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 15/18מן המניין מס'  שלא  ישיבת מועצת עיר  
 באולם המליאה   18/6/27  שנישהתקיימה ביום  

 
    . 18:30  בשעה  נפתחה   הישיבה

 
 משתתפים:

 ראש העיר  - עו"ד יעלה מקליס
 סגן ראש העיר  -   אלי גרינמן  
 סגן ראש העיר  -   ורדי בושרי

 חבר מועצה -  הדר מימון  עו"ד
 חבר מועצה -   משה לוי

 חבר מועצה -   שמואל רוטמן
 חבר מועצה -   גד מילר

 חבר מועצה -   אמנון סעד
 חבר מועצה -   בן ציון רזניק 

 חבר מועצה -   נתן בז'ה
   

 :חסרים
 חבר מועצה -   ערן קקון

 חבר מועצה -   יוסי בן דוד 
 חברת מועצה -  קרן לאופר ברנר 

 חבר מועצה -   יצחק פינקר
 חבר מועצה -   עוזי מאיר

 
 :סגל

 היהעירי יתמנכ"ל -   שירה דקל כץ 
 גזבר העירייה -   גל לניאדו  

 סגן מהנדס העיר   -   אדי שומכר
 יועמ"ש  - חלמיש   רוני עו"ד

 מבקר העירייה -   ישורון פרסיק  
 מנהל מח' הספורט -   משה שבת
 הכלכלית החברה מנכ"ל -   אביעד כהן
 -   שגיא מסר

 עוזרת מנכ"ל העירייה    -  אודליה פינשטיין
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 על סדר היום:  
  

 דבר ראש העיר.  . 1
 במוסדות חינוך וציבור בעיר.   2018פתיחת תב"ר שיפוצי קיץ   . 2

   הרשות קרנות: מימון  מקורות  ח"מש 4: ר"התב סך
  בליווי   ההנדסה  אגף   י"ע  הוכנה   בעיר   ינוךהח  במוסדות ,  2018  הקיץ  שיפוצי  לביצוע  תוכנית   :הסבר  דברי
 .השונים החינוך מוסדות מנהלי מול החינוך אגף

  תאי שיפוץ, טלציהאינס וחידוש  החלפה, חדשים מזגנים הוספת ,  בטיחות ליקויי תיקון : כוללות העבודות
  ותמוסד  בכל   קרינה  בדיקות ,  חינוך  במוסדות  תקשורת   עבודות ,  תאורה  גופי  והוספת   החלפת,  שירותים

   . נוספים  ציבור  ובמבני  הצופים  בשבטי,  רווחה  במועדוניות  עבודות  השנהשיפוצי הקיץ כוללים    .החינוך
 .רלוונטיים מסמכים ב"מצ

  המפקח,  אדר  פיני  מר   העיר  מהנדסת  סגן,  שומכר  אדי   העירייה  ל"מנכ,  כץ  דקל  שירה:  נוספים  הסבר  דברי
 העבודות על
 

 ". עיצוב מרחבי למידה בתי"ס "רמז" ו"במעלה  . 3
 מקורות מימון : הרשאות משרד החינוך המצ"ל    ₪.  160,000סך התב"ר: 
הסבר: למידה   דברי  מרחבי  עיצוב  למימון  החינוך  משרד  של  קוראים  בקולות  וזכתה  הגישה  העירייה 

דברי         העיצוב עפ"י כללי משרד החינוך.  אש"ח לכל בי"ס.   80בבתיה"ס "רמז" ו"במעלה", בסך של  
 , מנהלת אגף החינוך הסבר נוספים : חוה ביאלקוביץ

 
   שיפוץ בית הספר "נר ישראל". . 4

 מקורות מימון: הרשאת משרד החינוך  ₪   600,000סך התב"ר:   
הסבר: החינוך   דברי  רשת  ידי  על  ומופעל  לעירייה  השייך  מבנה  הינו  ישראל"  "נר  הספר  בית  מבנה 

"נר ישראל". ידי הרשת בשנים האח  התורנית  ולא תוחזק כראוי על  ישן מאוד  רונות הן מבחינה המבנה 
 מבטיחותית והן אסתטית.

בסיכום   בכוונת העירייה לבצע שיפוצים במבנה בטיחותיים בהתאם לכתב כמויות שהוצא על ידי הרשת.
  ₪ לטובת שיפוצים הכרחיים במבנה.   600,000בין הרשת למשרד החינוך משרד החינוך הקצה סך של  

 רייה דברי הסבר נוספים: שירה דקל כץ, מנכ"ל העי
 

 שיפוץ מבנה קידום נוער.  . 5
 מקורות מימון: הרשאת משרד החינוך  ₪  120,000סך התב"ר: 
היחידה לקידום נוער נותנת מענה לנוער בסיכון ונוער שנשר ממסגרות חינוך ברחבי העיר.    דברי הסבר:

 בני נוער ברמה שוטפת. 80-היחידה נותנת מענה ל
היחידה שתלמידי  והבנה  הכרה  ולפעילות   מתוך  ללימודים  ומכבד  ראוי  למקום  זקוקים  נוער  לקדום 

חברתית,  הגישה העירייה וזכתה בקול קורא בבקשה למימון שיפוץ היחידה לקדום נוער בעיר בסך של  
החלפת    120,000 בכיתות,  דלתות  התקנת  בקירות,  ורטיבות  נזילות  תיקוני  כולל:  השיפוצים  תקציב   .₪

 מזגנים וצביעת המקום.
 דברי הסבר נוספים: שירה דקל כץ, מנכ"ל העירייה 

 
 פיתוח תשתיות "לב יהוד".    -  877הגדלת תב"ר   . 6

 מקורות מימון : קרנות הרשות  מש"ח  6.2סך הגדלת התב"ר:  
הסבר:   הרצל    -  877תב"ר    דברי   , בצפון  מקלב  הרחובות  בין  התחום  יהוד  לב  מתחם  לפיתוח  משמש 

במזרח.  חתוכה  וסעדיה  בדרום  וינהויז   , פיתוח    במערב  התקדמות  קצב  לפי  לעת  מעת  מוגדל  התב"ר 
 המתחם ולפי קצב תשלומי היטלי פיתוח של היזמים הבונים במתחם . 

המתחם. של  הפיתוח  עבודות  את  מנהלת  הכלכלית  בסך    החברה  בתב"ר  המצטבר  מש"ח    15.8הסכום 
 נוצל במלואו לעבודות במתחם לב יהוד . 

לרב המתחם  פיתוח  המשך  כביש  לצורך  ביצוע  ועבודות2ות  המרכזי  השצ"פ  ביצוע  והסדרה    ,  בטיחות 
וסביבו לוגאנו  כיום במתחם  כבר  הגדלת התב"ר בסך   לטובת התושבים המתגוררים    מש"ח.   7.2נדרשת 
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פיתוח   לטובת  במתחם  מהיזמים  לעירייה  ששולמו  היטלים  כספי  שריון  לצורך  גם  חשובה  זו  הגדלה 
 הציבורי של המתחם.
מש"ח בלבד לביצוע    1אישרו חברי מועצת העיר הגדלת תב"ר זה בסך של    12/18בישיבת מועצה מס'  

 עבודות בטיחות בלבד.
בנוגע להכרח לאשר התב"ר מנכ"ל החברה הכלכלית,  כהן,  אביעד  נוספים:  אדי שומכר, .    דברי הסבר 

 סגן מהנדס העיר 
 

 תב"ר תשתיות תחזוקת שבר למפגעים כללים.   . 7
 מקורות מימון: קרנות הרשות .  ₪ 300,000סך התב"ר: 
התב"ר מיועד למפגעי שבר וכשל ברחבי העיר ולהתארגנות מידית לפינוי המפגעים שנוצרו    דברי הסבר:

וככל האפשר החזרת המצב לקדמותו כדוגמת ניקוז, קריסת מדרכות, קיר גדר כדוגמת התארגנות לקריסת 
 , התארגנות ראשונית לאחר קריסת העץ במינהלת מונוסון ועוד.17החומה ברחוב קדושי מצרים  

 דברי הסבר נוספים: אדי שומכר, סגן מהנדס העיר       
 
 . פתיחת תב"ר לטיפול בתשתיות מאור עירוניות  . 8

 מקורות המימון: קרנות הרשות   ₪. 150,000סך התב"ר:  
הסבר: תגבור    דברי  המידי,  במענה  העירוני  במרחב  תאורה  תשתיות  להחלפת  נדרש  המקצועי  הצוות 

 חשמל מסודרות באופן המהווה מפגע בטיחותי. תאורה זמנית במרחב  במקומות חסרי תשתיות
 דוד נגר, חשמלאי העירייה  דברי הסבר נוספים: אדי שומכר, סגן מהנדס העיר

 
 . פתיחת תב"ר שיקום גינת עץ האפרסק  . 9

 מקורות המימון: קרנות הרשות   ₪. 500,000סך התב"ר:  
גינת עץ האפרסק הינה גינה וותיקה בעיר ובמקום כיום מתקנים ישנים ובלויים המצריכים    ר:דברי הסב

 שדרוג ושיפוץ לטובת רווחת תושבי העיר.
ירוקה   פינה  ותשמש  משיכה  למוקד  שתהפוך  כך  כיום,  הקיימת  בגינה  שיקום  לבצע  מבקשת  העירייה 
דשא  עם  לפעוטות  לגינה  המתקנים  אזור  את  להפוך  העירייה  בכוונת  זו,   במסגרת  התושבים.  לנוחיות 
סינטטי, להתקין הצללה מעל הגינה וכן הצללה נוספת מעל מתקני הכושר הנמצאים מצפון מערב. סה"כ 

 : שגיא מסר, מנהל אגף איכות הסביבה דברי הסבר נוספים.  ₪ 491,000שונית הערכה רא
 

 . פתיחת תב"ר בטיחות מתקני ספורט במרחב הציבורי הפתוח והבנוי  . 10
 מקורות המימון: קרנות הרשות ₪.  270,000סך התב"ר:  

שדרוג  עבודות  להם  נדרשת  אשר  ישנים  עירוניים  ספורט  מתקני  מצויים  העיר  ברחבי  הסבר:  דברי 
עד כה תחזוקת מתקנים אלו    ותחזוקה שנתית כגון מגרשי טניס, סלי כדורסל, מתקני כושר, הצללות ועוד.

 נעשתה מתקציב תב"ר תשתיות.
 דברי הסבר נוספים: אדי שומכר, סגן מהנדס העיר        
 

 פתיחת תב"ר צביעת כבישים ומדרכות בעיר ותמרורים.  . 11
 מקורות המימון: קרנות הרשות . ₪ 100,000סך התב"ר:

אגף ההנדסה נדרש לתחזק בתדירות גבוהה יותר את צביעת תשתיות התחבורה בעיר לרבות    דברי הסבר:
מעברי חציה, מדרכות וכבישי העיר לצרכי בטיחות בשני מועדים מרכזיים, פסח, תחילת שנת הלימודים   

 ובאופן שוטף.  
 דברי הסבר נוספים: אדי שומכר, סגן מהנדס העיר      
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 תיקון ליקויי בטיחות במדרכות העיר.   -פתיחת תב"ר   . 12

 קרנות הרשות.  -מקור מימון  ₪. 750,000 -סך התב"ר 
ליקויים במדרכות   סיירת תשתיות  דברי הסבר: דו"ח  הכין  אגף ההנדסה  תושבים מתנדבים בשיתוף  של 

ביותר   דחופים  ליקויים  של  מפורט  דו"ח   . שונות  דחיפות  ברמות  מפגעים  כלל  הסקר  העיר.  רחבי  בכל 
דברי הסבר נוספים: הצוות    ₪.  750,000הוצג למועצת העיר. עלות תיקון הליקויים הדחופים עומדת על  

 המקצועי / נציג סיירת תשתיות.
 

 פתיחת תב"ר חניון  חנה סנש.  . 13
 מקורות מימון: קרנות הרשות   ₪. 135,000סך התב"ר:

הסבר: כ  דברי  לסלול  העירייה  צפוף    30-בכוונת  שהוא  באזור  העיר  תושבי  לרווחת  חנייה  מקומות 
בן   על שטח  היתר את הפעולות    800אוכלוסייה. מדובר  בין  יש לבצע  לחניון  הפיכתו  לצורך  מ"ר אשר 

הבאות: פעולות חישוף, פינוי פסלות ועודפי עפר,  הכשרת מבנה כביש ויציבות ,פתרון מינימלי לניהול 
לתחשיב שביצע הצוות המקצועי    קיים,  סלילת אספלט. נגר עילי ניקוז,  התאמת תוכנית תנועה למצב ה

ת כולל מע"מ ותקור ₪    135,000העמסות ובצ"מ =    1.3*  ₪104,000 =    130*     מ"ר   800  העלות היא:
 דברי הסבר נוספים: אדי שומכר, סגן מהנדס העיר  פיקוח.

 
 חניון המורה נחה / בכור שטרית.   -פתיחת תב"ר   . 14

 מקורות המימון: קרנות הרשות   ₪. 185,000סך התב"ר:     
מ"ר אשר משמש כיום כחניון ארעי ומהווה מפגע תחבורתי בשל    1,200-מדובר בשטח של כ  דברי הסבר:

למקום. הכניסה/יציאה  הסדרת  לכ  אי  חניון  כולל  המתחם  את  להסדיר  העירייה  מקומות    45  -בכוונת 
תשתיות,   חנייה. והנחת  חפירה  עבודות  כניסה,  סידור  תחבורה,  תכנון  היתר,  בין  לבצע  יש  כך,  לצורך 

כר,  דברי הסבר נוספים: אדי שומ    סלילת אספלט, עבודות גינון והכנת השטח כולל פיקוח וניהול ובצ"מ. 
 שונות.  סגן מהנדס העיר

 
 שונות.   . 15
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 פרוטוקול 
 

 
יעלה מקליס  לנו   : עו"ד  קודם כל, אני מברכת את כולם שהם פה. אני מבקשת מכולם לאפשר 

אבל   ברמקול,  להשתמש  נאלצת  שאני  מצטערת  אני  ומכבדת.  מכובדת  מנומסת,  ישיבה  לנהל 
על   לשמור  מכולם  מבקשת  ואני  ברמקול,  אשתמש  אני  הזה  מהשיקול  רק  ולכן  ניחר,  קולי 

 השקט. תודה רבה.  
 

 דבר ראש העיר   -  1סעיף מס'  
 _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
יעלה מקליס  הלימו  : עו"ד  נמצאים בסוף שנת  אנחנו  העיר.  ראש  נתחיל בדבר  אני  אנחנו  דים, 

מסיב  כל  את  לטובה  ין  לצי גני  רוצה  אחד.  ספר  בית  עוד  נשאר  הספר.  בתי  כל  של  הסיום  ות 
הייתה   השנה.  סוף  את  ציינו  נוספות  רבות  ומסגרות  כדורגל,  טניס,  הספורט,  תחום  הילדים, 
בוחרת   הנבחרת  אצלנו  הייתה  גם  היום  יפים.  הישגים  עם  יפה,  מאוד  ושנה  מוצלחת  מאוד  שנה 

ב  ברציפות  החמישית  בפעם  לזכות  מקווים  אנחנו  יפה.  קריה  או  יפה  ישראל  ארץ    5-מתחרות 
יופי ואפילו יותר.    כוכבי 

 
   )לא ברור(   לא ראיתי רשות בארץ שקיבלה פחות  : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס  לא   : עו"ד  מבקשת  אני  אז  הדיבור,  זכות  את  קיבלת  לא  מבקשת.  אני  הדר, 

 להשתמש בה בכוח, תודה. 
 

 מוסדות חינוך וציבור בעיר ב   2018פתיחת תב"ר שיפוצי קיץ    -  2סעיף מס'  
 _____________________________________________________________________ ___________________________________________________________________________________________________ ________________________ ___________________________________ 

 
יעלה מקליס  לסעיף   : עו"ד  עוברים  קיץ    -  2אנחנו  שיפוצי  תב"ר  במוסדות    2018פתיחת 

התב"ר   סך  בעיר.  וציבור  הרשות.    3חינוך  קרנות  מימון  מקורות  שח.  לביצוע  מיליון  תכנית 
הקיץ   החינוך,    2018שיפוצי  אגף  בליווי  הנדסה,  אגף  ידי  על  הוכנה  בעיר,  החינוך  במוסדות 
מו  מנהלי  מזגנים  מול  הוספת  בטיחות,  יי  ליקו תיקון  כוללות  העבודות  השונים.  נוך  החי סדות 

תאורה,   גופי  והוספת  החלפה  שירותים,  תאי  שיפוץ  אינסטלציה,  וחידוש  החלפה  חדשים, 
כוללים   הקיץ  שיפוצי  נוך.  החי מוסדות  בכל  קרינה  בדיקות  החינוך,  במוסדות  תקשורת  עבודות 

לחברי  הש  צורפו  נוספים.  ציבור  ובמבני  הצופים  בשבטי  רווחה,  במועדוניות  עבודות  גם  נה 
המועצה לידיעתם מסכים רלוונטיים. חברי המועצה גם הוזמנו לפגישה אצל מנכ"לית העירייה  

הע  את  לטובה  ן  י לצי חייבת  י  אנ ן.  ראשו ביום  נוסף  מידע  הגיעו  לקבל  ואמנון  שהדר  ובדה 
כמוב  מעבר  הסבר  לישיבה.  דברי  זהו,  שעבר.  בשבוע  בישיבה  שהשתתפו  הקואליציה  לחברי  ן 

ופיני   העיר,  מהנדסת  סגן  שומכר,  ואדי  העירייה  מנכ"לית  פה  נמצאת  רוצה,  מישהו  אם  נוספים 
כן, משה.   הדר המפקח על שיפוצי הקיץ. 

 
לוי  י   : מר משה  שאנ היתרה  ולפי  השבחה.  היטלי  זה  קיץ  לשיפוצי  המימון  שמקורות  מבין  אני 

ה רו  על  ממש  אנחנו  השבחה,  בהיטלי  כרגע  ברור(   אה  אחרים.  )לא  לדברים  כסף  יישאר  לא   ,
 אלא אם כן את מוותרת על כל דבר אחר.  

 
יעלה מקליס  יותר חשוב משיפוצי קיץ בבתי הספר ובמוסדות הציבור.   : עו"ד   אין דבר 

 
לוי  ל  : מר משה  ייכנסו היטלי השבחה,  יהיו, אם לא  לא  יותר  י. זאת אומרת,  עלי יהיה  מקובל  א 

 מה להשקיע?  
 

יעלה מקליס  יש קרן   : עו"ד   -סלילה, יש קודם כל, יש קרנות אחרים, כפי שידוע לך. 



 15/18מן המניין  שלא  מועצה  פרוטוקול 
 27/6/18 מיום

 

 59  מתוך 7  עמוד
 

  

 
לוי   זה דברים אחרים, אני לא מדבר על פיתוח.   : מר משה 

 
יעלה מקליס  .   : עו"ד  לי . אני לא הפרעתי לך, אל תפריע   אל תפריע לי

 
לוי   אני לא מדבר על פיתוח.  לא,   : מר משה 

 
יעלה מקליס  יש   : עו"ד  נוספים,  קרנות  יש  כספים,  ועדת  יו"ר  משה,  יודע,  שאתה  כפי  בסדר. 

לעשות,   אפשר  נוספות  שעבודות  כך  ז.  ניקו של  קרן  יש  סלילה,  של  קרן  יש  שצ"פ,  של  קרן 
בימים   נוציא  או  שהוצאנו  מהיתרים  היטל השבחה  לקרן  כספים  להיכנס  אמורים  גם,  לך  וכידוע 

, ביג     -הקרובים. נמצא פה איתן
 

לוי   ביג הולכים להכניס עכשיו כסף?   : מר משה 
 

יעלה מקליס  מהיטלי   : עו"ד  כסף  להכניס  הולך  בביג  הקניות  מרכז  של  מבנה  בוודאי.  כן, 
הקרקע.   מצמודי  שנכנס  השבחה  להיטל  בנוסף  וזה  בעיר. פרויקטים  כמה  ועוד  וחוסן  השבחה, 

את  להביע  זו  בהזדמנות  רוצה  אני  מצטבר.  בסוף  על    זה  ורדי  של  בצערו  כולנו  השתתפותנו 
 פטירת האח.  

 
 מצגת?    )לא ברור(   יש  : מר אמנון סעד 

 
יעלה מקליס  .   : עו"ד   כן, בוודאי

 
מרכזת,   : גב' שירה דקל כץ  טבלה  לנו  יש  באמת  אז  במשרדי,  שהייתם  בישיבה  שהצגנו  כמו 

 שמרכזת את עלויות שיפוצי הקיץ, כמו שאתם יכולים לראות.  
 

 תמשיכי, אבל לאט לאט, שנסתכל על זה.   : מר אמנון סעד 
 

יותר,   : גב' שירה דקל כץ  שיבואו  שקיוויתי  למרות   . הגיעו חלק  רק  באמת  לצערי  בעיה.  אין 
היה   שלא  למי  התהליך  על  מילה  אגיד  י  אנ מוכנים.  אנחנו  לענות,  בעיה  שוםו  אין  בגדול  אבל 

מנהלות  שכל  מזה  מתחיל  זה  בעצם  בסדור.  תהליך  עשינו  את  ב   בישיבה.  שולחות  הספר  תי 
ניהול   שנכנס במסגרת  מורידים את מה  עושים ראשית,  לבתי הספר. מה שאנחנו  הבקשות שלהן 
בתי   בכל  בטיחות  סקרי  עורכים  אנחנו  שנותרים,  מהדברים  מבצע.  הספר  בית  זה  את   , עצמי
מוסדות   בכל  הבטיחות  לדו"ח  בהתאם  שיש  דרישות  כלה  את  נים  מזי בעיר,  הילדים  וגני  הספר 
יכולים   שאנחנו  ממה  יותר  רוצות  המנהלות  תמיד  המנהלות.  בקשות  את  מכן  ולאחר  החינוך, 
יותר   היה  גם  זה  שצריך,  מה  כל  את  לשים  צריך  היה  אם  השנה,  שגם  להגיד  יכולה  אני  לתת. 

ה  בית  בשטח  המקצועי  הצוות  של  סיור  מתבצע  הזה.  הליקויים  מהסכום  כל  את  לראות  ספר, 
ל  מתחילים  מכן  ולאחר  לכל  שיש,  רואים,  שאתם  כמו  המרכזת  לטבלה  ומגיעים  תעדוף  עשות 

שלו.   הסכום  את  יש  גם  מוסד  להכניס  נדרשים  שאנחנו  כמובן   . המרכז הכל  הסך  את  כשיש 
עובדים   ואנחנו  במידה  גדרות  קונסטרוקציה,  סביב  שנדרש  מה  וכל  גיזומים,  לעשות  אגרונום, 
רמז   ספר  בבית  לדוגמא,  ספר.  בביתה  קיימת  לפעילות  במקביל  הקיץ,  שיפוצי  של  במקביל 
נבצע   אנחנו  רמז.  ספר  בית  חצר  את  אישרתם  אתם  עבודות.  מאוד  הרבה  צפויות  הקרוב  בקיץ 

בית הספר,  גם את החצר של  נדרשים    השנה  גם  לזה שאנחנו  בנוסף  הקיץ,  שיפוצי  לכל  במקביל 
ה  הדבר  זה  אומרת,  זאת  אש.  כיבוי  אישורי  את  לקבל  מנת  על  מדרגות,  גרם  נוסף  לעשות 

לנו הרבה מאוד עבודות   יש  אז  כל הדרישות.  לנו בבית הספר, כדי להשלים את  והאחרון שנשר 
זה,   את  לכם  אומרת  אני  שנה  כל  באתגר.  לעמוד  להצליח  בשאיפה  מתואמים,  אנחנו  במרחב. 
הילדים.   גני  כל  על  זה אתגר מאוד קשה, כשאנחנו מדברים  בכל שיפוצי הקיץ  חודשיים לעמוד 
ו   אנחנ  , כאן הייתה  שגם  ולהחלטה  לבקשה  בהמשך  הילדים,  גני  לגבי  להגיד,  נוסף שחשוב  דבר 
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ב  החלפנו  הזה,  הנושא  זוכרים,  אתם  החול.  בהחלפת  וממשיכים  הילדים  לגני  נכנסים    9-בעצם 
ה  יתרת  משתלבות.  ואבנים  סינתטי  לדשא  החול  את  החלפנו  בפסח,  תיכנס  גנים  שנותרה,  גנים 

רש  לנו  יש  קיץ.  שיפוציה  כל  במסגרת   , גן כשכל  הגנים,  כל  מופיעים  הזאת  בטבלה  ימה, 
יש   כמובן  מטבחים.  של  השלמות  גם  לנו  נשאר  מהגנים,  בחלק  להתבצע  שהולכות  העבודות 

. שאלות?  לי בכללי נראה  זה ככה  זהו.   .  עבודות חשמל, סככות, דשא סינתטי וכו'
 

 כן, לי יש שאלות.   : עו"ד הדר מימון 
 

האומדן   : דקל כץ   גב' שירה  המועצה.  חברי  עם  בישיבה  גם  שעלה  אחד  דבר  עוד  רק  סליחה, 
לא   והם  אותם,  להוסיף  רוצים  ואנחנו  וצריך  אותם,  להגיד  שצריך  דברים  מספר  כולל  לא  הזה 

אגיד   . לא לפי סדר חשיבות אני  כאן נוספים. אחד    4כלולים כרגע  הנושא של התורה    -תחומים 
קיבלנו מכתב   כבר  אנחנו   . ני העירו במגרש  מההתאחדות  במגרש הכדורגל  לפני שנה, שהתאורה 

היום.   רק בשעות  לקיים משחקים  אפשר  ולכן  פי התקן,  ל  כדי לאשר משחקים  חזקה  לא מספיק 
ואחרות.   כאלה  לשאלות  לענות  ותרצו  במידה  הסבר  לתת  ככה  שיכול  שבת,  משה  גם  פה  נמצא 
גם   הקבוצות,  היקף  היום.  בשעות  לשחק  שהצליחו  קבוצות  מספר  לנו  היו  היום  שד  אגיד  אני 
ו   לנ ויש  אתנה,  של  נערות  קבוצת  גם  לנו  גדל.יש  אליצור,  את  גם  לנו  ויש  יהוד,  י  בנ בהפועל 
ולכן,   האור,  בזמני  להיכנס  מצליח  לא  הקבוצות  היקף  יהוד.  בני  בהפועל  חדשה  נוער  קבוצת 

לשחק   יצטרכו  לא  שהם  תאורה  כדי  אתה  גם  להחליף  צריך   , כאן לשחק  ויוכלו  לעיר  מחוץ 
על    במגרש.  עומדת  התאורה,  החלפת  של  המוערכת  לא    550,000העלות  אנחנו  לזה  בנוסף  שח. 

להוסיף   נבקש  שאנחנו  בתיכון,  בטיחות  לקויי  של  לפחות  שפוץ  כן  הראשוני  באומדן  כללנו 
זה    200,000עוד   שנאמר  מה  שפי,  תיכון  לגבי  בקשה  העלו  המועצה  חברי  לזה,  בנוסף  שח. 

אז   בטיחות,  י  ליקוי של  לתיקון  להיכנס  אפשרי,  וזה  במידה  משפטית,  דעת  לחוות  שבהמשך 
פה   שעלה  כפי  הצופים,  של  הנושא  זה  ן,  והאחרו הרביעי  והדבר  לשם.  גם  להיכנס  נבקש  אנחנו 

לרגע, במסג  נכון  ה גם מהשיבות הקודמות.  ון שח, השיפוץ במתקני הצופים מבחינת    3-רת  מילי
על   עומד  זה,  את  הקיים שמאפשר  להגדיל  שח,    174,000התקציב  נבקש  אנחנו  מע"מ.  כולל  לא 

בעוד   הקיץ  שיפוצי  את  להגדיל  שהיתה,  המקדימה  בישיבה  שעלה  מה  ולכן  קצת,  זה    1.2את 
של   סכום  על  יעמדו  שהם  אומר  זה  שח.  ון  הכל    4.2מילי את  לעשות  צריך  כמובן  שח.  מיליון 

גל יכול לתת תשובה על זה.    מסודר. המקורות גם מסודרים, 
 

לא    . שאלה  : מר נתן בז'ה  שעוד  הבנתי  שאני  נעמ"ת,  של  הילדים  גני  את  גם  כולל  זה  האם 
 סיימו אותם?  

 
 מעון רקיאל אתה מתכוון?   : גב' שירה דקל כץ 

 
 כן.    : מר נתן בז'ה 

 
ים.   : גב' שירה דקל כץ  הסתי נעמ"ת  מבחינתנו  כי  נעמ"ת,  את  כולל  לא  זה  בעיקרון 

ה  ניהול  במסגרת  זה  החצר,  מבחינת  שם  שיש  זה  ההשלמות   , פרויקטאלי זה   , אדי של  פרויקטים 
 בטיול, זה יטופל, זה יסודר.  

 
לוי   אתה רוצה את הרשימה של המאושרים?   : מר משה 

 
 לא, המקורות. רצית לשאול על המקורות, נכון?   : גב' שירה דקל כץ 
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ל  : מר גל לניאדו  לנסות לאתר מקורות  בכדי  נעשתה פה עבודה  ציינה,  העירייה  -מה שמנכ"לית 

גם    12.2 שח,  שטרם  מיליון  תב"רים  על  שדיברתם  הקודמות,  בישיבות  שהיה  מה  סמך  על 
ה  גיוס  לצורך  זה  שהועלתה,  פה  וההצעה  אותם.  לסגור  ניתן  אם  שח    1.2-בוצעו,  ון  מילי

ה  לא  אחד    3-הנוספים,  שח.  תב"ר    -מיליון  ן  להקטי בסך  1016זה  טיפולי  סיעודי  יום  מרכז   ,
תב"ר.    400 לאותו  ההשבחה  מהיטל  הועבר  שבעצם  סכום  זה  הרשות.  לקרנות  והחזרה  אש"ח 
 אקריא. אני  

 
 יש שם כסף לתכנון שרוצים לבטל אותו?    )לא ברור(   מעון לילדים  : מר אמנון סעד 

 
 זה לביצוע.   : מר שמואל רוטמן 

 
 אז מבטלים את הביצוע?   : רי מר ורדי בוש 

 
מהשבחה.   : מר גל לניאדו  שהועבר  הסכום  את  זה  מורידים  של  הביצוע  ן  מבי שאני  מה  לפי 

זה   הראשונה,  ההצעה  זו  המיקום,  המקום,  ואחרות.  כאלה  מסיבות  מעוכב  או    400,000מתעכב 
תב"ר   ישנו  ובנוסף,  זה  943שח.  את  כדי שתבינו  פשוט,  יותר  יהיה  זה  זה,  את  לכם  אקריא  אני   ,

יותר מדויקת. ישנו תב"ר   , הכנת תב"ע פארק תעשייה מדרום לעיר, אז בעצם הצעת  943בצורה 
ן את זה ב   אש"ח והזרה לקרנות הרשות.    800-ההחלטה, להקטי

 
 רגע, מכמה?   : מר שמואל רוטמן 

 
הכנת    1-מ  : מר גל לניאדו  לצורך  תב"ר  פתחה  בעצם  שהעירייה  בעצם  אגיד  י  אנ פה  שח.  ון  מילי

לגדר  ת  בצמוד  הקברות,  בית  ליד  בעצם  לעיר.  מדרום  התעשייה  לפארק  הקשורות  ופעולות  ב"ע 
מ  אנחנו  בעצם,  האחרונה  ובעת  נתב"ג.  בנוגע  של  המינהל,  עם  מתקדם  ומתן  משא  נהלים 

המינהל,   גם שבבעלות  שזה שטח  בעצם  הזה,  התב"ע  כל  של  שהמימון  בעצם,  העירייה  לבקשת 
שהמימון לא יהיה מהעירייה בעצם, אלא מהמינהל. שהוא יממן את הכנת התב"ע לקרקע הזאת  

 שמצויה בבעלותו. מתנהל משא ומתן בנושא.  
 

לוי  זה.   : מר משה   יש לך אישור על 
 

 יעלה, המינהל הסכים?   : מר ורדי בושרי 
 

יעלה מקליס   .  461-המינהל מינה חברה מנהלת מתכננת, בשטח שנמצא מדרום ל  : עו"ד 
 

 תחייב לשאת בעלויות?  הוא מ  : מר ורדי בושרי 
 

יעלה מקליס   כן.   : עו"ד 
 

 יש מסמך?   : מר אמנון סעד 
 

   )לא ברור(   ברגע שהוא מינה, אז הוא בעצם משלם לה, לא אנחנו  : מר גל לניאדו 
 

יעלה מקליס  .   : עו"ד  ין. הוא מינה, כן  הוא לא שאל, הוא לא התעני
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לך   : מר אמנון סעד  להגיד  רוצה  שאני  מה   , תראי כאלה.  דברים  הרבה  שמענו  בסדר, 

לאשר   החלטה  קיבלנו  ואנחנו  עיר,  מועצת  ישיבת  פה  הייתה  המנכ"לית,  שח    800,000גברתי 
מסמך   עם  לבוא  יכולים  לא  אתם  החלטה.  קיבלנו  פה.  לצופים.  שהחלטנו  ממה  ולהתעלם  כזה, 

לעצמכם.   ן  די שוב  ועושים  באים  אתם  דרך.  ויש  חוקים  יש  דמוקרטי,  מקום  באים  זה  אתם 
ה  את  עובדה.  לנו  מה    800,000-ומעמידים  תראה  בוא  אבל  בצד,  נשים  בואו  שאישרתם  שח 

אחרי  דברים  נבטל  כך  ואחר  ישיבה,  לעוד  נבוא  אנחנו  דברים  נעשה.  לבטל  רוצים  אתם  ם.פ 
ה  את  תאשרו  לוגאנו.   800,000-אחרים?  של  בתב"ר  שעשיתם  כמו  של    שח,  בתב"ר  עשיתם  מה 

אז במקום   מיליון שח בפעם שעברה.  אישרנו  ון שח, הבאתם    7.2לוגאנו?  שח.    6.2מילי מיליון 
פה   יושבים  כאילו  תרגיל,  עשיתם  פה?  עשיתם  מה  בעירייה.  פה  ההצבעה שהיתה  אחר  מילאתם 

ש  מה  יודעים  שלא  חבר'ה  של  עדה  את  איזה  כיבדתם  לא  חוקי,  לא  מעשה  עשיתם  עושים.  אתם 
מה   מצוין  מבין  אני  לקרוא.  יודע  אני  ככה,  לי  תעשי  אל  רגע,   , גברתי לא,  פה.  המליאה  החלטת 
מונחים   לילדים  מועדון  פה,  ישלם  המינהל  צריך,  לא  לבכם,  בטוב  הבאה,  בפעם  אומרת.  את 
ממהרים   לא  אז  ונים,  וסבי ן  במונוסו בצוקרמן,  לא  זה  כי  דחוף,  לא  זה  פתאום  קוגניטיבית 

 דש.  להגיש קול קורא ח 
 

יעלה מקליס  ן.   : עו"ד   אתם לא אישרתם את המועדו
 

 אל תפריעי לי, אני לא הפרעתי לך.   : מר אמנון סעד 
 

 את הכסף.   )לא ברור(   לא, לא, לא  : מר ורדי בושרי 
 

שאתם   : מר אמנון סעד  מה  זה  שלי.  לדברים  תיכנסי  אל  בנימוס,  להתנהג  מבקשת  את 
ה  את  אוטומטית  פה  להוריד  צריכים  הייתם  כל  קודם  אתם  פה.  של    800,000-עושים  שח 

פה   הכנסתם  עשיתם?  מה  מה    174,000הצופים.  של  נוספים  בצ"מים  עם  ו  עכשי באתם  שח, 
אתם   ואז  התאורה,  לגבי  ההתאחדות  של  ההערה  את  שנה  לפני  קיבלתם  כבר  שנה,  לפני  שהיה 

הקיץ.  שיפוצי  את  נמלא  בואו  עושים?  אתם  מה  ברירה.  אין  כי  הכל.  עכשיו  כך    מכניסים  אחר 
  . אותו לעשות  יכולה  שהיית  שנניח  תרגיל  זה  צופים.  אישרנו  כבר  צופים?  לנו  תאשרו  לא  מה, 
גם   וזה   , י עלי מקובל  לא  הכל.  זה  לך,  אומר  שאני  מה  זה  חוקי.  לא  דבר  זה  פה,  עשית  מה שאת 

ולא על אחד.    זה לא עושים ככה.  לא מקובל, לא על היועץ המשפטי 
 

 אני רוצה להסביר רגע, בסדר?   : גב' שירה דקל כץ 
 

לי טובה.   : מר אמנון סעד   אני הבנתי. אל תסבירי לי, תעשי 
 

 לא, לא, לא, זה חשוב.   : גב' שירה דקל כץ 
 

 הבנתי מה עשיתם.   : מר אמנון סעד 
 

הצורך   : גב' שירה דקל כץ  את  כשהבאנו  בעצם,  אנחנו  נדייק.  בוא  אז   , ' חוקי 'לא  אמרת 
מ  מקור  שאין  אמרנו  בצופים,  פתחתם  בשיפוץ  הלוואה,  אישרתם  לא  הלוואה.  ושצריך  מימון  ור 

 תב"ר. תב"ר יכול להיות פתוח עם התנייה להזרמה של מקור מימון.  
 

 אתם מתעלמים מהחלטת מועצת עיר.   : מר אמנון סעד 
 

הבנתם   : גב' שירה דקל כץ  אצלי,  שישבתם  ההכנה  בישיבת  בסדר?  שנייה,  לסיים  רגע  לי  תן 
לצ " ש   800,000שאם   מה  ו ח  אחר.  ממקום  להוריד  צריך  אוקיי?  יורד,  מה  להגיד  צריך  פים, 

 לוקח את זה למקום אחד, תגיד איפה אתה לא שם.  לעשות? זה משחק סכום אפס. אתה  
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'ה  ון   : מר נתן בז  בניתם בכלל את זה?  מה  מיליון לצופים. על סמך    3העליתם לדי

 
.    3לא   : גב' שירה דקל כץ   מיליון

 
 כמה שהיה.   : מר נתן בז'ה 

 
 שח.    800,000 : מר אמנון סעד 

 
לפה   : מר נתן בז'ה  מימון? הבאתם  לכם מקורות  אין  סמך מה אם  על  אנשים מהצופים,    200אז 

 שילחצו אותנו.  
 

ו. אתם הבאתם.   : גב' שירה דקל כץ   לא, לא אנחנ
 

. את לא רוצה שאני אדבר? אני לא אדבר.   : מר נתן בז'ה   תני לי
 

ו.   : גב' שירה דקל כץ   לא, בסדר. רק בוא נדייק. זו הצעה לסדר שלכם, לא שלנ
 

 אבל אנחנו לא הזמנו אותם.   : מר נתן בז'ה 
 

דיבר  : מר אמנון סעד  לא  לסדר  ה ההצעה  על  היא    800,000-ה  זה.  על  דיברנו  כבר  שח, 
והיא מבטלת את זה.  התעקשה. זה מדהים, היא התע   קשה לאשר 

 
,   : מר נתן בז'ה  עכשיו לבנות  הולכים  שיופי,  פה,  שהיו  מהצופים  אנשים  לאותם  הבטחה  יש 

בזה   נעמוד  לא  חוש  שעוד  הבטחות,  לו  שתבטיחו  חדש,  קהל  יש  עכשיו  הצופים.  את  לשפץ 
יבוא קהל חדש ממקום אחר.    מבחינה תקציבית, ואז 

 
לוי  יש לך ישיבה.   : מר משה   כל שבועיים 

 
.   : מר נתן בז'ה   זה מה שיקרה. צר לי

 
ב  : גב' שירה דקל כץ  כן    4.2-תראו,  אם  אלא  שוב,  לצופים,  מוקצה  להיות  שיוכל  שמה  יוצא 

 תחליטו אחרת.  
 

 תעשו שיעורי בית.   : מר נתן בז'ה 
 

קשה   : גב' שירה דקל כץ  מאוד  שעבד  מקצועי  צוות  פה  יש  תעליב.  אל   . נתן בית,  שיעורי 
 יע לזה.  בשביל להג 

 
מאיפה   : מר ורדי בושרי  הלוואה.  לקחת  צריך  כסף,  אין  אמרתם  הקודמת  בישיבה  אבל 

מצאתם   מה   1.2פתאום  למה  קוסמים?  נהייתם  מה,  שח?  ון  מעבירים    1.2-מילי לא  שח  ון  מילי
 שח לצופים? למה?    800,000-את ה 

 
 שח לצופים, תגידו מה זה.    800,000אין בעיה. תחליטו שזה   : גב' שירה דקל כץ 

 
 כבר הייתה החלטת מועצה, לא צריכים להחליט עוד פעם, סליחה.   : מר ורדי בושרי 

 
ן, בסדר? כולנו בעד הצופים.   : גב' שירה דקל כץ  גיו , שנייה. בואו נהיה רגע בקו ההי  ורדי
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רזניק  ן  .   : מר בן ציו  הייתה החלטה, בכפוף למקור תקציבי

 
 משיפוצי הקיץ, באמת.    קיבלנו החלטה שזה יהיה חלק  : מר ורדי בושרי 

 
 כולנו בעד הצופים, בסדר?   : גב' שירה דקל כץ 

 
רזניק  ן   שח מבתי הספר, תגיד מאיפה אתה מוריד.    800,000בסדר, אז תורידי   : מר בן ציו

 
 וצה להבין.  מה, אתם מפרים את החלטת מועצת העיר? אני ר  : מר ורדי בושרי 

 
 )מדברים ביחד(  

 
ו   : מר אמנון סעד  לנ לצאת  צריך  היה  להיות,  צריך  שהיה  אחרי    2.2מה  שח,  מיליון 

החלטת    800,000שאישרנו   לכבד  לא  יכול  לא  אתה  ההפרש.  על  יושבים  נו  היי זה  ואחרי  שח, 
 מועצת עיר.  

 
רזניק  ן   דברים שלא קיימים.    2זה לא קשור. אתה קושר   : מר בן ציו

 
להחלטה,   : מר אמנון סעד  בניגוד  באתם  אתם  החלטה.  הייתה  קשור.  ה זה    800,000-בלי 

ההצבעה   של  בתוצאה  להכיר  מסרב  אתה  אותו.  לעשות  זכות  לכם  אין  הצופים.  של  שח 
 הדמוקרטית. 

 
רזניק  ן  קושר   : מר בן ציו אתה  לך?  לענות  של    2אפשר  תב"ר  אישרתם  קשורים.  דברים שלא 

העיר    800,000 ראשת  לכם  אמרה  ר   -שח.  אמרתם  אתם  הלוואה.  ניקח  בואו  לא    -וצים,  אנחנו 
  .  מוכנים לקחת הלוואה. אושר התב"ר בכפוף למקור תקציבי

 
 לא.   : מר אמנון סעד 

 
רזניק  ן  .   : מר בן ציו  כן, בכפוף למקור תקציבי

 
 לא היה בכפוף.   : מר אמנון סעד 

 
רזניק  ן   בי?  אתה מכיר תב"רים שאין להם מקור תקצי  : מר בן ציו

 
יש   : מר אמנון סעד  ההשבחה  שבקרנות  דיברנו  ההשבחה.  קרנות  על  מיליון    3דיברנו 

 שח שביקשתם לגן עץ האפרסק.    500,000ועוד  
 

רזניק  ן  קיץ   : מר בן ציו שיפוצי  מביאים  ו  יש    3עכשי קיץ  בשיפוצי  אומרים  אתם   . מיליון
אומרים    174,000 אתם  להיות    -לצופים,  צריך  אוה   800,000לא,  מאוד  אני  לצופים.  את  שח  ב 

 הצופים, דרך אגב. הילדים שלי שם.  
 

ה  : מר אמנון סעד  של  האומדן  את  הבאתם  אתם  אגב,  לא    800,000-דרך  אנחנו  שח, 
 המצאנו אותו.  

 
יעלה מקליס   למה אתה מפריע?   : עו"ד 

 
ו. כשהוא הפסיק אותי, אני לא הערתי לו.   : מר אמנון סעד  נ  אל תתערבי בשיחה ביני
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יעלה מקליס  .  : עו"ד   .  אל תפריע לי

 
את   : מר אמנון סעד   , תתערבי אל   . נכון מתנהל  לא  משהו  כאילו  שווא  מצג  פה  תצרי  אל 

 לא קשורה לוויכוח.  
 

יעלה מקליס  ן, נו באמת.   : עו"ד   אמנו
 

רזניק  ן  ל  : מר בן ציו לצופים  להגדיל  רוצים  עכשיו,    800,000-אם  לקחת  צריך  אז  שח, 
   -לעבור על הטבלה 

 
ל בני, זה לא   : מר אמנון סעד   שח.    800,000-להגדיל את הצופים 

 
רזניק  ן  וגנים   : מר בן ציו  שח ולהעביר לצופים.    624,000להוריד מבתי ספר 

 
ו, הייתה פה הצבעה דמוקרטית.   : מר אמנון סעד   על הצופים כבר הצבענ

 
רזניק  ן   בסדר, צריך להעביר את הכסף באיזשהו מקום.   : מר בן ציו

 
זה   : מר אמנון סעד  את  מורידים  ואתם  הסעיף,  את  העלתה  שהיא  העיר  ראש  של  הצבעה 

ו.    עכשי
 

רזניק  ן   אנחנו לא מורידים שום דבר.   : מר בן ציו
 

 אתה לא מבין שאסור לכם לעשות את זה?   : מר אמנון סעד 
 

רזניק  ן   ל, לא, לא, לא.   : מר בן ציו
 

 זאת לא דרך להתמודד עם דברים.   : מר אמנון סעד 
 

רזניק  ן  ן.    אתה לא מציג  : מר בן ציו זה נכו  את 
 

 אני לא מציג? אתם עוברים על החוק ואני מציג את זה לא נכון.   : מר אמנון סעד 
 

רזניק  ן  לצופים   : מר בן ציו להגיד  יכולים  ו  א'    2אנחנ להוריד    -דברים:  יכולים  ו  אנחנ
ו   ב'   600,000עכשי להם.  ולתת  אחרים  ממקומות  זה,    -שח  בשלב  להם  להגיד  יכולים  אנחנו  או 

של   תקציב  לו  שיש  שגוף  למרות  הלוואה,  לקחת  מוכנים  לא  אנחנו  הלוואה    200כי  שח  מיליון 
לכן  שח    800,000של   הלוואה,  לקחת  מוכנים  לא  אנחנו  חשוב.  לא  אבל  פינאץ,  באמת  זה 

יש לכם   ו כרגע   שח.    174,000עכשי
 

לא   : גב' שירה דקל כץ  זה    174,000לא,  אם  בסדר?  אדייק,  רק  אני  ז   3שח.  שח  ון  ה  מילי
 שח.    574,000מיליון שח זה זה    4.2שח, אם זה    174,000

 
רזניק  ן  יש לכם   : מר בן ציו  שח.    574,000אז 

 
מכובדת.    574,000 : גב' שירה דקל כץ  בצורה  שם  לעשות  שצריך  מה  את  לכסות  יכול  שח 

ון, לאורך הדרך היו תב"רים שפתחתם ואמרתם    ברגע שיהיה כסף, הכסף יעבור. בסדר?    -ואמנ
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בכפוף   : מר אמנון סעד  לא  פתחנו  כן.  כאלה  ודברים  הרשאות  של  לא.  אלו  תב"רים  לא, 
 לזה שתהיה הזרמה לקרנות ההשבחה.  

 
כסף    750,000-ה  : גב' שירה דקל כץ  שיוזרם  לזה  בכפוף  היה  זה   , לתיכון שאמרתם  שח 

   )לא ברור(   לסעיף, והוא יקבל ברגע ש 
 

זה    גל  : מר אמנון סעד  את  ואישרנו  כסף  יש  ין  ועדי כסף  היה  זמן  באותו  כסף.  יש  אמר 
את   תסלפי  אל   . לא. אחר.  כסף  תגבה  העירייה  שבעתיד  לזה  בתנאי  לא  מקופה.  כסף  כשהיה 
לי   ולהפריע  להתייעץ  לא  תשתדלו  טכני.  ו  עכשי משהו  על  מדבר  אני  מקרה,  בכל  הדברים. 
אין   אותה.  לבצע  צריכה  היית  העירייה,  כמנכ"לית  את  החלטה,  פה  הייתה  י.  טכנ משהו  לדבר. 

 ך סמכות לא לבצע את החלטות המועצה.  ל 
 

 אין בעיה.   : גב' שירה דקל כץ 
 

מה   : מר אמנון סעד  לעשות  יכולים  לא  אתם  לך.  מסביר  רק  אני  אסיים.  אני  בזה  זהו, 
קהל   אמר,  שנתן  כמו  אחר,  קהל  פעם  כל  מביאים  אתם  תרגילים.  לנו  לעשות  רוצים,  שאתם 
קצרה,   שהשמיכה  אומר,  שזה  מה  כשבעצם,  רוצים.  שאתם  איך  התקציב  את  ומסדרים  מוזמן, 

מספיק   נר  ואין  ספר  בית  עם  ישבתם  אגב,  דרך  כולם.  על  ספין  איזה  עושים  פעם  וכל  כסף, 
ל  קשר  שום  שבלי  להם  והבטחתם  תזרימו    600,000-ישראל,  בינתיים  אתם  החינוך,  שח ממשרד 

  . 'לא'  שם כסף. איפה ההבטחות שלכם? אז להם אפשר להגיד 
 

ו     -א'   : כץ   גב' שירה דקל  הי הם  בישיבה.  הייתי  אני  אבל  זה,  את  אומר  אתה  נכון.  לא  זה 
 איתי. תודה.  

 )מדברים ביחד(  
 

עכשיו  : גב' שירה דקל כץ  מביאים  שאנחנו  ברור(   ההצעה  גם    )לא  לגנים,  גם  לצופים,  גם 
לעשות   מאפשרת  שהיא  בחלוקה  שיפוץ,  בהם  שנדרש  הנוספות  המסגרות  לכל  גם  הספר,  לבתי 

מק  שלנו.  המקצועית  ההצעה  זו  שנדרש.  מה  בצופים  את  עכשיו  לשים  שח,    574,000צועית 
גם   להצליח  אבל  החשמל,  של  הבטיחות,  של  הנגישות,  של  הנושאים  כל  את  לראות  לשבת 
ולכסות   לבצע את כל שאר הדברים, את כל שאר ההתחייבויות שלנו אל מול הגורמים האחרים, 

 את כל מה שצריך.  
 

לוי?  כש  : מר אמנון סעד   חשבתם על ביטול תב"רים, ישבתם עם משה 
 

   -משה לוי לצערי לא הגיע לישיבה, אבל אם הוא היה מגיע  : גב' שירה דקל כץ 
 

הייתם   : מר אמנון סעד   , תקציבי מקור  של  לישיבה   . באנו שנחנו  הזאת  לישיבה  לא  לא, 
נותן לכם כסף.   יו"ר ועדת הכספים, הוא היה   צריכים להזמין את 

 
.   : גב' שירה דקל כץ  לוי  אין בעיה, בפעם הבאה נזמין גם את משה 

 
.   : מר אמנון סעד  סיימתי אני  אוקיי.  טוב,  בסדר.  רוצים,  איך שאתם  מתנהגים  כרגיל    אתם 

 שח, אתה לא יודע לקרוא? בניגוד להחלטה שלנו.    174,000  )לא ברור( 
 

 שח.    00574,0שח,    174,000לא   : גב' שירה דקל כץ 
 

 אם, אם וכאשר.  לא,   : מר אמנון סעד 
 



 15/18מן המניין  שלא  מועצה  פרוטוקול 
 27/6/18 מיום

 

 59  מתוך 15  עמוד
 

  

 אם וכאשר תאשרו.    )לא ברור(    : גב' שירה דקל כץ 
 

 מה נאשר?   : מר אמנון סעד 
 

לוי   ביטול תב"רים קודמים.   : מר משה 
 

לבטל.   : מר אמנון סעד  וצריך  אפשר  באמת  תב"רים  איזה  ונראה  י  לו עם משה  תשבו  אתם 
י   יינ בענ לא  ובטח  בטח  דבר,  שום  לבד  פה  עושים  לא  הוא  אתם  אותו,  תכבדו  לו,  תקראו  כסף 

 יישב. אם צריך, נאשר גם יותר, עשינו את זה. אתם לא לבד פה.  
 

ו, לא צריך לדחות.   : גב' שירה דקל כץ   אפשר גם עכשי
 

לנהל   : מר אמנון סעד  יודעים  לא  אתם  זה.  את  לכם  להגיד  צריך  כמה  יודע  המי  בפעם 
 כסף.  

 
יעלה מקליס   בואו נעלה האת זה להצבעה.   : עו"ד 

 
 הדר רוצה?   : ירה דקל כץ גב' ש 

 
יעלה מקליס   בבקשה.   : עו"ד 

 
בני, אנחנו ישבנו פה לפני כמה ימים עם המנכ"לית ועברנו על החומרים   : עו"ד הדר מימון 

נו שם שיש אותו חוסר של התקציב של הצופים, אותם   שח שראשת    865,000האלה, ובאמת ראי
כיועץ   ואני  הצופים.  של  להחלטה  אותם  להוסיף  התעקשה  ימים  שבועיים  לפני  אך  העיר 

שאם   לך,  להגיד  יכול  הלך  משפטי  הזה  הכסף  אז   , אותו פתחת  שבועיים,  לפני  תב"ר  אישרת 
ברור(   לתב"ר  את    )לא  ו  ועכשי ממנו  מתעלמת  את  ההוא  התב"ר  כאילו  מה,  מבין  כך  כל  לא  אני 

 פותחת תב"רים חדשים?  
 

 אושר אבל התב"ר? זה לא ברור מה אושר.   : מר גל לניאדו 
 

ניסה   : עו"ד הדר מימון  המנכ"לית  פה.  שאלנו  אושר.  איך  ועוד  אושר,  ההוא  התב"ר 
הדבר   את  מבין  לא  אני  אותו?  פתחתם  לא  למה  כאן.  היו  ההורים  להחלטה.  הסתייגות  להכניס 

 שח.    865,000הזה. יש החלטת מועצה, לפתוח תר  
 

י, צריך לראות   : מר גל לניאדו   מה החלטת המועצה.  אוקי
 

 הייתה פה החלטת מועצה, שיפוץ הצופים.   : עו"ד הדר מימון 
 

יודעים   : עו"ד הדר מימון  הייתם  אז   , אותו לאשר  מביאים את הפרוטוקול הקודם  הייתם  אם 
הפרוטוקול   את  לאשרר  צריכים  שאנחנו  אומר  החוק  גל?  הבעיה,  את  מבינים  אתם  בדיוק. 

יודע  לא  אפילו  אתה  אז  פה,  פרוטוקולים  מביאים  ולא  מאחר  אתה    הקודם.  מדובר,  מה  על 
 מבין?  

 
ל  : מר גל לניאדו  ההחלטה  ברור.  היה  לא  זה  נתן,  כי  פה  ישבתי  י  אנ בכלל.  ברורה  הייתה  א 

סטנדרט  היה  לא  זה  ברורה,  הייתה  לא  ברור(   ההחלטה  שם    )לא  אמרו  מה  ברור  היה  לא  זה 
 בכלל.  
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'ה  רואים  : מר נתן בז היינו  פרוטוקול,  היה  אם  י    אבל  אנ פרוטוקולים.  ן  אי אבל  עכשיו.  זה  את 
ן את הפרוטוקולים.    היום נכנסתי לאתר של העירייה, אי

 
החלטת   : עו"ד הדר מימון  הרי  קיבלנו  אנחנו  הזה  בסכום  אומרת,  זאת  כאן,  שיש  הסכום 

גם   שאנחנו  החלטה שאומרת  קיבלנו  המועצה,  לפני  פה  ו  שהי האחרונים  הקיץ  בשיפוצי  מועצה 
לומדים   שם  גם  כי  הספר,  בבית  שם  ועוזרים   , שפי ספר  בבית  מסוים  שיפוץ  איזשהו  מממנים 

איך אנחנו פותרים את  לראות  צריכים  ואנחנו  לא עלה,    תלמידים מיהוד,  הבעיה. בישיבה אצלך 
אותם   ולא  לי,  שח    865,000שח שחסרים.    865,000לא הנושא של בית ספר שפי,  זה מה שזכור 

שיפוצ  גם  לצופים.  שבועיים  לפני  אותם  בישיבה,  שאישרנו  לך  שהערתי  כמו  האלה,  הקיץ  י 
הוא   פה  שמופיע  איזה    2.2הסכום  עליו  מעמיסים  ככה,  הזה  הסכום  על  ומעמיסים  שח,  ון  מילי

לא   שומרים,  ביטחון,  עוד  עליו  מעמיסים  עוד  ביובית,  הסביבה.  איכות  בא.  זה  מאיפה  יודע 
 שח.    200,000

 
גיזום. מה שצריך בכל מסגרות החינוך.  אג  : גב' שירה דקל כץ   רונום, 

 
 פיקוח, ניהול.   : מר גל לניאדו 

 
 -שח שאנחנו   220,000ותקציב תכנון נוסף של עוד איזה שהם   : עו"ד הדר מימון 

 
 )לא ברור(   אבל דווקא אתה צריך להגיד  : מר גל לניאדו 

 
תנ  : עו"ד הדר מימון  לסיים.  לי  שאתם  תנו  תכנון,  שתקציבי  יודעים  אנחנו  לסיים.  לי  ו 

ן,   לתכנ שוקלים,  רוצים  אנחנו  לתכנן,  רוצים  אתם  מה  אומרים  אתם  תב"ר,  לפה  מביאים  אתם 
פה   להחביא  להתחיל  ייתכן  לא  הלאה.  מתקדמים  ירוק,  אור  לכם  נותנים  מאשרים,  מסכימים, 

ה  של  הזה  שח,    3-בתקציב  ומוסדות    2מיליון  ספר  בבתי  קיץ  שיפוצי  באמת  זה  שח  מיליון 
ו  אושרו,  שלא  אקסטרות  מיני  כל  זה  שח  ון  מילי ועוד  במהלך  חינוך,  אחרים  תב"רים  מיני  כל 

 השנה.  
 

.   : מר גל לניאדו   לא, לא נכון
 

גבי לבן.   : עו"ד הדר מימון  ן, אבל זה מה שכתוב פה, שחור על   בסדר, אתה אומר לא נכו
 

 אולי שאדי יתאר.   : מר גל לניאדו 
 

יני  : יעלה מקליס עו"ד   העני הדיוק  למען  מבקשת,  אני  שאתה  הדר,  בדברים  שאלות  שתשאל   ,
את   יודע  בלי שאתה  צורך להעליב אף אחד  ן  אי מהצוות המקצועי.  תקבל תשובה  ואז  מכיר.  לא 

שאלה   תשאל  בעיה,  שום  אין  כהווייתן.  צריך    -העובדות  למה  ככה,  לתכנון  צריך  למה 
העובדות, להשמיץ   ידיעת  בלי  אבל  לחלוטין.  לגיטימי  זה  לביובית?  צריך  ככה, למה  לאגרונום 
למעט   אינטרס,  שום  לו  אין  מקצועי,  צוות  זה  הזאת,  העבודה  את  שעשה  מי  מקום.  אין  סתם, 

 לעשות את העבודה הכי טוב שאפשר. תודה.  
 

 אפשר לקבל את רשות הדיבור בחזרה?   : עו"ד הדר מימון 
 

יעלה מקליס   בבקשה, קיבלת.   : עו"ד 
 

 היה כל כך חשוב להגיד את הדברים?   : ד הדר מימון עו" 
 

יעלה מקליס  גם ותפנים.   : עו"ד   כן. אני מקווה שתקשיב 



 15/18מן המניין  שלא  מועצה  פרוטוקול 
 27/6/18 מיום

 

 59  מתוך 17  עמוד
 

  

 
נכנסת   : עו"ד הדר מימון  את  גם  ודיברנו,  המנכ"לית,  עם  דיברנו   , כאן כשישבנו  אנחנו,  אז 

אמרה   והמנכ"לית  המנכ"לית,  עם  דיברנו  השיחה.  של  מאוחר  יותר  עוד    -בשלב  פה  יש  הנה, 
שח    1.1 מיליון  איזה  עוד  פה  לנו  יש  והנה  לבצע,  הולכים  ל  שאנחנו  גורדון  בגן  שח  מיליון 

הכספים,   את  משם  ניקח  ובואו  לכביש,  שמעבר   , הדרומי התעשייה  אזור  של  בתכנון  שנמצאים 
הק  שיפוצי  לטובת  עוד  נכניס  האלה  הכספים  איך  ואת  אבל  מעולה.  הכיפאק,  על  ואמרנו,  יץ. 

ז  את  לעשות  רוצה  חוק  את  פי  על  צריכים  אנחנו  הרי  התב"ר,    10ה?  של  הזמנה  בין    10ימים 
כי   מבטלים.  אנחנו  מה  גם  נראה  ושאנחנו  הזה,  הדבר  את  תבדוק  כספים  ועדת  שגם  כדי  ימים, 

העיר   ראשת  אומרת  ו  את    -עכשי יודעים  לא  אנחנו  לכביש.  שמעבר  התכנון  את  יממן  המינהל 
  , י ן איזה אסמכתא לדבר הזה. ואנחנו עכשיו גם נמצאים על סיפו של אותו תכנון מגלומנ זה, אי
איזשהו   זה  אדירות.  בכמויות  כספים  של  שלם  סלט  זה  הזה.  העסק  וכל  מגשימים  בכלל  של 

ון     -ניסי
 

יעלה מקליס   הדר, חבל שאתה משמיץ.   : עו"ד 
 

לי לסיים.   : עו"ד הדר מימון   סליחה, תני 
 

יעלה מקליס  לתקציב  : עו"ד  בכלל  קשור  לא  .    מגשימים  י מהתקציב  העירונ יוצא  לא  שקל 
תדייק  בוא  שתיצמד    העירוני.  כדאי  תושבים,  המון  פה  יש  מועצה,  חבר  אתה  בעובדות. 

 לעובדות.  
 

גג   : עו"ד הדר מימון  הסכם  על  ומתן  משא  כרגע  מנהלת  את  מגשימים,  את  לאשר  כדי  את, 
 בלי ידיעת חברי המועצה שלך, בלי לערב אותם.  

 
יעלה מקליס  זה קשור?   : עו"ד   מה 

 
 התחלת עם הרמקול.  נו הנה,   : עו"ד הדר מימון 

 
לוי   למה את עם רמקול? כולם שקטים.   : מר משה 

 
יעלה מקליס   כי אני צרודה.   : עו"ד 

 )מדברים ביחד(  
יעלה מקליס  ב  : עו"ד  מחר  לדבר  צריכה  שלי    10-אני  הקול  את  שומרת  אני  ילדים.  י  גנ

 לילדים החמודים, ולא אבזבז אותו כאן.  
 

לוי   מר   ותך.  בישיבה הקודמת דיברת בלי רמקול ושמענו א  : משה 
 

יעלה מקליס   אני חוזרת, בישיבה הקודמת, לא הייתי צרודה, זה הכל.   : עו"ד 
 )מדברים ביחד(  

 
לעשות   : עו"ד הדר מימון  הצעה  הייתה   . יידעו פה  שהנוכחים  גם  וכדאי  יעלה,  הוא  ין  העני

אמרנו    . חוקי גם  זה  יש    -את  שכרגע  יודעים  ו  אנחנ אמנם  גוף,  זה  מסודר.  זה  את  נעשה  בואו 
שאת   ההבטחות  בכל  לעמוד  חשוב  מאוד  וזה  בית,  חוגי  עושה  ואת  בחירות,  מערכת  איזושהי 

בחשב  לקחת  צריכה  את  עדיין  אבל  בעיר.  ה מפזרת  בסביבות  תקציב  עם  גוף  מנהלת  כשאת  -ון, 
ו   200 לבוא  אפשר  אי  מסודרים.  להיות  צריכים  והדברים  שח,  להרגע   מיליון  מהרגע  ידע,  במחי 

1,  800,000לבטל תב"ר.      )לא ברור(   מיליון שח   1.
 

יעלה מקליס   חברי המועצה, אפשר בהסכמתם.    )לא ברור(    : עו"ד 
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 תני לי לסיים, באמת. אני לא מבין את הדבר הזה.   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס  במשך   : עו"ד  אזורית  מועצה  של  משפטי  יועץ  אתה  כולם    14הדר,  ברצון  שנה, 

של   היום תב"ר  רצון לאשר  יש  יורד. אם  מיליון שח, אפשר להחליט פה לשנות    4.2גם מטאטא 
כל  את  ולאשר  הכל  שהצוות    את  מה  וכל  רווחה  למועדוניות  גם  לצופים,  גם  המבוקש,  התקציב 

ן.    המקצועי פירט בצורה מדהימה, והוצג בפניך ביום ראשו
 

.   : עו"ד הדר מימון  שלי הדברים  את  לסיים  גם  אוכל  אני  אז  לי,  להפריע  תפסיקי  את  אם 
 צה.  אחר כך תגידי כל מה שאת רו 

 
יעלה מקליס   בתנאי שלא תטעה, זה הכל.   : עו"ד 

 
 אפשר בכל זאת לשאול שאלה?   : מר שמואל רוטמן 

 
יעלה מקליס   הוא יסיים.  : עו"ד 

 
 דקות מהרגע שהיא התחילה להפריע.    10עברו   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס  לו.   : עו"ד   תן לו לתוספת על זה שהפרעתי 

 
ן. נדמה לי שנאמר פה.   : עו"ד הדר מימון   אני רק מבקש להבי

 
יעלה מקליס  זה הכל. בקשה קטנה, צנועה.   : עו"ד   הדר, אני מבקשת להיצמד לעובדות, 

 
לשנות   : עו"ד הדר מימון  ביקשה  והמנכ"לית  ן,  ראשו ביום  פה  שישבנו  כאלה  הן  העובדות 

מיני   כל  לעשות  לבטל,  אותו,  להגדיל  התב"ר,  ראיתי  את  גם  אני  ואחרים.  כאלה  מהלכים 
זאת  ש  כרגע.  הזה  יין  בענ ואחרות  כאלה  החלטה  הצעות  של  טיוטה  איזושהי  מחזיק  הגזבר 

אותם   נותנים את  ידכם, אבל אתם לא  לובנו על  ימים לחברי    10אומרת, שהדברים האלה באמת 
רוצים   לא  אנחנו  מבטלים.  אתם  בעיר  פרויקטים  איזה  מבטלים,  אתם  מה  לראות  כדי  מועצה 
תאשרו   אתם  אנשים,  מאוד  הרבה  פה  הבאתם  שהבאתם,  פה  החבר'ה  שגם  כזה  למצב  להגיע 

ון,    7.2להם   ומספרים    10.2מילי באים  שבוע  אחרי  אם  הכסף,  את  מעבירים  לא  אם  ון.  מילי
   -שח   865,000-הייתה החלטה ש   -ואומרים לנו כאן  

 
יעלה מקליס  זה הכל.  : עו"ד     תיצמד לעובדות, אל תעשה פה פרופגנדה תלושה מהמציאות. 

 
ה  היום    865,000הייתה החלטה של   : דר מימון עו"ד  הזה  תב"ר. התב"ר  לצופים פתיחת  שח 

לא   הוא  כי   , אותו לתת  אפשר  אי  למה  אותו.  לתת  אפשר  שאי  ראשונה,  ידיעה  מקבלים  אנחנו 
החלטת   יש  אם  נפתח  לא  הוא  למה  ן  מבי כך  כל  לא  אני  נפתח.  לא  שהוא  אומר  הגזבר  נפתח. 

מה  יורדים  היו  אז  תב"ר,  אותו  נפתח  היה  אם  הזה.  יין  לענ תב"ר  לפתוח  שח    3-מועצה  מיליון 
 זה מה שהיה קורה. אבל אתם מתחכמים.    )לא ברור(   שזה   865,000

 
יעלה מקליס   רוטמן, אתה לא רוצה לדבר?   : עו"ד 

 
ולפתוח   : עו"ד הדר מימון  לבוא  הגזבר  כשירצה  ו  ועכשי לא פתחתם את התב"ר,  טכנית,  אז 

יגיד 'אני לא יכול  . אז מה עשינו בזה?    את התב"ר,   לפתוח כי אין כסף'
 

יעלה מקליס   דקות שלך מוצו עד תום.    10-הדר, סיימת? אני חושבת שה  : עו"ד 
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לוי  ה  : מר משה  את  נאשר  בואו  משהו?  להציע  יש    3-אפשר  הזה,  ולגבי  האלה,  שח  מיליון 

. תגישו, יש   זמן  לחודש.    2-ימים, ישיבה נוספת ב   10מספיק 
 

יעלה מקליס   תודה משה רוטמן.   : עו"ד 
 

 , נכון?  4.2נדמה לי ששמעתי את המספר   : מר שמואל רוטמן 
 

יעלה מקליס  .   : עו"ד   נכון
 

אומרים   : מר שמואל רוטמן  שנאמר.  3ואנחנו  להיות  יכול  בדלתא?  יש  מה  לדעת  אפשר   .
 אתם יודעים שאני עסוק בלילות, ירדתי במשקל, הכל טוב.  

 
רזניק  ן   ושבים.  זה לא מה שאתם ח  : מר בן ציו
 )מדברים ביחד(  

יעלה מקליס  התב"ר   : עו"ד  את  להגדיל  העירייה  מנכ"לית  של  הצעה  השולחן  על  יש  חברים, 
לקחת    4.2-ל  מאחר    400,000מיליון שח,  יום הסיעודי  הרשות שהוקצו למרכז  קרנות  שח מתוך 

להקטין את   ולכן אפשר  כנראה בשנה הקרובה,  יקרה  לא  זה  ולכן  זה.  בנייתו בשלב  ולא אושרה 
הבאה.   בשנה  אותו  לבנות  בסיכויים  לפגוע  בלי  פארק  התב"ר  של  התב"ר  את  ולהקטין 

בסך   הדרומי  ל   800,000התעשייה  להגיע  ובכך  הרשות.  לקרנות  הסכומים  את  ולהחזיר  -שח 
4.2  . 

 
 שמה יתווסף?   : מר שמואל רוטמן 

 
יעלה מקליס   הנה, המנכ"לית תפרט.   : עו"ד 

 
   )לא ברור(   שח לטובת   550,000זה   : גב' שירה דקל כץ 

 )מדברים ביחד(  
 

 יאללה, שמול, ברצינות, בשביל מה כל ההצגות האלה.   : מר אמנון סעד 
 

ן.   : מר שמואל רוטמן  י לא יכול להצביע על משהו שאני לא מבי  לא שמעתי. אנ
 

יעלה מקליס  ן, למה אתה מפריע לרוטמן?   : עו"ד   אמנו
 

 אני מפריע לרוטמן.   : אמנון סעד   מר 
 

יעלה מקליס   ה מפריע.  כן, את  : עו"ד 
 

.   : מר אמנון סעד   רוטמן מפריע לי
 

יעלה מקליס   אבל הוא קיבל את זכות הדיבור, לא אתה.   : עו"ד 
 

 אה, הוא קיבל?   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס   כן.   : עו"ד 
 

 כל הכבוד. אם אתה מדבר, לא מפריע לך.   : מר אמנון סעד 
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א  : מר שמואל רוטמן  כי  בזכות.  יכול  קיבלתי  לא  י  אנ נכנס.  מה  להבין  מנסה  פשוט  ני 

ן. אני מודה.    להצביע על משהו שאני לא מבי
 

יעלה מקליס   רוטמן, המנכ"לית רוצה לענות לך.   : עו"ד 
 

עוד    550,000 : גב' שירה דקל כץ  זה  הכדורגל.  במגרש  התאורה  לטובת  שח    200,000שח 
עוד   קודם,  שאמרתי  כמו  התיכון  שיש    400,000לטובת  לסכום  שהצטרפו  הצופים  לטובת  שח 

וע  ומותר,  כאן.  אפשרי  שזה  משפטית  דעת  לחוות  בכפוף  במידה    50,000וד  שפי,  לטובת  שח 
, לטיפול בבעיות בטיחות.   לנו  ומותר 

 
ן התאריכים?    10לא צריך לחכות    : מר גד מילר   ימים בי

 
יעלה מקליס  ב  : עו"ד  צורך  אין   , יסכימו כולם  לה   10-אם  מציעה  אני  אז  זה  ימים.  את  עלות 

 להצבעה.  
 

 אני מתנגד בתוקף, אז כבר את לא יכולה לעלות.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס   רגע, אני רוצה להעלות את זה להצבעה.   : עו"ד 
 

 את לא יכולה להעלות.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס   אני יכולה להעלות את זה להצבעה?   : עו"ד 
 

 לא, לא. אני אומר לא, לא.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס  , עם כל הכבוד.   : עו"ד   שנייה, אני מנהלת את הדיון
 

 תגידי, את רצינית?   : עו"ד הדר מימון 
 

 את מנהלת? אז אני מציע הצעה נגדית.  : מר אמנון סעד 
 

סדר   : עו"ד הדר מימון  על  זה  חוק?  פי  על  פועלת  את  באמת.  נו  הזאת?  החוצפה  זה  מה 
 היום?  

 
יעלה מקליס  לי?    הדר, אתה  : עו"ד   מוכן לא להפריע 

 
זה לא בסדר.   : עו"ד הדר מימון   יעלה, 

 
יעלה מקליס  כמו שעשית   : עו"ד  לומר שזה לא בסדר. אבל  אולי תוכל  הדר, תשמע עד הסוף. 

 קודם, אתה אומר דברים בלי לדעת את המציאות, בלי לדעת פרטים.  
 

 יודעים מצוין.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס  מעלה   : עו"ד  אני  חכמה.  דבר  יצא  המשפטי,  היועץ  שאומר  כמו  שמא,  אולי 
ל  התב"ר  את  ולהגדיל  היום,  סדר  את  לשנות  להסכים  בקשה  כש   4.2-להצבעה  שח,  ון    3-מילי

ון שח מקרנות הרשות.    מילי
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   )לא ברור(   אני לא יכול  : מר שמואל רוטמן 
 

יעלה מקליס    ים להעלות זה. תגידו שאתם לא מסכימ   רגע, שנייה, להסכים להעלות את  : עו"ד 
 )לא ברור( 

 
 אומרים לך שלא.  : מר נתן בז'ה 

 
יעלה מקליס  פ   : עו"ד  לי לסיים. ו   נתן, זה בסדר. תנ

 
 אל תעשי צחוק.   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס   היחיד שעושה צחוק בינתיים זה אתה.   : עו"ד 

 
 תקראי ליועץ המשפטי שיבוא.   : עו"ד הדר מימון 

 
 את רוצה להראות שאנחנו לא בסדר.   : מר נתן בז'ה 

 
יעלה מקליס  י רוצה להתחיל את שיפוצי הקיץ.   : עו"ד   אני לא רוצה להראות כלום, אנ

 
 תתחילי, מישהו מפריע לך לעבוד?   : מר אמנון סעד 

 
יעלה מקליס  .   : עו"ד   כן, כן

 
מביאים   : מר נתן בז'ה  לרעים.  אותנו  להפוך  תרגיל,  אותו  את  עושים  פעם  עוד  אתם  תראו, 

ה  לפי  לא  הצבעתי,  משהו  שבועות  כמה  לפני  רק  תסכימו.  אם  החוק,  פי  על  אפשר  אבל  חוק, 
לפה   אותי, אתם, כמה צריך לעזור לצופים. מלחמת עולם עשיתם פה.באו    200אחרי ששכנעתם 

ה  כי את  בדילמה,  אני  ו  לא    800,000-הורים. עכשי י  אנ לקיים.  יכולים  לא  אנחנו   , שח שהבטחנו
לנו   עוד חודש. אז תבואו תגידו  יקרה להם  י, מה    -יודע אם אני אצביע עכשיו לקבוצה שאחורי

ל   7אנחנו מצטערים,   , בואו נוריד את זה  ון    4-ומשהו מיליון שח באמת לא לקחנו בחשבון מילי
כב  י  אנ זה  את  כי  מהלך,  אותו  יהיה  בדיוק  זה  עובר  שח.  מה    5ר  יודע  לא  י  אנ לכן,  שנים. 
ההח  את  מכבדים  לא  ואתם  מצביע  אני  אם  היה  לעשות.  הנכון  מצביע?  אני  למה  שלי,  לטה 

ים.    לדבר על שיפוצי קיץ. כולנו בעד שיפוצי הקיץ, ואתם מסבכים את החי
 

יעלה מקליס  הזה   : עו"ד  בנושא  לדון  כדי  העירייה  מנכ"לית  אצל  לפגישה  אתכם  הזמנו 
 ולשמוע את דעתכם. מה לעשות.  

 
לנו דברים מעבר רק לעירייה. אבא שלי בבית חולים, לא תמיד יש את  יע  : מר נתן בז'ה  לה, יש 

  .  הזמן
 

יעלה מקליס   שיהיה בריא, שיהיה בריא.   : עו"ד 
 

. אנחנו מתנדבים.   : מר נתן בז'ה   לכן באנו היום, והיום אתם צריכים לשמוע אותי
 

לוי   אנחנו באים לישיבות.   : מר משה 
 

   )לא ברור(   אני לא מבין למה אתם  : מר אמנון סעד 
 

לוי   להבין.    אני רוצה  : מר משה 
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'ה   מה, את מענישה אותנו?   : מר נתן בז

 
לוי   סליחה, אני רוצה לשאול עוד שאלה.   : מר משה 

 
 ובאתי להצביע בעד היום על הקטע של שיפוצי קיץ בכיף.   : מר נתן בז'ה 

 
לוי  לשאול   : מר משה  רוצה  .  אני  לצערי האחרונה  בישיבה  הייתי  לא  אני  אישרתם,  שאלה.  עוד 

 שח תב"ר לצופים. התב"ר הזה בעיקרון אושר.    800,000אישרתם  
 

ו.   : מר אמנון סעד  נ  ,  בוודאי
 

לוי   מה שאתם מבקשים, לבטל את התב"ר ההוא, שאושר.   : מר משה 
 

יעלה מקליס   לא.   : עו"ד 
 

   )לא ברור(   שח   800,000רגע, אם לא אושר   : מר נתן בז'ה 
 

לוי  ו  : מר משה   שח? שאני אבין.    800,000מיליון שח פלוס    4.2על    אתם מדברים עכשי
 

אושר   : מר נתן בז'ה  לא  ברור(   שח   800,000סליחה,  למה   )לא  ברור(   אז  אם    400,000  )לא  שח 
יהיה   .ואם לא   שח.     400,000הוא לא אושר? תחליטו. 

 
יעלה מקליס  לא   : עו"ד  ן,  בעיקרו כדלקמן.  היא  ההצעה  השולחן.  על  הדברים  את  נשים  בואו 

הוא  העיקרון  העיקרון.  על  נדבר  הדרך,  על  כרגע  אשר    נדבר  כשמקורות    4.2לא  הצופים.  כולל 
בקרן,    3המימון הם   שח קרנות שקיימות    400,000מיליון שח מתך היטל ההשבחה הקיים כרגע 

היום הסיעודי מאחר    400,000-כרגע פנויות, להקטין ב  שח את ההשתתפות של העירייה במרכז 
ועוד   לא אושרה.  אותו  להקים  מ   800,000וההחלטה  מכיוון  שח  הדרומי,  תכנון פארק התעשיות 

ן,   שמינהל מקרקעי ישראל היום או רמ"י, רשות מקרקעי ישראל, היא זאת שעוסקת היום בתכנו
ל  נגיע  ובכך   . אותו החלטת    4.2-מממנת  גם את  כך שאנחנו מקיימים  הצופים.  כולל  ון שח,  מילי

עד   משחקים  לאפשר  כדי  הכדורגל,  במגרש  בתאורה  כסף  להשקיע  מאפשרים  וגגם  המועצה 
התאורה   בשדרוג  מדובר  בפעילות.  החדשה  הנוער  קבוצת  של  והשתתפות  מאוחרת,  יותר  שעה 
לוותיקים   ומיועד  מועדון שר שנמצא במרכז העיר  כגון  רווחה  עוד כמה מועדוניות  וגם  ללדים. 

העיר  המנכ"לית.  של  ידי  על  שהוזכרו  משימות  כמה  ועוד  ועדת  ,  כיו"ר  רוצה  אתה  אם  וכך, 
 פחות הסכום שהגדרנו לצופים, אין בעיה, נעשה את זה ככה.    4.2להגיד שזה    כספים 

 
לוי  גם וגם.   : מר משה  יהיה   כן, שלא 

 
יעלה מקליס  על   : עו"ד  להסכים  גם  יכולים  ו  אנחנ המהות,  על  מסכימים  אנחנו  אם  בעיה.  אין 

.    -הדרך. אתם רוצים שזה יישאר בתב"ר נפרד    אין  שום בעיה. מבחינתנו זה תקין וראוי
 

הסיפור   : מר נתן בז'ה  את  קיבלתם  שנה  שלפני  מדברים  אתם  תראו,  שאלה.  לשאול  רוצה  אני 
יכולנו לעשות   ואז עוד היה הרבה כסף,  זה לישיבה,  של התאורה. שנה היה לכם זמן להביא את 

זה מזמן. מה קורה היום? אתם בקטע של ללחוץ אותנו, רגע לפני.    את 
 

יעלה מקליס   .  אה, נתן  : עו"ד 
 

'ה   את אף פעם לא נותנת לי לסיים. לא מדבר מהרגע עד סוף הישיבה.   : מר נתן בז
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ים.   : מר אמנון סעד   נאה דורש, נאה מקי

 
נגמר.   : מר נתן בז'ה   אני פסקתי לדבר היום. 

 
ו     : קהל  למה  30.6אנחנ מתפלאים  אנחנו  קיץ?  שיפוצי  מאשרים  אתם  עכשיו   ,

ב   לשפץ את מוסדות החינוך. מה נסגר?   1.9-לא מספיקים 
 

 באנו להצביע על שיפוצי קיץ. לא היו תוספות. את צודקת.   : מר נתן בז'ה 
 

יעלה מקליס  . פשוט רציתי להסביר לך.   : עו"ד   נתן, סליחה שהפרעתי
 

 אני לא צריך.   : מר נתן בז'ה 
 

יעלה מקליס   אבל בוא דבר ואחר כך אני אענה.   : עו"ד 
 

 אני לא צריך הסברים.   : מר נתן בז'ה 
 

יעלה מקליס   אז בבקשה, קדימה. כן, רוטמן.   : עו"ד 
 

ן לי מיקרופון.   : מר נתן בז'ה  נו. את לא שומעת אותי. אי  לא, אבל אמרת. טוב, 
 

יעלה מקליס   אם אה רוצה, בבקשה, התנצלתי, קדימה.   : עו"ד 
 

כתוב,   : מר נתן בז'ה  חומר  עם  היום  לכאן  באנו  אנחנו  יעלה,  שיפ   3תראי,  ון שח  קיץ.  מילי וצי 
ה  על  זה  ובודק,  לעצמי  עושה  שאני  ההכנה  פה    3-כל  וכתוב  שח,  הקיץ    -מיליון  שיפוצי 

שלא   מה  גם  כלול  זה  אם  שאלתי  גם  זה  בשביל  רווחה,  במועדוניות  עבודות  השנה  כוללים 
זה   את  תעלי  הכל.  כולל  זה  אומרת,  זאת  נוספים.  ציבור  ובמבני  הצופים  בשבטי  כתוב, 

צר  אנחנו  פעם  כל  למה  שאתם  להצבעה.  מה  לפי  אחת  פעם  נעבוד  בואו  חדשים?  פטנטים  יכים 
מתי   ו.  מבקשים מאיתנ מה שאתם  על  נצביע  בואו  זה. אתם כתבתם.  את  לא כתבתי  אני  כותבים, 
לא   אני   , תקראי דברים.  חשבון  על  קומבינות  מיני  כל  לעשות  פה  כשמתחילים  מסתבך?  זה 
ני פטנטים אחרים על   לנו כל מי נות, סליחה, המילה לא מתאימה. אבל אתם עושים  אומר קומבי
אין   ואם  ו.  הז ההחלטה  את  אין  אומר  גל  ויש.  הצבענו  עכשיו  שאנחנו  שלנו,  קודמות  הצבעות 

זה עצוב. למה לא נעבוד לפי סדר?  יש לכם עוד    את ההחלטה, אתה הגזבר, מה, אתה לא יודע? 
 לחודש. מה הבעיה?    2-משהו להעלות? תעלו את זה בישיבה ב 

 
יעלה    מיליון?    3נתן, אני רוצה להבהיר. מה שאתה מציע, זה להעלות לאישור   : מקליס עו"ד 

 
.    3 : מר נתן בז'ה  ון, בוודאי  מילי

 
יעלה מקליס   בנפרד, בנוסף לצפים, ולעשות את ההתאמות בישיבה הבאה?   : עו"ד 

 
.   : מר נתן בז'ה   בוודאי

 
יעלה מקליס  .  : עו"ד  י    אוקי
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פה  : מר שמואל רוטמן  שמוצע  ברור(   מה  עוד    )לא  יקרו  אם  הנוספים,  זה    10הדברים  ימים, 
הקיץ  שיפוצי  כלומר,   . אסון כזה  ברור(   לא  הדיוק,    )לא  למען  דחוף.   הכי  זה  כמולם,  אנשים 

, אפשר?   נתן י רואה את זה,   לפי איך שאנ
 

לוי   כן, אנחנו מקשיבים.   : מר משה 
 

לא  אני   : מר שמואל רוטמן  ואני  חושב,  אני  בלבול.  קצת  לנו  יש  כזה,  דבר  לעשות  מציע 
אישרנו   שכן  לכאן,  או  לכאן  דעה  פה  בפרוטוקול.    800,000מביע  כתוב  מה  תראה  לצופים.  שח 

שצריך   מה  לכן,  זה.  עם  לשחק  אפשר  שאי  חושב  אני  נגיד,  בוא  יכולים  לא  ואנחנו  רוב  אז  היה 
ה   -לעשות   ולהוריד את  ב שח שהצו   200,000-זה לקחת  גם הם פה  ון שח,    3-פים שכלולים  מילי

ל  זה  את  בעוד     2.8-להוריד  לדון  האחרים  השינויים  כל  ועל  הזה,  התב"ר  את  שח,    10מיליון 
 ימים.  

 
 ?  2.8, למה  2.5זה    : מר גד מילר 

 
ה   200,000כי    : מר שמואל רוטמן     )לא ברור(   3-שח מתוך 

 
תד  : מר אמנון סעד  מקשיבה.  לא  היא  שומעים,  אותך,  מכבדים  אנחנו  איתה.  תראה,  בר 

 לא, את לא שומעת ואת לא מבינה.  
 

ה  : מר שמואל רוטמן  בערך    3-מתוך  יש  מע"מ,  עם  יחד  טועה,  לא  אני  אם  שח  מיליון 
 שח צופים.    200,000

 
יעלה מקליס  ון שח יש קצת פחות מ   3בתוך   : עו"ד   שח.    200,000-מילי

 
רזניק  ן   שח.   174,000 : מר בן ציו

 
 לא, בלי מע"מ.   : ן וטמ מר שמואל ר 

 
 בואו נעצור את הפארסה הזאת.   : מר אמנון סעד 

 
.   : מר שמואל רוטמן  ני עניי משהו  לך  מציע  אני  פארסה,  אומר  שאתה  שמה  אומר  לא  אני 

מצב   לנו  יהיה  ושלא  הסיפור,  עם  נגמור  אחרים.  שאומרים  רוח  באותה  זה  אחד.  רגע  תקשיבו 
יש ויכוח.   כי על זה   שפתאום, על פי ההחלטות, אישרנו בכלל מיליון שח לצופים, 

 
 לא, על זה אין ויכוח.   : מר אמנון סעד 

 
את   : מר שמואל רוטמן  לסיים  לי  תן  ן,  נאשר    2אמנו ככה,  מציע  אני  מיליון    2.8המשפטים. 

להוריד   וצריך   . וכו' הנושא האחר של התאורה  ואת  זה מה    600,000שח,  שח מתב"רים אחרים. 
להפחית   עליהם,  שדיברו  תב"רים  מאותם  ורציניים.  אחראים  שנהיה  בשביל  לעשות  שצריך 

לנו    600,000 יש  כי  למה?  זה    800,000ועוד    2.8שח.  יחד  קודם    3.6שח,  זה  ואת  שח.  מיליון 
ישרים  מסודרים,  אנחנו  ברור(   כל  הלאה   )לא  ונמשיך   . לי בנדמה  משחקים  ברור(   לא  עוד    )לא 

 ימים.    10
 

לוי   יפה. זה מה שאנחנו מדברים.   : מר משה 
 

וזהו.  זה מה שאני   : מר שמואל רוטמן  וכולם מסכימים   מציע, ונגמור את הדברים, 
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יעלה מקליס  ה  : עו"ד  ון. אני מציעה ברשותכם, שאת  הכיו על  לך  אני מודה    200,000-רוטמן, 
את   להתחיל  יוכל  הוא  שגם  כדי  ן,  לתיכו נעביר  אנחנו  הצופים,  של  לתב"ר  שייכים  שבאמת  שח 

 שיפוצי הקיץ.  
 

את   : עו"ד הדר מימון  להביא  רוצה  את  ואם  נאשר.  היום,  סדר  שעל  מה  את  מאשרים  כרגע 
כבר   את  אבל  מסודרת.  בצורה  זה  את  להביא  ראשון,  ביום  זה  את  הצענו  הרי  פעם,  עוד  זה 

   )לא ברור(   הזמנת 
 

יעלה מקליס   כן, הדר.   : עו"ד 
 

לדבר.   : מר אמנון סעד  רוצה  אני  לא,  הנה.  לו.  מפריעה  את  משהו  הנה,  להגיד  רוצה  אני 
שי  תקשיבי  ייה.  לסיום.  בשנ להיפתר  יכולה  הזאת  הסאגה  פשוט.  נורא  ככה,  נעשה  בואי  רה, 

מה   לכם  אגיד  אני  עכשיו  שעברה.  פעם  שעשינו  למה  בניגוד  זה  את  הבאתם  כחוק.  לא  פעלתם 
ה הה  את  לאשר  בעד  אני  עזוב,  שלי.  אתם  AS ISמיליון    3-שגות  השאר.  על  לדבר  כך  ואחר   ,

במיוחד   להביא,  יכולים  שאתם  לא  תב"רים  ביטול  להביא  יכולים  לא  בכם  אמון  לנו  כשאין 
סומכים   לא  אנחנו   , אמרתי אני  כי  שיש.  התב"רים  על  נסתכל  נדע,  שאנחנו  מבלי  החלטתם, 

ה  בכל  לצערנו  עצמו  את  מוכיח  וזה  כספים,  בניהול  וון    56-עליכם  מכי אבל  האלה.  חודשים 
התושבים,   עם  עושים,  שאתם  למה  בניגוד  זאת,  בכל  לקדם  רוצים  לא  שאנחנו  שאנחנו  אומרים 

גם   אנחנו  תביאו.  שפנויים,  התברים  את  תביאו   , עכשיו זה  את  נאשר  אנחנו  לקדם,  רוצים 
אמרה   הגב'  לא.  ומאיפה  מורידים  מאיפה  נחליט  ואנחנו  לקבל,  ה   -צריכים  את  ניקח  -אנחנו 

הוותיקה,   400,000 ביהוד  לא  רק  אישרנו  אנחנו  לא,  ו.  אישרנ לא  שאנחנו  מהמעון  ו    9שח  אנחנ
  . 'לא אישרנו'  אישרנו את זה במקום אחר, מה שלא היה מתאים לכם. אנחנו לא 

 
יעלה מקליס     אל תטעה.    : עו"ד 

 
שאת   : מר אמנון סעד  מה  תגידי  את  רוצה.  שאני  מה  להגיד  יכול  אני   . לי תפריעי  אל 

  . השישי הצי  את  למלא  יכולים  יודעת,  את  פה,  שדיברת  מדויקים  הבלתי  דברים  כמותה  רוצה. 
אני  תפריעי.  אל  ליבי,  על  מה שעומד  בדיוק  אגיד  אני  תפריעי.  אל  לסיים,  לי  לא    תני  שזה  יודע 

י   אנ לכן  שרצית.  במיקום  לא  מאשרים,  אנחנו  ברורה,  הכי  בצורה  לך  הסברנו  אבל  לך,  נעים 
ה  על  מיד  להצביע  ו,  עכשי לעשות   , שלי ההצעה  של    3-אומר,  לנושא  כך  אחר  להגיע  ן,  מיליו

 לוגאנו, לשחרר את התושבים ולקיים פה דיון מנומס. זהו.  
 

יעלה מקליס  אני  : עו"ד  ן.  ו אמנ של  ההצעה  את  לקבל  מוכנה  אני  זה    חברים,  את  מעלה 
 להצבעה.  

 )מדברים ביחד(  
הנושאא    : מר גד מילר  את  יש  אחת,  פעם  הצבענו  פעמיים.  להצביע  אפשר  אי  יעלה, 

להיות    800,000של   צריך  וזה  להיות,  צירך  גל  כל  קודם  זה  הקודמת.  בישיבה  שאישרנו  שח 
ברישו  הנושא  אצלכם  את  יש  עכשיו  הזה.  לנושא  שמוקצה  תקציב  תחת  להיות  צריך  זה  מים, 

להיות   צריך  שהוא  פה    2.8הזה,  להצביע  צריכים  ואנחנו  שח,  ון  ה   2.8מילי ועוד  שח.  ון  -מילי
נחנו עושים    800,000 כי  שח שאושרו פעם קודמת שאני לא חושב שצריך לאשר אותם פעמיים, 

, אני חושב שזה     )לא ברור(   צחוק מעצמנו. ולכן
 

הח  : גב' שירה דקל כץ  למה.  אסביר  אני  ן,  נכו לא  לא  זה  היא  פנימית,  היא  הפנימית  לוקה 
 רים. אני אסביר למה. החלוקה הפנימית היא פנימית, היא לא קשורה לתב"רים.  קשורה לתב" 

 
ה  : מר אמנון סעד  את  לך  יש  בעיה,  את    500,000-אין  נעביר  בואו  האפרסק,  עץ  של  שח 

  .  זה לצופים ואת עץ האפרסק נאשר ביום שני
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.   : גב' שירה דקל כץ   רגע, רגע, רגע. אמנון
 

זה   : מר אמנון סעד  סתם.  באמת,  נו  זה.  את  תפתרו  כסף.  פה  יש  מתעקשים?  אתם  למה 
 סתם.  

 
לאשר   : מר שמואל רוטמן  מוכן  אתה  לי,  שאתה  מיל   1תגיד  מה  זה  עכשיו?  לצופים  שח  יון 

 עושה בתב"ר הזה.  
 

   )לא ברור(   שח   800,000אני אישרתי כבר   : מר אמנון סעד 
 

עוד    0,00080 : מר שמואל רוטמן  יש  שפה  מבין  לא  אתה   . וזהו לא    200,000שח  אתה  שח? 
 מבין? 

 
 שח.    700,000יש    )לא ברור(   שח של ה   500,000יש   : מר אמנון סעד 

 )מדברים ביחד(  
 

 הצעה חת אתם לא מסוגלים להביא כמו שצריך.   : מר אמנון סעד 
 

לא   : גב' שירה דקל כץ  אתה  ון,  אמנ פשוט.  שנייה  זה  את  נשאיר  רגע  בואו  שנייה.  תקשיבו 
חייב.   אתה  לא    3מקשיב.  זה  בהסכמה.  אז  הזאת?  הכפילות  את  רוצים  לא  אתם  שח.  מיליון 

  . ין מקצועי  עניין של אישור. אתם מאשרים תב"ר. החלוקה הפנימית היא עני
 

 שח לצופים.    800,000של    )לא ברור(   קודם כל   : מר גד מילר 
 

כך,   : גב' שירה דקל כץ  אחר  של  לדיון  תשאיר  זה  את  עכשיו.  קשור  לא  זה   . גדי יה,  שני רעג, 
ה  על  עכשיו  לדבר  לא  אומרים  אתם  בצד.  1.2-בסדר?  שימו  האחרים  הדברים  על  המגרש,  על   ,

זה.   על  נדבר  שורה    3בואו  שם  שיהיה  רוצים  לא  אתם  מאשרים.  ככה  הכל,  כולל  שח  מיליון 
ה  במקום  אז  אחר,  משהו  שיהיה  רוצים  אתם  הצופים,  של  המקצועית  שח    200,000-ברמה 

יהיה   ן. בסדר? זה לא משנה.    200,000שהתכוונו לבקש לצופים, זה  ו כאן לתיכו  שח שיהי
 

זה משנה מאוד.   : עו"ד הדר מימון   לא, לא, 
 

י  : גב' שירה דקל כץ  .    אתה קטנונ ו, די  עכשי
 

.   : עו"ד הדר מימון  י  לא, אני לא קטנונ
 

, באמת.   : גב' שירה דקל כץ  וני  זה קטנ
 

 שח.    800,000את אישרת   : עו"ד הדר מימון 
 

ו את ה  : גב' שירה דקל כץ   שח.    800,000-עזוב עכשי
 

לא   : עו"ד הדר מימון  יהיה  לא  אז  שבוע,  בעוד  נבוא  ו  ולא    800,0000אנחנ   ,000200שח 
 גם.  

 
ל  : גב' שירה דקל כץ  קשור  ה   800,000-לא  את  שים  שנייה,  יכולנו    800,000-שח.  בצד.  שח 

 מיליון עם התיכון, יכולנו, נכון?    3להביא  
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 אני לא יודע מה יש בתיכון, סליחה.   : עו"ד הדר מימון 
 

מה  : גב' שירה דקל כץ  באמת,  נו  בתיכון?  יש  מה  יודע  לא  אתה  ו  עכשי  . די ו  נ הדר,  זה    אוי, 
 ?  בקשור 

 
לוי   איפה הז מופיע בהזמנה? את רוצה להפנות אותי להזמנה?   : מר משה 

 
בהזמנה?   : גב' שירה דקל כץ  מופיע  אילנית  גן  איפה  בהזמנה?  מופיעים  הגנים  איפה  הדר, 

 איפה המועדונית מופיעה בהזמנה?  
 

ו.   : עו"ד הדר מימון   סליחה, אז תראי לנ
 

 הדר, זה פנימי, אתה סתם עכשיו מתעקש.   : ' שירה דקל כץ גב 
 

 אני סתם מתעקש?   : עו"ד הדר מימון 
 

של   : מר נתן בז'ה  היה  גיון  ההי צופים    3.2תראו,  במקום  אומרים  אתם  צופים.  שח  מיליון 
. מה הבעיה?   זה להצבעה וזהו  בתיכון, תעלו את 

 
 מעולה, יאללה, בואו נעלה להצבעה.   : גב' שירה דקל כץ 

 
זה לא בסדר היום.    היא לא יכולה להעלות  : עו"ד הדר מימון   את זה להצבעה. 

 
ו.   : גב' שירה דקל כץ  יכול להשתתף, לצערנ  הקהל לא 

 
יעלה מקליס  של   : עו"ד  תר  להעלות  רוצים  מה    3אנחנו  הכפילות.  את  למנוע  כדי  שח  מיליון 

ן.    -שכתוב צופים    יועבר לתיכו
 

'ה  ו.   : מר נתן בז  גמרנ
 

יעל   מי בעד?   : ה מקליס עו"ד 
 

 שח.    3.8שח מתב"רים אחרים. כי זה    800,000רגע, עוד שנייה. להפחית   : מר שמואל רוטמן 
 

, שירה?    : מר גד מילר   הוא צודק. למה את אומרת 'לא'
 

.   : גב' שירה דקל כץ  זה עכשיו  אני אומרת בואו לא נפתח את 
 

 שח? נו באמת.    800,000גל לא יודע על    : מר גד מילר 
 

יודע.  : גב' שירה דקל כץ  לא  שהוא  לא  עוד    זה  'אין  לכם  אמרנו  הדרך  כל  לאורך  אנחנו 
לצופים   800,000 רק  תרצו  שח  מסוים.פ  סכום  לאשר  תרצו  אתם  הזמן.  כל  זה  את  אמרנו   .'
נכנס. לא תרצו    800,000    -שח   800,000שח? אין בעיה,תחליטו מה לא 

 
ן    : מר גד מילר     שח לצופים?   800,000לא הבנתי, עכשיו את אומרת כרגע שאי

 
יעלה מקליס  , יש   : עו"ד     -מיליון שח   3גדי
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 שח לצופים.    800,000לא, עכשיו היא אמרה שאין    : מר גד מילר 
 

יעלה מקליס  יש   : עו"ד  היא אמרה.  תקשיב מה  ון שח.    3לא,  לצופים,    800,000מילי שח הלך 
יהיה להגדיל ת המקורות על ידי העברה כמו    2.2נשארו   מיליון שח, אבל בישיבה הבאה אפשר 

תקציבי.  שהצעתי   מקור  לו  שאין  שקל  יוצא  לא  בינתיים  אחרת.  העברה  על  שנחליט  כמו  או 
מוצא   לא  שקל  שום  אותם.  לבצע  בקיץ  להספיק  כדי  מחר  הקיץ  שיפוצי  את  להתחיל  צריך  אבל 

  .  בלי שיש לו מקור תקציבי
 

מצבי  : מר נתן בז'ה  הסכמה.  והיתה  במדויק  אמרתי  שכרגע  מה  לא  עושים  אתם  פעם  עים  עוד 
ון שח. צופים אושר בפעם הקודמת.    3-על ה   מילי

 
יעלה מקליס  .   : עו"ד   נכון

 
'ה  ל  : מר נתן בז  מיליון שח, כאילו הורדת את הצופים.    2.2-לא, ירד 

 
יעלה מקליס  ה  : עו"ד  ון שח.    3-לא, לא, לא. אז לא הבהרתי את עצמי. מצביעים על   מילי

 
שה  : מר נתן בז'ה  ן,    200,000-בדיוק.  לתיכו עוברים  ב שח   נשארים  שח    800,000-והצופים 

זה הכל.    שלהם. 
 

יעלה מקליס   בדיוק. מי בעד?   : עו"ד 
 

של    : מר גד מילר  תקציב  יש  להיום  נכון  האם  שירה,  להבין,  רוצה  שח    800,000אני 
 לצופים, כן או לא?  

 )מדברים ביחד(  
ולהבין גדי, בסופו של יום חברי המועצה   : גב' שירה דקל כץ     -יצטרכו לשבת 

 
   -זאת אומרת, שנכון להיום אין   : מר גד מילר 

 
 תקשיב עד הסוף.   : גב' שירה דקל כץ 

 
ן?    800,000אישרנו לפני שבועיים   : עו"ד הדר מימון   שח. למה את אומרת אי

 
על   : גב' שירה דקל כץ  בסדר?  תב"ר,  לפתוח  ביקשתם  פעם,  עוד  אומרת  שח,    800,000אני 

   -למרות שאנחנו אמרנו 
 

זה. ראש העיר הצביעה בעד זה.  יע   : מר גד מילר   לה הצביעה בעד 
 

,   : גב' שירה דקל כץ  לכם עכשיו אני מסירה  אבל  את התב"ר.  לפתוח  היא בעד  כי  יודעת,  אני 
משקיעים   שאתם  תחליטו  אתם  לכם.  להסביר  מנסה  מאיפה    800,000אני  תגידו  בצופים,  שח 

וזה לא במקום ה  זהו,   .  3-אתם מורידים, מה לא עושים. זה מה שזה צריך להיות. 
 

 אבל את  זה החלטנו לפני חודש ימים.   : עו"ד הדר מימון 
 )מדברים ביחד(  

יעלה מקליס  אנחנו   : עו"ד  אבל  פה,  שאתם  שמחים  אנחנו  יקר,  קהל  להצבעה.  מעלה  אני 
 צריכים גם את השקט שלכם.  

 
לוי  ני יושב שם?   : מר משה   למה רו
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 .  רוני תיכף יחזור, אל תדאג  : שירה דקל כץ גב'  

 
יעלה מקליס  החלטה.   : עו"ד  הצעת  להצבעה  מעלה  אני  בקהל.  להיות  מעדיף  הוא  אולי 

קיץ   לשיפוצי  תב"ר  הגדלת  מאשרת  העיר  סך    2018מועצת  בעיר,  וציבור  החינוך  למוסדות 
הכסף    3התב"ר   ון.  הדי במהלך  שעשינו  לתיקון  כפוף  הרשות,  קרנות  מימון  מקור  שח,  מיליון 

ן.    של הצופים יועבר לתיכו
 

הצעת   : עו"ד הדר מימון  יש  פה,  המשפטי  היועץ  סליחה.  כזה,  דבר  אין  לא.  לא,  לא,  לא, 
זה  את  תאשרי  הכל.  זה  כלום,  מאשרים  שלא  או  זה  את  שמשרים  או  ין.  המני מן  שלא    החלטה 

ל   )לא ברור(  זה הקשקוש הזה? בכפוף   . ראינו את הכפוף הזה.  -, בכפוף ל -מה 
 

להגי   : מר גד מילר  יכולה  את  בצורה האם  ברור(   ד  שנפתח    800,000-שה   )לא  שח 
ו, הצופים יקבלו, ויש את התקציב הזה     )לא ברור(   לצופים והצבענ

 
יעלה מקליס  את   : עו"ד  מכבדים  ואנחנו  יפה,  העיר.  במועצת  שהוחלט  תב"ר  יש  גדי, 

בקרנות   החסר  את  להשלים  תקציבי  מקור  נביא  אנחנו  הבאה,  בישיבה  העיר.  מועצת  החלטות 
שגם  כדי  וגם    800,000  הרשות,  לצופים,  בעיר.    3שח  והציבור  החינוך  מוסדות  לכל  מיליון שח 

כי   להוסיף את זהה לסדר היום,  יכולה  לא  אני  זה היום. אבל  לגמור את  רציתי  הכוונה. אני  זאת 
ה  את המקור  כולם להעלות  של  לי הסכמה  ן  ואי ומאחר  יין.  מן המנ ישיבה שלא  ברור(   זאת    )לא 

 ת את זה כרגע. זה הכל.  הזה, אי אפשר לעשו 
 

יקרה בישיבה הבאה, כל הנושא הזה.    : מר גד מילר  ני מבקש שזה   רק 
 

יעלה מקליס  יקרה בישיבה הבאה. אז מי בעד?   : עו"ד   בוודאי שזה 
 

 אנחנו בעד ההצעה המקורית, כן?   : עו"ד הדר מימון 
 

לוי   המקורית, המקורית.   : מר משה 
 

 ההצעה המקורית, שיהיה ברור.   : עו"ד הדר מימון 
 

יעלה מקליס  רבה   : עו"ד  תודה  אחד,  פה  אושר   . ואני אלי  י,  בנ שמוליק,  משה  נתן,   , גדי הדר, 
 לחברי המועצה. רגע, אמנון, אתה רוצה שנספור אותך?  

 
 בוודאי, אני אמרתי שאני בעד.   : מר אמנון סעד 

 
יעלה מקליס   הוא בעד, טוב פה אחד.  : עו"ד 

 
  -סך התב"ר  במוסדות חינוך וציבור בעיר.  2018הגדלת תב"ר שיפוצי קיץ  ד פה אח  מועצת העיר מאשרת החלטה: 

 . מקור מימון: קרנות הרשות .  מש"ח   3
 

 פיתוח תשתיות "לב יהוד"   -  877הגדלת תב"ר    -  6סעיף מס'  
 

יעלה מקליס  לסעיף   : עו"ד  לעבור  מציעה  אני  המועצה,  חברי  פה  שהציעו  הגדלת    -  6כמו 
יהוד   -  877תב"ר   לב  התב"ר  .  פיתוח תשתיות  קרנות    6.2סך הגדלת  מימון  מקורות  מיליון שח. 

 הרשות. דברי הסבר.  
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לוי   לאיזה סעיף קפצת?   : מר משה 
 )מדברים ביחד(  

 אני החלטתי לפרוש בשיא.   : מר שמואל רוטמן 
 

יעלה מקליס  תב"ר   : עו"ד  הצעיר.  גרינמן  מר  מבקשת,  אני  לפיתוח    -  877חברים,  משמש 
וסעדיה   בדרום  ז  וינהוי  , במערב  הרצל   , בצפון  מקלב  הרחובות  בין  התחום  יהוד  לב  מתחם 

במזרח.  תשלומי    חתוכה  קצב  ולפי  המתחם  פיתוח  התקדמות  קצב  לפי  לעת  מעת  מוגדל  התב"ר 
במתחם   הבונים  היזמים  של  פיתוח  של    היטלי  הפיתוח  עבודות  את  מנהלת  הכלכלית  החברה 

בסך    המתחם.  בתב"ר  המצטבר  יהוד   15.8הסכום  לב  במתחם  לעבודות  במלואו  נוצל  .  מש"ח 
כביש   ביצוע  לרבות  המתחם  פיתוח  המשך  בטיחות  2לצורך  ועבודות  המרכזי  השצ"פ  ביצוע   ,

וסביבו  ו  לוגאנ במתחם  כיום  כבר  המתגוררים  התושבים  לטובת  התב"ר   והסדרה  הגדלת  נדרשת 
ל   מש"ח.   7.2בסך   גם  חשובה  זו  מהיזמים  הגדלה  לעירייה  ששולמו  היטלים  כספי  שריון  צורך 

המתחם.  של  הציבורי  פיתוח  לטובת  מועצה    במתחם  העיר  12/18בישיבת  מועצת  חברי  אישרו   ,
מיליון שח בלבד לביצוע עבודות בטיחות בלבד. אנחנו מבקשים להגדיל    1הגדלת התב"ר בסך  

בעוד   התב"ר  עבודות    6.2את  שם  עושים  כבר  בפעולה,  כבר  שח  ון  המילי אגב,  שח.  מיליון 
יהוד. סך  877במתחם. הצעת ההחלטה, מועצת העיר מאשרת הגדלת תב"ר   פיתוח תשתיות לב   ,

התב"ע   מנכ"ל    6.2הגדלת  פה  נמצא  הבנתי  למיטב  הרשות.  קרנות  מימון  מקורות  ש,  ון  מילי
ופירט  כבר עם חלק מחברי המועצה, הסביר להם לעומק את הנושא  יר  את    החברה הכלכלית, סי

 העלויות.  
 

 מה?   : עו"ד הדר מימון 
 

יעלה מקליס  להם   : עו"ד  שהסביר  הכלכלית,  החברה  מנכ"ל  עם  סיירו  המועצה  מחברי  חלק 
נוסף, בבקשה. זה הזמן.  בדיו  , אם מישהו רוצה הסבר   ק במה מדובר. כן

  
עם   : מר אביעד כהן  י,  אלי ופנה  הקודמת  המועצה  לישיבת  בהמשך  הבהרות  שביקש  מי 

 ורדי יצאתי לסיור ועם אחרים, נתתי להם תשובות.  
 

 חבל, אני הייתי מצטרף בשמחה, אבל אפשר להסביר גם פה לקהל.   : עו"ד הדר מימון 
  

עוד   : מר אביעד כהן  יש  ואם  קצר,  בריף  איזה  אעשה  אני  היה,  שלא  מי  לטובת  ביה,  אין 
 שאלות, אז כמובן אני פה לתשובות.  

 
,  : עו"ד הדר מימון  שהוזמן הקהל  לכם,    וכל  מבטיחים  מה  שתראו  כדי  לצלם,  ו  עכשי כדאי 

זה.    שבעתיד תוכלו גם לדרוש את 
  

. אנחנו מדברים בעצם על תכנית שנחלקת   : מר אביעד כהן  אז תכנית לב יהוד, מידע כללי
כאן,    5-ל  רואים  שאנחנו  מה  הקסמים.  מרבד  רחוב  לביצוע  נכנסים  ממש  אנחנו  כרגע  שלבים. 

בעלת   תכנית  זו  ו תאגיד    5בעצם  אלי שנכנסים  רחוב מרבד הקסמים   זה  שלבים. השלב הראשון 
  , כאן רואים  שאתם  מה  זה,  הקרובים.  בשבועות  ממש  אנחנו.  זה  אחרי   , אחרינו מיד  והם  המים 

מבנה   זה    2הצהוב,  השלישי  המבנה  ו.  עכשי לאשר  באים  שאנחנו  מה  זה   , המרכזי השצ"פ  זה 
כביש  שנקרא  מה  זה  הרביעי  המבנה  יז.  וינהו כך,    1  רחוב  אחר  אואתי  שאלו  לב,  שימו  הירוק. 

הכביש.   את  לא  שצ"פ,  זה  היום  מאשרים  שאנחנו  מה  מהשצ"פםן.  נפרד  ברור(   הוא  זה    5  )לא 
הכי  הוא  עדיפות  שבסדר   , צפוני הכי  מקלב  עבודות  -רחוב  שם  שיש  בגלל  פשוט  נמוך.  הכי 

ברחוב -מאוד  שנמצאים  המבנים  על  כבדות,  ברור(   מאוד  מה    )לא  זה  להתרשמות.  התכנית  זה 
וכאן   מבוצע.  כביש  שכרגע  של  התקציב  את  רואים  אישרתם,    2אתם  כבר  אתם  מבוצע.  שכרגע 

זה   בעצם.  שכולל  המפורט  התכנון  המרכזי,  השצ"פ  רואים  שאנחנו  מה  וזה  בשטח.  ומבוצע 
מופת   את  כאן  רואים  אנחנו  בדרום.  וינהויז  רחוב  התמונה,  את  מזהה  שלא  מי  הרצל,  רחוב 
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מזרח   בעצם  בדרום  זו  שבירוק.  מה  כל  את  כולל  השצ"פ  התלויים.  הגנים  זה  וכאן   . לוגאנו
ולפעוטות.   לילדים  משחק  מתקני  כאן  כולל  המרכזית,  לגינה  ועד  הרצל  מרחוב  שמגיעה  שדרה 
כאן.   רואים  את העצים שאתם  וכולל  עצמה,  פיתוח התשתית  כולל  כולל תאורה,  שבילים,  כולל 
בעיית   זה  הזה,  השצ"פ  מביצוע  בעצם  פותרים  שאנחנו  הבעיות  שאחת  לציין  חשוב  בנוסף, 

 ניקוז שנמצאת בצפון מזרח.  
 

מבינים     : קהל  כך  כל  לא  אנחנו  כי  הרחובות?  על  לעבור  יכול  אתה  סליחה, 
   )לא ברור(   איפה 

  
הרצל,   : מר אביעד כהן  רחוב  ממערב  ז.  ונהוי רחוב  רואים,  לא  מדרום  אומר,  אני  שוב  אז 

זה   כאן  כאן.  בקצה,  רואים  ממש  שאתם  ומה  הקסמים.  מרבד  למזרח  ממערב  הקסמים,  מרבד 
ו  קיימים,  שכיום  מבנים  שני  התלויים,  הגנים  בין  הליכה  שביל  זה  שכיום    4-כאן,  מבנים 

יש   קיים.  לא  ן  עדיי קיימים. יש שביל הליכה שיהיה חלק מהשצ"פ למעשה. הכביש הזה, ברובו 
בשנת,   שאושרה  התב"ע  לוגאנו.  של  קרקעי  התת  לחניון  עד  מוביל  שבעצם  ממנו  קטן  חלק  רק 

זוכר   י  אנ ב'  2012אם  שלב  מלוגאנו  חלק  התרבות.  לבית  ממזרח  הכביש  את  ביטלה  בעצם   ,
את   ואישרה  שם,  בעצם  שוב  יהיה  נביא  התכנון  את  כשנסיים  מסוים,  .בשלב  הזה.  הכביש 

 למועצה את התכנית המפורטת, כדי לבצע גם את הכביש הזה.  
 

   )לא ברור(   ה השצ"פ שרוצים רגע לאשר ל מ  : עו"ד הדר מימון 
  

הזה,   : מר אביעד כהן  הכביש  כולל  לא  שצבוע,  מה  כל  בירוק,  רואה  שאתה  מה  כל  בעצם 
ן לו תכנון מפורט.   ין אי  שעדי

 
 ובית הנוער איפה שם?   : מר נתן בז'ה 

  
גן הילדים.   : מר אביעד כהן   זה 

 
את   : עו"ד הדר מימון  צבעתם  לא  לשאול.  רגע  רוצה  רק  אני  שנייה,  נים:    2רק  ו 8הבניי -א 

יהי הגם  8 אותם לסרטון אחר. שזה  ב, שראשת העיר אמרה בסרטון שלה, שהיא הולכת להעביר 
כאילו   האלה?  יינים  לבנ צמוד  השצ"פ  את  לעשות  הולכים  כרגע  זה  הזה.  העסק  פורמאלי 

הו  זה  איך  משם?  לצאת  אמורים  האלה  נים  שהבניי כאילו  או  קיימים?  האלה  יינים  לך  שהבנ
 להיות?  

  
שם   : מר אביעד כהן  יהיו  לא  או  מבנים  שם  יהיו  אם  קיימת.  תב"ע  יש  דבר  של  בסופו 

 מבנים, זה אני יודע שראשת העירייה פועלת.  
 

 פועלת למה?   : עו"ד הדר מימון 
  

קשור   : מר אביעד כהן  לא  הוא  מתכנן,  שאני  מה  אבל השצ"פ,  ן.  בסרטו אמרת  כמו שאתה 
זה   קיימים,  יהיו  א  או  כאן  ו  יהי הם  אם  אומרת,  זאת  בתב"ע שצ"פ.  מה שמוגדר  הוא  ינים,  לבני

ן.   . יש תב"ע, היא אושרה על ידי מוסדות התכנו  לא כל כך רלוונטי לשצ"פ עצמו
 

 להוריד את הסרטון הזה מהפייס.    )לא ברור(    : מר נתן בז'ה 
 

 לא, אולי רשת העיר תבהיר את הנושא.   : עו"ד הדר מימון 
 

רזניק  ן  ן.   : מר בן ציו  זה לא קשור לסרטו
 



 15/18מן המניין  שלא  מועצה  פרוטוקול 
 27/6/18 מיום

 

 59  מתוך 32  עמוד
 

  

 )לא ברור(   למה? זה  : עו"ד הדר מימון 
 

ל  : מר נתן בז'ה  צריך  נים,  הבניי את  הלוריד  ורוצים  שצ"פ  עושים  ברור(   אם  ה   )לא  את  ו    עכשי
   )לא ברור( 

 )מדברים ביחד(  
אנחנו  : מר אביעד כהן  נוספות,  דקות  יהיו  אם  ואז  אחת,  דקה  המצגת  את  מסיים  )לא    אני 

   ברור( 
 

יעלה מקליס   אני מבקשת לתת למנכ"ל החברה הכלכלית להמשיך להסביר בשקט.   : עו"ד 
 

   )לא ברור(   תחזור לשקף הקודם. יש שם שקף שהוא    : קהל 
  

שאתם   : מר אביעד כהן  מה  בכיף.  אז  שאלות,  עוד  ו  יהי אם  ואז  המצגת,  את  אסיים  אני 
אני   משחק.  מתקני  זה  כאן,  שיתוף רואים  להיות  אמור  כי  לדוגמא,  בקרוב,    רושם  ממש  ציבור 

חלק   ואים  ואתםר  אלטרנטיבות,  כמה  יש  אבל  המשחק,  ממתקני  איזה  הוחלטת  לא  ין  ועדי
עם   יחד  האומדן,  וזה  משמאל.  שם  הפעוטות  גינת  וגם  המרכזי  בפארק  כאן,  מהאלטרנטיבות 

יחד   התחלנו,  שכבר  הזמניים  ההסדרים  ביצוע  כש   7.2תקציב  שח,  כבר    1-מיליון  שח  מיליון 
ו  הקודמת,  המועצה  בישיבת  שאמרנו  כמו  זה,    6.2-אושרו,  את  לבצע  כדי  רוצה.  שאני  מה  זה 

ו אם יש שאלות, זה הזמן.    אנחנו צריכים את האישור שלכם. עכשי
 

 מתי זה יצא לפועל?     : קהל 
 

טיפה   : מר נתן בז'ה  הולך  אני  חומר,  אצלי  פה  מצלמים  שכרגע  מה  תראו,  להגיד.  מה  לי  יש 
באמת,  משהו  כי  ב   אחורה,   . להבין מצליח  לא  ועדה    7.2-אני  של  ישיבה  להיות  צריכה  הייתה 

את   לאשר  ובנייה,  ון  .    2לתכנ התנגדתי אני  שהיתה,  הקודמת  בישיבה  שם.  האלה  נים  הבניי
את   שהעלה  מי  לבנייה.  התנגדתי  מה    2היחידי  ו  עכשי  . שלנו העיר  ראשת  זו  האלה,  נים  יי הבנ

יש לי את הכל פה. בבוקר 7.2-קרה? במקום שב  ,  . תהיה ישיבה בכלל שנדחתה, אז עשו מחטף, 
נים.    2בוועדת רישוי, פשוט שתדעו את האמת, ועדת רישוי העבירה החלטה שייבנה שם    בניי

 
יעלה מקליס   לא. מה כתוב שם?   : עו"ד 

 
ככה    -כתוב   : מר נתן בז'ה  חפירות?  זה  מה  מה?  נו  והדברים.  חפירות  העבודה,  תחילת 

פנטהאוז  בונים  לא  ולצערי,  מתחילים.  ההחלטה,  על  ערעור  הגשתי  אני  מלמטה.  מתחילים   .
הייתי צריך כנראה להחתים עוד אחד, ושזה לא עבד, אבל מה שקרה, שעורכי הדין של הוועדה  

את   שם  שייבנו  בי  נלחמו  ובנייה  ון  יינים.    2לתכנ שהיא    2הבנ אומרים  שבסרטון  נים  הבניי
ו   עכשי נגד.  נלחמתי  י  אנ האלה,  יינים  הבנ על  נלחמת  פשוטה,  שאלה  שואל  אני  אותם.  תוריד 

 אני רואה פה את התכנית של השצ"פ.  
 

יעלה מקליס   אתה אישרת אותם.   : עו"ד 
 

ל  : מר נתן בז'ה  אז  אותם  עד    2-אישרנו  קול  הרמתי  אל   . לי תפריעי  ואל  אחרים.  מקומות 
  . ו, אל תפריעי לי. תרשמי, תגיבי לי  עכשי

 
לוי  ירים ש  : מר משה   ם, שמישהו מתעלם מהם.  הייתה בקשה של הדי

 
חייב   : מר נתן בז'ה  הוא  שיבנה,  כדי  דורי,  א.  הקבלן  אחד,  דבר  שתבינו  עכשיו  להפריע.  בלי 

היא    4לבנות   הנוסחה  וי.  פינ עושה  הוא  כי  את  4; 1בניינים,  התחיל  הוא  בעולם.  צ'אנס  אין   .2  
לא,   אם  כי  החפירות.  את  כאן  להפעיל  האישור  את  קיבל  כשהוא  ישי,  בצבי  האלה  ינים  הבני
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איזה   חיכה  לבנות    3-4הוא  להתחיל  אפשר  אי  אצלו    2שנים.  כי  רגל.  פושט  הוא  יינים,  בנ
זה   לו    4כלכלי  להפסיק   , בלן להפסיק  לכם שאפשר  נראה  איך  הדיירים.  את  מפנה  הוא  נים,  בניי

קיבלו   הם  עכשיו  ן.  במונוסו באונירם  עשו  תרגיל  אותו  את  לךגם.  ספר  אני  בוא  העבודה.  את 
אוקלהומה,    3.6קנס   בגן  הפסיקו  דבר  אותו  את  מצטבר.  להפסיק,  אפשר  אי  לשלם.  שח  מיליון 

ו.    20הוא תבע אותנו על   יתבעו אותנ ו   מיליון שח. עכשי
 

זה קשור?     : קהל   מה 
 

 קשור מאוד.   : מר נתן בז'ה 
 

לוי   זה קשור, תיכף תבין.   : מר משה 
 

.   : מר נתן בז'ה   לא להפריע לי
 

.   : עו"ד הדר מימון   מבטיחים לכם סתם בלוף.
 

ב  : מר נתן בז'ה  יקרה?  ו מה  כזו    2-עכשי , באביה הולכים לקבל עכשיו תביעה  מקומות הפסדנו
 ענקית.  

 
 באביה?     : קהל 

 
יקרה?   : מר נתן בז'ה  מה  כך  אחר  י.  עלי רוצים  שאתם  מה  תגידו  כך  אחר  לי.  תפריע  אל    2כן, 

איפ  כי  ולמה?  אותם.  יז  להז אפשר  אי  האלה,  ינים  אותם  הבני נעביר  שאולי  תכננו  שאנחנו  ה 
הכל   הפך  זה  שם  בסביונים,  לבנות  אפשר  אי  יותר  כבר  ששם  החלטה  העבירה  היא  נו,  בזמנ
שם,   לא  אם  ביהוד,  אתה  לי  תספר  אז  יינים.פ  בנ שם  לבנות  ן  אי עיר,  מועצת  החלטת  לקאנטרי. 
החוצפה,   להיום.  נכון  הסיפור  זה  יודע.  לא  אני  אולי  אותם.  להעביר  מקום  עוד  יש  איפה 
שאנחנו   להראות  אתכם  מביאים  אותם.  להפסיק  הולכת  אני   , יופי איזה  מראים  שבסרטון 

   -המצביעים הלא טובים. אני אומר, אם אני רוצה לעשות פיתוח 
 

 דברים שונים.    2זה    )לא ברור(      : קהל 
 

בבית  : מר נתן בז'ה  אצלך  הייתי  י  אנ אתי,  קשור.  הכל  זה  שנוה,  לא  זה   . לי תפריעי    אל 
  , בי תילחמי  אל  לך,  מותר  אתי.  בסדר,  זה  ההוא,  למחנה  שעברת  זה  המלחמה.  את  כשהתחלנו 

בי. כי בגללכם הגשתי ערעור. אני הגשתי את הערעור בשבילכם.   בי, לא   לא 
 

 היא עשתה משהו שאף אחד טרח לעשות.     : קהל 
 

אחד   : מר נתן בז'ה  אותו  כן?  פעמים,  כמה  מאחורה  אותי  כשמתקיפים  שייך.  סליחה,זה 
מה   שייך.  זה  הפוך,פ  כותב  והיום  המקום,  על  ולהילחם  הערעור  את  להגיש  ממני  שביקש 

    -לעשות? עכשיו אני מסיים. אני ברצון הייתי מצביע, ברצון,  אם הייתם פעם אחת 
 

יעלה מקליס  לו   : עו"ד  להפריע  לא  כדי  שקט  מבקשת  אני  אבל  איתו,  מסכימה  לא  אני  גם 
 לדבר.  

 
 את אותה מניפולציה שזה מעצבן שאתה צריך להצביע.    ר( )לא ברו      : קהל 

 
 סליחה?   : מר נתן בז'ה 
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.     : קהל   כנראה שזה מעצבן
 

 מאיפה אתה יודע שאני צריך להצביע? מאיפה אתם יודעים?   : מר נתן בז'ה 
 

 אני צריך להצביע?     : קהל 
 

עבודה.   : מר נתן בז'ה  חצי  נקרא  זה  עבודה,  חצי  לי  שמראים  ברגע  אני  יינים.  ענ בניגוד  אני 
יהיו,   לא  הם  אם  שיקרה,  מה  כי  ו.  יהי לא  או  ו  יהי האלה  יינים  הבנ האם  להחליט  צריכים  אתם 
אנחנו   אז  הכל,  על  ו  מעכשי תכנית  עושים  לא  אם  כי  הכל.  על  מעכשיו  כבר  תכנית  לעשות  צריך 

ה  לפה,  נבוא  פעם  עוד    7-עוד  עכשיו  נצטרך  אנחנו  כי   , יספיקו לא  האלה  שח  ן  מי   7מיליון  ליו
ה  של  הקטע  את  תורידו  בואו,  אז  לבעיה.  נכנסים  ו  אנחנ שם.  הגודל  סדר  לפי  יינים,    2-שח  בנ

רק   תלכו   , אותו שנוריד  עליו  תדברו  ,  אל  י ואנ שיהיה.  מה  זה   כי  הזו,  הבנייה  של  הקטע  על 
  , י חודשי חיכיתם  זה,  את  עשיתם  ולא  לעבוד,  שם  להיכנס  שיכולתם  יודע  י  אנ ששנים  מאחר 
יכול   לא  י  אנ לחץ.  עם  הגיע  זה  והיום  לחץ,  שיהיה  כדי  הבחירות,  לפני  ארבעה  שלושה, 
לא   י  שאנ בוודאי  הקודמת.  בקדנציה  עוד  שתוכננו  היפים  הדברים  אחד  שזה  לדבר  להתנגד 
חייב   י  אנ אבל  מהלך,  לכזה  להתנגד  יכול  לא  אני  ברור,  לך  שיהיה  אבסורד.  יההי  זה  אתנגד, 

ולכן,  אני מסיים.  כן    להגיד את האמת שלי.  י  אנ ברירה,  לי  אין  פה,  טוב שיש  הלא  הריח  כל  עם 
לא   אני פתאום  והיום  ינים,  עני בניגוד  לי שאני  אמרתם  הזה. אפילו שלפני שבוע  בנושא  אתמוך 
בית   קניתי  כי  ינים,  י ענ בניגוד  שאני  מפה  אותי  הוציאו  שבוע  לפני  אז  יינים.  בענ בניגוד 

דיונים אאורה.    באאורה. אז לא נתנו לי להשתתף בשום 
 

זה קשור עכשיו להיתרי בנייה לאאורה?    )לא ברור(      : קהל   תקציב מיועד. מה 
 

יך.   : מר נתן בז'ה  . כשתהיי חברת מועצת עיר, את תראי שזה שי  אתי, ל תלמדי אותי
 

יעלה מקליס  בלי   : עו"ד  כי  בעד.  תצביע  שאתה  שמחים  ואנחנו  כאן,  שאתה  שמחים  אנחנו 
וכל הדיבורים.  שום קשר לכל סיפורים וכל ההשמצ   ות, 

 
.   : מר נתן בז'ה   לא אני פרסמתי

 
יעלה מקליס  בו.   : עו"ד   סליחה, אני פרסמתי רק מה מה שאני מאמינה 

 
נים?   : מר נתן בז'ה   איך את מאמינה? את יכולה להוציא בניי

 
יעלה מקליס  אחד   : עו"ד  לאף  יין  ענ פה  אין  אבל  שואל.  היית  רוצה,  היית  אם  מה,  יודע  אתה 

 לשאול, אז אני גם לא אענה.  
 

 אבל כבר פעמיים זרקו אותך בבית משפט.   : מר נתן בז'ה 
 

יעלה מקליס  ו אתה מפריע לי, אתה שם לב?   : עו"ד   עכשי
 

 סליחה.  : מר נתן בז'ה 
 

יעלה מקליס  מה   : עו"ד  מבטיחה  לא  אני    . לי עושה  אתה  לך,  אעשה  שאני  רצית  שלא  מה  כל 
כ  עושה,  אני  ככה  לקיים.  מתכוונת  לא  ואל  שאני  ככה  להמשיך  מתכוונת  ואני  תמיד,  עשיתי  כה 

זה   רוצים,  שאנחנו  מה  כל  מיותר.  זה  ההשמצות,  לכל  נכנסת  לא  אני  בבקשה.  לי  תפריעו 
בואו   היום.  להם  לתת  שאפשר  הקטן  לפחות  לשצ"פ,  יזכו  ים  התלוי והגנים  לוגאנו  שתושבי 

  .  נדבר על ההתחדשות העירונית בגנים התלויים, בוא נדבר על לוגאנו
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'ה   שנתיים ושלוש.  )לא ברור(    : מר נתן בז

 
יעלה מקליס  זה כואב.   : עו"ד   ,  אל תפריע לי

 
 לי לא כואב.   : מר נתן בז'ה 

 
יעלה מקליס  אבל   : עו"ד  מאוד.  יכאב.  מאוד  זה  החוצה,  זה  את  אוציא  כשאני  לי,  תאמין 

מ  ואני  מכבדת מאחר  ואני  ומאחר  בעבודה,  להתחיל  זה  לי  שחשוב  ומה  ומאחר  את    כבדת, 
לא   וגם  הזה,  הדיון  לכל  להיכנס  טעם  אין  כרגע.  אוותר  אני  אז  בעד,  מצביע  שאתה  העובדה 
אותנו   חייב  לא  אחד  אף  אונירם.  על  וגם  הדברים,  כל  ועל  אוקלהומה  ועל  רמז  שוק  על  לדבר 

ותגיד את האמת.    לשלם שקל, אז בוא תדייק במילים ובא תדייק באמירות 
 

ו בעליון?   : מר נתן בז'ה   האם את נמצאת עכשי
 

.   : מר נתן בז'ה   את משקרת לי? תכנסו לאינטרנט, תכתבו אונירם ותראו
 

יעלה מקליס  .  : עו"ד   נתן, חבל שאתה לא מבין
 

זי, אני אקריא לך מה כתוב.   : מר נתן בז'ה   המחו
 

יעלה מקליס  .   : עו"ד  לי. אתה מפריע לי  סליחה, אתה מפריע 
 

 את משקרת.   : מר נתן בז'ה 
 

יעלה מקל   האמת כואבת.   : יס עו"ד 
 

לוי   למי אבל כואבת.   : מר משה 
 

יעלה מקליס  גים   : עו"ד  ואנחנו  משפטי.  בהליך  אנחנו  בשקל.  אותנו  חייב  לא  אחד  אף 
לעשות   גאה  כן  י  ואנ באונירם,  וגם  אוקלהומה  בגן  גם  התושבים,  של  החיים  איכות  על  לשמור 
את מה שאנחנו מאמינים בו. אוקיי? גם אם אני צריכה לעמוד באופן אישי ולנהל הליך משפטי  
ין. עכשיו אני עוצרת את זה ברגע הזה,   זה לא מעני באופן אישי. אז בואו לא ניכנס לזה, באמת 

 אני מעלה את זה להצבעה.  
 

לוי  יה.   : מר משה   רק שנייה, רק שני
 

 יש שאלות, יש מה להגיד.   : מר אמנון סעד 
 

לוי   גם אנחנו רוצים לדבר.   : מר משה 
 

 רגע, אני יש לי שאלה בבקשה, ויש לי גם מה להגיד.   : ד מר אמנון סע 
 

לוי   רגע, מי מדבר עכשיו?   : מר משה 
 

   -אני, אני, אני יותר  : מר אמנון סעד 
 

לוי   אתה יותר בכיר?   : מר משה 
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 לא, לא. לא יודע מה.   : מר אמנון סעד 

 )מדברים ביחד(  
את   : מר אמנון סעד  לתת  מוכן  אני  לכם.  לתת  מוכן  ני  בסדר.  זה  תשאלו,  שאלות,  יש  אם 

אני   אבל  אחרים,  דברים  זוכר  י  אנ אשאל.  אני  לשאול?  מה  יודעים  אתם  רק   . שלי הדיבור  זכות 
ני ואני אשאל. לאן מתוכננים לעבור    ב'? מה התכנית, מה החזון?  8-א' ו 8אהיה עניי

 
יעלה מקליס  .   : עו"ד   כרגע לא רלוונטי

 
 כרגע לא רלוונטי?   : מר אמנון סעד 

 
יעלה  .  : מקליס   עו"ד   לא. 

 
החוצה?   : מר אמנון סעד  תוציאי  לא  את  מה  שאת  מקודם?  לנתן  אמרת  מה  כלשהו?  שקר 

 למה התכוונת את  לא רוצה להוציא החוצה? את מה?  
 

.     : קהל   לא רלוונטי
 

יעלה מקליס  יין?   : עו"ד  ן, יש לך שאלות לגופו של ענ  אמנו
 

 בוודאי, זה מה שאת אמרת. לא הבאתי פרוטוקול מעיריית אור יהודה.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס  של   : עו"ד  לגופו  שאלות  לשאול  רוצה  אתה  לזה.  אכנס  לא  שאני  אמרתי  אמנון, 
 עניין?  

 
, כן.   : מר אמנון סעד   שאלתי

 
יעלה מקליס   בבקשה, זכות הדיבור שלך.   : עו"ד 

 
לז  : מר אמנון סעד  חוץ  דברים  לא  זה  ו, שאת למען התושבים,  דיברת עכשי זה  וכשאת  ה? 

שמוכן   מי  טוב,  תקשיבי  משהו.ם  לך  אגיד  אני  אז  בגרוש?  פוליטיקה  לא  זה  מחוץ?  דברים  לא 
יודע,   לא  י  אנ פה,  נו  היי אנחנו  לול.  שיבושם   , אותו שיקנה  שלך,  הזה  הבולשיט  את  לקנות 

שבועיים  אחת.  -אומרים  מסיבה  רק  נגד  שהצביעו  אלה  בין  הייתי  י  אנ ן,  נכו חשוב.  לא  שלושה, 
הוא    , ציני הוא  י,  נבז הוא  זה,  את  אומר  שאני  וסליחה   , מבחינתי עושה,  שאת  מה  שכל  מפני 

ה  העבודות,  לחלוטין.  לב    1-פוליטי  בתב"ר  קיימים  שבועיים,  לפני  לך  שאישרנו  שח  ון  מילי
את   לשמוע  לך  גם  נעים  לא  זה  בסבלנות.  תחכי  המיקרופון,  את  תפתחי  אל  לא,  לא,  יהוד. 

ה  הכסף  קשה.  זה  יודע,  אני  יצא  האמת.  קניאס  שמוליק  מספר.  שנים  מזה  הזה  בתב"ר  קיים  זה 
היית   ו,  לוגאנ אכלוס  של  לוגאנו,  סביב  עכשיו  עושה  שאת  הסלילה  ויצא.  להיכנס  ניסה  ו,  עכשי
  . לי תפריעו  אל  וני?  לי שעברה  שנה  מיוני  קרה  מה  שעברה.  שנה  וני  בי זה  את  לעשות  צריכה 

השנה,   וני  לי שעברה  שנה  מיוני  קרה  מה  ניכם.  בי מדברים  אתם  לכם,  מתאים  שהתחלתם  כשזה 
לך,   להגיד  רוצה  אני  עכשיו  בפתח.  הבחירות  כלום.  קרה  לא   , לי לענות  תטרחו  אל  בעבודות? 
לא    , עצמי את  הזמנתי   , אליו באתי  אני  כן,  אביעד.  עם  שדיבר  המועצה  חברי  בין  אני   . גברתי

את  שואל  זמן  הרבה  כבר  ואני  השאלות,  כל  את  ושאלתי  ושמעתי  האלה.    הוזמנתי.  השאלות 
מספר   כביש  את  להשלים  בקופה  כסף  לך  אין  מזה  שחוץ  מזה  שכביש  1נתעלם  שכתב  מי  ויש   ,

גם    1מספר   מסתבר  פוליטיקה,  לעשות  לכולם  הזמן  זה  ו  עכשי בסדר.  זה  אין,  השצ"פ  אאוט, 
תקציב.   שום  לך  עצרנו  לא  מעולם  ברורה,  הכי  בצורה  לך  להגיד  רוצה  י  אנ עכשיו  לתושבים. 
כמה   לך  אזכיר  אני  לרעתך.  הזה  החיוך   , תחייכי אל  י.  עוונותי את  יוסף?  אמר  איך  חייב,  אני 
לפה   והזמת  פוליטי,  זה  את  שעשית  מכיוון  ו,  עכשי איתו.  עשית  והמ  בקופה  לך  יש  כסף 
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היה   שלך  הראשונים  החודשים  בהתחלה  מהתחלה.  אגיד  אני  אז  עזבו    -תושבים,  מתרגשת,  אני 
.  אותי, אני מתרגשת, אני אישה,   לי . אל תפריעי  זמן . נתנו לך  לי  זה קשה 

 
יעלה מקליס  .   : עו"ד  ן, אתה מדבר לא לעניין  אמנו

 
רק   : מר אמנון סעד  מדבר  אני  ן.  לעניי רק  ן.  לעניי לא  דיברת  כשאת  גם  לי.  תפריעי  אל 

ין. תקשיבי עד הסוף.פ    לעני
 

יעלה מקליס  ין.   : עו"ד  עני  זה לא לגופו של 
 

 אני יודע שזה כואב, אבל את תיאלצי לשמוע את מה שיש לי להגיד לך.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס   חבל, חבל.   : עו"ד 
 

.   : מר אמנון סעד   לא, אל תפריעי לי
 

יעלה מקליס   אתה לא עושה לעצמך שירות טוב.   : עו"ד 
 

.   : מר אמנון סעד   אני דואג לעצמי
 

יעלה מקליס   באמת, לא, לא, ממש לא.   : עו"ד 
 

לי  תדאגי   : מר אמנון סעד  מפריעה  את  הרמקול.  עם  תפסיקי  זה.  עם  תפסיקי  לעצמך, 
 לדבר.  

 
יעלה מקליס  .   : עו"ד  יין  אז תדבר לענ

 
ן   : מר אמנון סעד  לעניי לא  מתנהל  שפה  מי  ן.  לעניי אדבר  אני  מדבר,  חודשים    56אני 

אמרת   כך  אחר   . לי מפריעה  שאת  למרות  אמשיך,  אני  בקיצור,  את.  זאת  לי    -תמימים  ו  תנ
לך   נתנו  ו  אנחנ בגרוש.  פוליטיקה  לא  אפילו  זה  ו  עכשי עושה  שאת  מה  ככה.  תעשי  אל  ללמוד. 

ב  אסטרטגית  תכנית  יועצים,  ביקשת  זמ,  ביקשת  להצליח.  הכלים  כל  נזרקה    600,000-את  שח 
י   שאנ מה  דבר.  שום  כלום,  הזאת.  התכנית  מתוך  עשית  מה  לי  תגידי  פה,  חינוך  תכנית  לפח. 

פשוט   נורא  זה  להגיד,  ואני  את    -רוצה  עומדים,  אומרים  ובתב"רים  אישרנו,  שרצית  הכסף  כל 
בהם.   השתמשת  שלא  טובים  מיליונים  כמה   , איתי יסכימו  לא  הקואליציה  שחברי  לראות  רוצה 
להזכיר   בשביל  פה  לא  שושני  שאורי  חבל  טבע,  פארק  שאמרת,  שטויות  מיני  כל  אתגרי,  פארק 
נכון   ההקופה הציבורית.  וריסקתם את  מיליונים,  פה  ואישרנו  נתנו  נו.  כל העוולות שעשי לי את 

אחרי   זה,  יוסי    3לרגע  נגד  הייתי  י  אנ משהו?  לך  להגיד  בהשבחה.  בקופה  שקל  לך  ן  אי  , ן מיליו
היה   לתפקיד,  נכנסתי  ואני  וכשאת  הקודמת,  התנהגה    20בפעם  העירייה  בהשבחה.  שח  ון  מילי

לציב  זה  להגיד,  רוצה  שאני  מה  באחריות.  מתנהגת  לא  את  .  באחריות.  תשמעי ואת  ו.  עכשי ור 
שזאת   יודעים  ו  שאנחנ בגלל  טוב,  להם  יהיה  שלא  שרצינו  בגלל  הזה,  הדבר  נגד  ו  אנחנ
אני   'תשמע,  אמר  הוא  אביעד  עם  לי  שהיתה  בשיחה  וגם  זה,  את  תתחילי  לא  ואת  שרלטנות, 

עוד   יגיע  שהריצוף  להיות  יכול  ' ן  עדי היה  הוא   , מספר    3-4לא' כביש  את   . לא    1חודשים' עוד 
ללמד   יכול  לא  אתה  עזוב,  לי.  לענות  תטרח  אל  לא,  משהו.  עוד  להגיד  רוצה  אני  וגם  התחלת. 
אני   רגע,   . להבין תוכלו  פעם  משאי  יותר  הזאת  העיר  את  חי  י  אנ יודע.  לא  שאני  משהו  אותי 
שדיברו   חבר'ה  לכמה  בטענות  בא  אני  כבר  וזה   , י אלי התקשרו  שהתושבים  ואחרי  לסיום.  אגיע 

חבר'ה  אמרתי  אמרו  איתי.  רוצים,  אתם  היא    -,  אם  נראה  בואו  צ'אנס,  לה  תן  מה,  יודע  אתה  
אמרתי   ן.  הסיכו את  לקחת  מוכנים  אנחנו  שם,  גרים  אנחנו  שלא,  אומר  אתה  לא.  או  בזה  תעמוד 

לא.    - כן,  לא,  משקרת,  היא  אם  אותה,  לבדוק  ללכת,  רוצים  אתם  אוקיי?  מה,  יודעים  אתם 
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מתקנים    -אמרתי   לבחור  לכם  תגרום  היא  עשייה,  שיש  להראות  בשביל  תעשה.  היא  אחד  דבר 
בעד,   נצביע  שאנחנו  אמרנו  שאנחנו  ולכולם,  לך  אומר  אני  אז  יגיעו.  האלה  שהמתקנים  ולהגיד 
שנה   לוגאנו  את  שתקע  מי  לוגאנו.  את  לקדם  ממך  יותר  רוצים  ואנחנו  בעיה,  שום  לנו  ן  אי כי 

ל  י  אנ בעד.  מצביעים  ואנחנו  ו.  אנחנ לא  את,  זאת   , שלא  וחצי וסיכמנו   . עצמי בשם  מדבר  פחות 
לא   י  אנ לך.  אגיד  אני  הפגנה,  פה  שיש  בגלל  אז  הפגנה.  עשו  זאת  ובכל  כזאת,  הפגנה  מן  תהיה 

אבל   קשות.  מידי  יותר  במילים  להשתמש  תהליכים  רוצה  פה  להניע  שלך  היכולת  חוסר  בגלל 
זה לא באשמת אף אחד שיושב פה בשולחן   זמן.  כל כך הרבה  חיכו  ולגרום לדברים לקרות, הם 
לך.   אומרים  אחרים  שאנשים  מה  גם  לדעת  תדעי  זה,  פוליטיקה  עשית  שלך.  יין  ענ זה  הזה. 

זה   ו יודעים שאת לא תעשי עם זה כלום.פ את תשימי עם   טרקטורים.   2הכסף הזה יאושר, אנחנ
 

יעלה מקליס  .  : עו"ד   תודה רבה, אמנון
 

.    לא, לא סיימתי. את לא יכולה להפסיק  : מר אמנון סעד   אותי
 

יעלה מקליס     )לא ברור(   קודם כל אני יכולה  : עו"ד 
 

לך  : מר אמנון סעד  ן  אי יכולה.  לא  את  ברור(   לא,  תורידי    )לא  כדיקטטורית.  תתנהגי  אל 
 את המיקרופון.  

 
יעלה מקליס   מותק, אל תגיד לי מה לעשות.   : עו"ד 

 
י צועק?   : מר אמנון סעד  , מה זה למה אנ  יש לך מיקרופון

 
יעלה מקליס   אתה רוצה לדבר?   : עו"ד 

 
.   : מר אמנון סעד  לי  אני רוצה לדבר. אל תפריעי 

 
יעלה מקליס   אתה רוצה להמשיך לצעוק? בבקשה.   : עו"ד 

 
אם   : מר אמנון סעד  דיקטטור.  לא  את  שמעת?  לך.  אפריע  אני   , לי להפריע  תמשיכי  את 

יש לך שעון עצר.    את רצית למדוד לי זמן, 
 

יעלה מקליס  .   : עו"ד  לי  יש 
 

לא   : מר אמנון סעד  את  בעולם.  שיש  הדיקטטורים  מאחרון  גרועה  יותר  אאת  תקשיבי, 
ואנחנו   היום,  זה  את  מאשרים  אנחנו  יגידו.  וימים  הזאת,  הגבעה  על  טרקטור  שם  לשים  יכולה 

. גמרנו.    נראה מה תעשי
 

יעלה מקליס   תודה רבה.   : עו"ד 
 

מצביע.   : מר אמנון סעד  שאני  אמרתי  אני  רבה.  תודה  אני  בוודאי  שעת,  לא  אולי  תה 
 )לא ברור(   אמרתי 

 )מדברים ביחד(  
לוי  להם   : מר משה  שהבטחת  זה  על  בונים  לפחות  חלקם  פה,  שנמצאים  האנשים  ופה  מאחר 

את   מזיזה  לתוך    2שאת  ההוא  שטח  אתה  גם  כבר  נכניס  שלא  למה  אז  ן.  לוזו של  נים  יי הבנ
 השצ"פ, ושיהיה לנו תכנון אמיתי, אחיד. למה לא?  

 
 אני מעלה את זה להצבעה.   : יעלה מקליס   עו"ד 
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לוי   סליחה, אני לא מבין.   : מר משה 

 
יעלה מקליס  סליחה   : עו"ד  חכמה,  לא  שאלה  וזו  לענות,  חכם  לא  שזה  בגלל  אענה,  לא  אני 

 שאני אומרת.  
 

לוי   למה לא חכמה?   : מר משה 
 

יעלה מקליס  כי זה לא במקום.   : עו"ד   ככה, זה 
 

לוי  את   : מר משה  להזיז  ומתן  משא  נעשה  בואו  וביקשנו  ו  באנ כשאנחנו  וחצי,  שנה  לפני 
לקבוע   רק  הוועדה,  את  ולעקוף  י  הרישו ברשות  זה  את  לאשר  מיהרת  את  האלה,  ינים  הבני

 תנאים.  
 

יעלה מקליס  לי  : עו"ד   שלי ואתם כנראה לא מבינים אותם.    )לא ברור(   יש 
 

לוי   אנחנו לא מבינים?   : מר משה 
 

יעלה מקליס  א  : עו"ד  מעלים  כן,  אנחנו  המידע.  כל  את  כשתקבלו  בהמשך,  זה  את  תבינו  תם 
יהוד, סך  877מועצת העיר מאשרת הגדלת תב"ר    -להצבעה הצעת החלטה   לב  , פיתוח תשתיות 

התב"ר   מימון    6.2הגדלת  מקורות  רבה.    -מיליון שח.  תודה  אחד?  פה  מי בעד?  הרשות.  קרנות 
 מי שרוצה להישאר, מוזמן. 

 
   6.2סך הגדלת התב"ר:    פיתוח תשתיות "לב יהוד".   -  877הגדלת תב"ר    פה אחד   מועצת העיר מאשרת החלטה:  

 מש"ח מקורות מימון: קרנות הרשות 
 

 )מדברים ביחד(  
 

 עיצוב מרחבי למידה בתי"ס "רמז" ו"במעלה"   -  3סעיף מס'  
 __________________ ______________________________________________________________ _____________________________________________________________________________________________________________________________ _____________________ 

 
יעלה מקליס  לסעיף     : עו"ד  עוברים  סעיפים.  3אנחנו  הרבה  עוד  לנו  יש  תושבים.  חברים,   .

סעיף   הישיבה.  את  להמשיך  לנו  תנו  בבקשה,  אבל  לצאת.  או  להישאר  מוזמנים  עיצוב    -  3אתם 
   -שח, מקורות מימון   160,000מרחבי למידה, בית ספר רמז ובמעלה. סך התב"ר  

 
   -אני בכל זאת הייתי רוצה    : קהל 

 
יעלה מקליס  ו.   : עו"ד   לא, לא, לא. לא עכשי

 
 זה פשוט מטעה.     : קהל 

 
יעלה מקליס   אני מבקשת.   : עו"ד 

 
להוסיף נ א    : קהל  אחת  מילה  רק  לכם  מציעה  ברור(   י  סדר    )לא  יש  לטובתך.  זה 

  . כאן במה שניצב  ונית  הגי זה ההשתלחות הבלתי  ו,  כאן עכשי של התנהלות. מה שראיתי  מסוים 
 אני מציעה לכם קצת ללמוד תרבות דיבור.  

 
חצופה  : מר אמנון סעד  חצופה שכמותך,  דבר.  שום  להטיף  יכולה  לא  ברור(   את  מול    )לא 
 )לא ברור(   שקרנית כזאת 
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 )מדברים ביחד(   
יעלה מקליס  הסבר:    160,000 : עו"ד  דברי  החינוך.  משרד  הרשאות  מימון  מקורות  שח, 

למידה   מרחבי  עיצוב  למימון  נוך  החי משרד  של  קוראים  בקולות  וזכתה  הגישה  העירייה 
של   בסך  ו"במעלה",  "רמז"  בי"ס.   80בבתיה"ס  לכל  הח   אש"ח  משרד  כללי  עפ"י      ינוך. העיצוב 

סך   ובמעלה.  רמז  למידה  מרחבי  עיצור  תב"ע  פתיחת  מאשרת  עיר  מועצתה  החלטה:  הצעת 
נוך.    160,000התב"ר    שח, מקורות מימון הרשאות משרד החי

 
י לי, לא שווה שאני אשאר פה.   : מר נתן בז'ה   תאמינ

 
יעלה מקליס   מישהו רוצה לשאול? אם לא, נעלה את זה להצבעה. מי בעד?   : עו"ד 

 
 שיסבירו על מה מדובר.   : עו"ד הדר מימון 

 
הזה   : גב' שירה דקל כץ  קורא  שהקול  שמה  קורא,  קול  הוציא  נוך  החי משרד  אסביר.  אני 

הם   הזה  הקורא  לקול  שהגישו  ספר  בתיה  חדשניים.  למידה  מרחבי  עיצוב  זה  בעצם  :  3מפשר 
הר  באמצעות  מבוצע  זה  ולכן  לרשת,  נכנסו  ן  אלו יגאל  ן.  אלו ויגאל  רמז  אנחנו  במעלה,  שת. 

והדר   להדר,  מסביר  אני  בגובה.  מלאה  הרשאה  בעצם  זה  ביצוע.  עבור  תב"ר  לפתוח  מבקשים 
 היה איתי בישיבה והוא יודע הכל.  

 
 תסבירי גם לחברים.   : עו"ד הדר מימון 

 
זה   : גב' שירה דקל כץ  כל  אז שאלת בשבילם בעצם?  עבור  יש הרשאה  עיצוב מרחבי למידה. 

של   בגובה  החינוך  ממשרד  ספר  במרחב    80,000בית  קוסמטיקה  וקצת  ריהוט  בעיקר  זה  שח. 
שהוא  החליט  ספר  בית  מנהל  ברור(   שבו  של    )לא  תב"ר  לפתוח  פה  מבקשים    160,000אנחנו 

צורפות וכמובן שזה אל מול התכנון של מנהלות  שח עבור בית ספר רמז, ובמעלה. ההרשאות מ 
 בתי הספר.  

 
יעלה מקליס   טוב. בסדר?   : עו"ד 

 
א'   : הדר מימון עו"ד   אחת.  מילה  רק  כך.    -ברשותכם  על  מברך  ברור(   אני  אני    )לא  חיובי. 

הזה  לדבר  ייעודיים  תקציבים  שיש  ברור(   מבין  אנחנו    )לא  אבל  לעירייה.  חיצוניים  תקציבים 
צריך   יעלה.  קשה,  באופן  זה  את  לקחת  צריך  א  סיום.  במסיבת  שהוא  איפה  נמצאים  ו  עכשי
אני   באמת.  רוצה,  שאת  איך  זה  את  וקחי  בונה,  כביקורת  הביקורת  את  להבין  גם  ונסות  להפנים 
ובאו   ונאמתם,  ובאתם  ארי.  בן  של  ו'  בכיתה  שלי  הבן  של  רמז  ספר  בבית  סיום  בטקס  נכחתי 
כך   הכל  הנאומים  עצם  אבל   . פנטסטי אירוע  היה  האירוע  ובאמת  שם,  ונאמו  חבר'ה  הרבה 

האחרים,  הספר  לבתי  מתחנן  ממש  אני  האלה,  הנ   מתישים  את  קצרו  להורים  אנא,  גם  כי  אומים, 
האלה.   הילדים  של  סיום  מסיבות  זה  הכל  סך  קשה.  מאוד  לילדים  שגם  מניח  ואני  קשה,  מאוד 
מתיש.   כבר  זה  ולכולם.  ולהם  ולהיא  להוא  תודה  פוליטיקה,  הדברים  את  בהם  ומכים  באים  הם 
ו   ז אם  בין  שיהיו,  הבאים  לטקסים  העיר,  ראשת  לבך,  לתשומת  זה  את  קחי  מבקש,  ממש  אני 
 תקופת בחירות  או לא תקופת בחירות, חוסו גם עלינו ההורים וגם על הילדים, קצרו בדברים.  

 
יעלה מקליס  תב"ר   : עו"ד  פתיחת  מאשרת  העיר  מועצת   להצבעה.  מעלה  אני  רבה.    -תודה 

התב"ר   סך  ובמעלה,  רמז  למידה  מרחבי  משרד    160,000עיצוב  הרשאות  מימון  מקורות  שח, 
 וך. פה אחד.  החינ 

 
מאשרת  החלטה:   העיר  אחד  מועצת  תב"ר  פה  ו"במעלה". פתיחת  "רמז"  למידה  מרחבי  התב"ר:    עיצוב  סך 
 מקורות מימון : הרשאות משרד החינוך המצ"ל  .  ₪   160,000
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 יפוץ בית הספר "נר ישראל" ש   -  4סעיף מס'  
 _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
יעלה מקליס  לסעיף   : עו"ד  התב"ר    -  4עוברים  סך  ישראל.  נר  ספר  בית    ₪.   600,000שיפוץ 

ידי   על  לעירייה, מפעל  ישראל שייך  נר  הספר  בית  מבנה  מימון הרשאת משרד החינוך.  מקורות 
החי  בשנים  רשת  הרשת  ידי  על  כראוי  מתוחזק  ולא  ישן  המבנה  ישראל,  נר  התורנית  נוך 

במבנה,   שיפוצים  לבצע  העירייה  בכוונת  אסתטית.  והן  בטיחותית  מבחינה  הן  האחרונות, 
הכמויות   לכתב  בהתאם  בטיחותיים  הרשת. שיפוצים  ידי  על  למשרד    שהוצא  הרשת  בין  בסיכום 

של   סך  הקצה  החינוך  משרד  במבנה = 600,0החינוך  הכרחיים  שיפוצים  לטובת  הצעת  ₪   .
התב"ר   סך  ישראל.  נר  הספר  בית  שיפוץ  תב"ר  פתיחת  מאשרת  העיר  מועצת    600,000החלטה: 

נוך. מי בעד? פה אחד? תודה.    שח. מקורות מימון הרשאות משרד החי
 

תב"ר    600,000  -סך התב"ר: נר ישראל .  יחת תב"ר שיפוץ בית הספר פה אחד פת מועצת העיר מאשרת  החלטה:  
 מקורות מימון: הרשאות משרד החינוך   נפרד

  
 שיפוץ מבנה קידום נוער.   -  5סעיף מס'  

 ___________________________________ _____________________________________________________________________________________________________________________________ ___________________________________________________________________ 

 
יעלה מקליס  ו  : עו"ד  נוער   אנחנ קידום  מבנה  לשיפוץ  נותנת   - מגיעים  נוער  לקידום  היחידה 

ל  מענה  נותנת  היחידה  העיר.  ברחבי  חינוך  ממסגרות  שנשר  ונוער  בסיכון  לנוער  בני    80-מענה 
שוטפת.  ברמה  שת   נוער  והבנה  הכרה  ראוי  מתוך  למקום  זקוקים  נוער  לקדום  היחידה  למידי 

למימון   בבקשה  קורא  בקול  וזכתה  העירייה  הגישה  חברתית,   ולפעילות  ללימודים  ומכבד 
נוער בעיר בסך של   היחידה לקדום  נזילות    120,000שיפוץ  תיקוני  כולל:  ₪. תקציב השיפוצים 

המקום.  וצביעת  מזגנים  החלפת  בכיתות,  דלתות  התקנת  בקירות,  התב"ר    ורטיבות    120,000סך 
ן, מקורות מימון והרשאת משרד החינוך. מי בעד? פה אחד?        שח. מקורות מימו

 
על   : עו"ד הדר מימון  מברך  שאני  כמובן  הזה.  יין  בענ ברשותך  שאלה  רגע  רוצה  רק  אני 

שלנו.   ולתושבים  לנו  טוב  יותר  יותר,  שתשיגו  וכמה  חיצוניים,  תקציבים  האלה,  התקציבים 
 , אני מבין שזה אמור להיות מבוצע במתנ"ס אדלר?  -ני שואל שאלה כרגע לגבי ה אבל א 

 
יעלה מקליס   כן.   : עו"ד 

 
י או פנימי?   : עו"ד הדר מימון   זה שיפוץ חיצונ

 
.   : גב' שירה דקל כץ   פנימי

 
 והרחוב שם הולכים לפתוח אותו?   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס     )לא ברור(   1זה התקציב שאישרנו עכשיו, כביש   : עו"ד 

 
 פותחים את סיגרטה למעשה? את הרחוב הזה?   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס   את סיגרטה לא, את הכביש כן.   : עו"ד 

 
 את הכביש הזה, פותחים אותו?   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס  כן.   : עו"ד   ,  כן, כן

 
 מתי יפתחו אותו?   : עו"ד הדר מימון 
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י  : גב' שירה דקל כץ  שנסי החברה  אחרי  של  המנכ"ל  יודעים,  שאתם  כמו  העבודה.  את  ם 
של   התהליך  את  כבר  התחילו  ו,  עכשי שקורה  מה  בעצם  ככה.  אגיד  אני  אבל  הלך,  הכלכלית 
מיידית   נכנסים  מסתיים,  שזה  ברגע  תקציב.  ויש  במלואן  הושלמו  התכניות  העתיקות,  רשות 

 לעבודה, אבל זה עניין של מספר חודשים.  
 

 יש לך בכביש?    )לא ברור(   איזה  : עו"ד הדר מימון 
 

רשות   : גב' שירה דקל כץ  של  אישור  דורשת  יהוד  בלב  חפירה  כל  כל,  קודם  שנייה. 
 העתיקות.  

 
 מה, הפתיחה של הכביש?   : עו"ד הדר מימון 

 
רגע,   : גב' שירה דקל כץ  העתיקות.  רשות  של  אישור  צריך  אתה  נוגע,  אתה  איפה  משנה  לא 

.  אנחנו עושים    2אני אגיד. כביש    ניקוז, אז יש חפירה. זה לא רק עילי
 

זה   : עו"ד הדר מימון  כן,    2?  2מה   להרצל.  מהמרכז  שמוביל  הזה  הכביש  לגבי  שואל  אני 
יש ניקוז?   זה, שם   נו 

 
.   : גב' שירה דקל כץ   אין ניקוז. שם אנחנו עושים ניקוז

 
יעלה מקליס  את   : עו"ד  שואל  היית  אם  קודם.  לך  שאמרתי  מה  בדיוק  זה  להיות.  צריך 

ברור(   השאלות  .    )לא  המקצועי הצוות  כלפי  קשים  מאוד  דברים  פה  אמרת  אתה  שאלת,  לא  אבל 
המקצועי  הצוות  הפרוטוקול.  את  ברור(   תקרא  כל    )לא  את  הקרקע.  בתת  העבודות  את  לעשות 

ריבוד.    )לא ברור(   מה שאפשר לעשות, מה ש  יעשו את הקרצוף   רוצה לעשות. ואחרי זה, 
 

כבר   אבל  : עו"ד הדר מימון  שזה  יודע  אני  זה  ברור(   את  כבר   )לא  החלטנו  זה  את  )לא    אבל 
   ברור( 

 
יעלה מקליס   זה מהתקופה הקודמת. משה.   : עו"ד 

  
מאוד  : מר אביעד כהן  תיאום  ברמת  כבר  אפילו  אנחנו  חברת  -הדר,  עם  מפורט  מאוד 

אותו  את  לעשות  כדי  ברור(   חשמל  אנחנו    )לא  כי  חשמל,  הטמנות  של  לשלבים  להגיע  בכדי 
 נכנסים לעבודת חפירה.  

 
 זה לגבי הכביש של סיגרטה?   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס  כן.   : עו"ד   ,  .  2זה על כביש  כן, כן

 
בתת   : עו"ד הדר מימון  עבודות  לעשות  מחכים  עכשיו.  אותו  פותחים  לא  הזה  הכביש  אז 

 הקרקע.  
 

יעלה מקליס  עו  : עו"ד  חשמל,  רשת  מטמינים  עושים.  מחכים.  לא  ז  עושים,  ניקו עבודות  שים 
ויפתחו   המדרכות  את  יבנו  אותו,  ירבדו  אותו,  ירצפו  הקרקע,  בתת  עבודות  שהסתיימו  וברגע 

, כך שתוכל מסיגרטה לנסוע ישר מערבה לרחוב הרצל.    אותו
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לבצע   : עו"ד הדר מימון  שעדיף  ובצדק,  הזאת  ההחלטה  את  קיבלנו  הרי  אז,  אבל  אנחנו 

והבנייה  ההריסות,  את  יסיימו  שלא  עד  עבודות  כרגע  לבצע  לא  שם,  לעשות  ברור(   שלא    )לא 
הספר   בית  את  להרוס  צריך  ששם  מבין  אני  פעמיים.  שהיא  עבודה  על  למעשה  חבל  כי  בסמוך. 

 שם, את המבנים האלה שם, לא, יעלה?  
 

יעלה מקליס   איזה בית ספר? המרכזייה?   : עו"ד 
 

 מול מתנ"ס אדלר, יש שם מבנים שמיועדים להריסה, לא?   : עו"ד הדר מימון 
 

.   : גב' שירה דקל כץ   נכון
 

 נו, אז מתי הורסים אותם?   : עו"ד הדר מימון 
 

יוצאים לביצוע של הכביש.   : גב' שירה דקל כץ   בשלב הבא. כרגע אנחנו 
 

ה   זה לא בתוואי של הכביש?   : דר מימון עו"ד 
 

יעלה מקליס  יהיה  : עו"ד  לא בתוואי הכביש. השלב הבא  זה  לא.  בתוואי הכביש.לא,  לא    הוא 
 כן. טוב, אפשר לאשר?    )לא ברור( 

 
עבודות   : עו"ד הדר מימון  שם  לעשות  נצטרך  של  מקווה  הבחירות    20,000אני  בגלל  פעם 

 האלה. 
 

יעלה מקליס   חס וחלילה.   : עו"ד 
 

 כן.   : עו"ד הדר מימון 
 

יעלה מקליס   שח קידום נוער. תודה רבה.    120,000טוב, פה אחד?   : עו"ד 
 

 פתיחת תב"ר לשיפוץ מבנה קידום נוער. החלטה: מועצתה עיר מאשרת 
 הרשאת משרד החינוך   -מקורות מימון .  ₪    120,000  -סך התב"ר 

 
 

 תב"ר תשתיות תחזוקת שבר למפגעים כללים    -  7סעיף מס'  
 _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
יעלה מקליס  בסעיף   : עו"ד  סך    -  7אנחנו  כלליים,  למפגעים  שבר  תחזוקת  תשתיות  תב"ר 

 שח.    300,000התב"ר  
 

 מה אישרנו פעם שעברה?   : עו"ד הדר מימון 
 

 לא אישרתם כלום.    : גב' שירה דקל כץ 
 

יעלה מקליס  יהיה בנפרד. אז הפרדנו לפי בקשתכם.   : עו"ד   בגלל שביקשתם שזה 
 

 מה ביקשנו?   : עו"ד הדר מימון 
 

יעלה מקליס   ביקשתם להפריד את התב"ר.   : עו"ד 
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אתם   : גב' שירה דקל כץ  תשתיות.  תב"ר  לטובת  שח  מיליון  לאשר  מכם  ביקשנו  אנחנו 

.    -אמרתם   . נפרד עבור מה זה מיועד'  אתם אמרתם 'אנחנו מבקשים לקבל באופן 
 

.   : עו"ד הדר מימון  י  אוקי
 

ים,   : גב' שירה דקל כץ  כללי לנו תחזוקת שבר למפגעים  יש  לב,  תשים  , אם  הפרדנו אנחנו  אז 
ה  מה  לך  דחוף    300,000-כשמפורט  טיפול  עירוניות,  מאור  בתשתיות  טיפול  לטובת  שח, 

   -שח לטובת בטיחות   150,000וחירום  
 

ה   17קדושי מצרים   : עו"ד הדר מימון   שח האלה?    300,000-זה 
 

 ?  17קדושי מצרים   : גב' שירה דקל כץ 
 

ל    : דובר     )לא ברור(   לא, זה קיר, אבל זה דוגמא 
 

ו  : גב' שירה דקל כץ   . י ספורט  שח    270,000-אוקי של  וליקויים  בטיחות  תיקוני  לטובת 
כל   ותמרורים.  בעיר  ומדרכות  כבישים  צביעת  לזה,  בנוסף   . והבנוי הפתוח  הציבורי,  במרחב 
ממוקד,   צבוע,  מפוצל,  זה  את  שנביא  ביקשתם  אתם  תשתיות.  תב"ר  בתוך  ו  הי האלה  הדברים 

ו, אחד לאחד.    קטן. זה מה שעשינ
 

.   : עו"ד הדר מימון  'כדוגמא'  כן, אבל את כותבת פה 
 

   -נו, ברור. תקשיב, הדר  : גב' שירה דקל כץ 
 

יעלה מקליס  זה יכול לקרות מחר משהו חדש. זה שבר.   : עו"ד   זה שבר, 
 

זה למעשה   : עו"ד הדר מימון   גם לטפל בקריסה של העץ במונוסון?  אז 
 

 לא, לא, את זה אישרתם.   : גב' שירה דקל כץ 
 

פה   : עו"ד הדר מימון  זה  התארגנ   -כתוב  מונוסון.   במנהלת  העץ  קריסת  לאחר  ראשונית  ות 
 לפה? הכסף הזה זה לזה?  

 
י גם אקריא לך  : גב' שירה דקל כץ   .  )לא ברור(   מה שאדי עשה זה דוגמאות. אנ

 
י לא רוצה דוגמאות. אני רוצה לדעת למה הכסף הולך.   : עו"ד הדר מימון   לא, אנ

 
 בוא אני אסביר. שנייה, תקשיבו.  : גב' שירה דקל כץ 

 
יעלה מקליס     -זו דוגמא למה קורה ש  : עו"ד 

 
זה או שזה בוצע?   : עו"ד הדר מימון   צריך לבצע את 

 
יעלה מקליס  ולכן   : עו"ד  בו.  לטפל  שצריך  פתאומי  משהו  קורה  פתאום  דוגמא.  זו  תקשיב, 

זו הנקודה.    צריך שיהיה תקציב פתוח ולא לבקש את התקציב. 
 

ן,   : עו"ד הדר מימון   כבר טיפלתם בו?    את העץ במונוסו
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יעלה מקליס  , אישרנו תקציב. לא צריך לטפל בו.   : עו"ד   כבר אישרנו  תקציב. זהו

 
 במה?   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס  ברחוב  : עו"ד  עץ  יקרוס  מחר  הג   אבל  מוכן  לוחמי  שיהיה  תקציב  צריך  טאות, 

ן לאדי, להזמין מישהו שיטפל בנפילה שלו  זו רק דוגמא.  וזמי  . 
 

לא   : עו"ד הדר מימון  או  טופל  שאלה.  לשאול  רוצה  אני  דוגמא,  לי  להגיד  תמשיכי  את 
 טופל?  

 
 הדר, מה אתה לא מבין בזה? תן לי להסביר.   : גב' שירה דקל כץ 

 
 תסבירי לי, אני רוצה להבין.  : עו"ד הדר מימון 

 
כתב   : גב' שירה דקל כץ  אומדן  שיש  האחרים  התב"רים  כמו   תכנית  לא  זו  מסגרת,  תב"ר  זה 

 מויות מפורט.  כ 
 

 במונוסון?    )לא ברור(   הוא שואל, האם העץ ש   : מר גד מילר 
 

הוא   : גב' שירה דקל כץ  ן,  להבי רוצה  לא  כשהדר  הדר.  סתם  הוא  דוגמא,  היה  זה   , לו ו  אמרנ
ן.    לא מבי

 
 זה טופל או לא טופל? אני שואל שאלה פשוטה. נו באמת.   : עו"ד הדר מימון 

 
לדעת   : גב' שירה דקל כץ  רוצה  אתה  תב"ר.  אישרתם  שונים.  נושאים  שני  זה  קשור,  לא  זה 

ן. זה לא קשור לזה.    מה קורה במינהלת מונוסון? אני אענה לך על מנהלת מונוסו
 

.   : עו"ד הדר מימון   כן, תעני
 

יעלה מקליס   זה לא התב"ר הזה.   : עו"ד 
 

לי, אני רוצה לדעת.    10אני שואל   : עו"ד הדר מימון   פעמים. תעני 
 

ועדת   : דקל כץ גב' שירה   הייתה  האחרון  בשלב  כרגע  נמצאים  אנחנו  לך.  אענה  אני  אז 
התכנסה   מכרזים  ועדת  אוקיי?  וי.  לבינ מסגרת  לקבלן  מכרז  הרי  היה   . קבלן לבחירת  מכרזים 

 השבוע.  
 

 הוא שאל לגבי העץ בלבד.    : מר גד מילר 
 

ן בעץ, העץ לא עומד לבד.   : גב' שירה דקל כץ   לא, אי
 

 העץ שנפל שם על המנהלת.   : עו"ד הדר מימון 
 

אישרתם   : גב' שירה דקל כץ  גג.  על  נפל  לשיפוץ   250,000העץ  ברור(   שח  שיקום    )לא 
 המנהלת.  

 
 אבל אמרתם שהלכתם לביטוח והגשתם תביעה, לא?   : עו"ד הדר מימון 
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 אמרתי שאנחנו מנסים לקבל החזר.   : גב' שירה דקל כץ 

 
   לא, אמרתם שהגשתם תביעה.  : עו"ד הדר מימון 

 
ו, הדר? מה אתה מערבב?   : גב' שירה דקל כץ  . אבל מה זה קשור עכשי  הגשנו תביעה, הגשנו

 
 אני שואל שאלות פשוטות.   : עו"ד הדר מימון 

 
רוני חלמיש  . חד משמעית, הייתה תביעת ביטוח.   : עו"ד   כן, כן

 
זו שאלה.   : עו"ד הדר מימון   אתם מתפתלים כאילו אי

 
יעלה מקליס  על   : עו"ד  חוזר  אתה  מתפתל.  לא  אחד  אף  שאלה  הדר,  ואותה    7אותה  פעמים, 

יהיה   שאם  כדי  לשכב,  צריך  הזה  הכסף  שביקשתם,  כמו  בדיוק.  תשובה  אותה  תקבל,  תשובה 
, כדוגמת.   , כמו  אירוע לא צפוי, כמו העץ במונוסון

 
 . 17כמו החומה בקדושי מצרים   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס   ים.  או כמו החומה בקדושי מצר  : עו"ד 

 
 שלזה אתם כן צריכים את הכסף.   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס  .   : עו"ד   רגע, נכון

 
 שח.    300,000זה לא יכול להספיק להרבה דברים   : מר גל לניאדו 

 
יעלה מקליס  מאשרת   : עו"ד  העיר  מועצת  צפויים.  בלתי  למקרים  שבר,  תחזוקת  היא  הכוונה 

 תב"ר תשתיות תחזוקת שבר למפגעים דחופים.  
 

זמן יספיק לך?   : עו"ד הדר מימון   זה לכמה 
 

יודע?   : גב' שירה דקל כץ   מי 
 

יעלה מקליס  התב"ר   : עו"ד  בהתאם    300,000סך  הרשות.  קרנות  מימון  מקורות  שח, 
 לאירועים הבלתי צפויים.  

 
 מה הצפי אבל?   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס  ו יודעים?   : עו"ד   מאיפה אנחנ

 
 חירות? עד מחר בבוקר?  עד הב  : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס  להיות   : עו"ד  יכול  התב"ר.  כל  את  וייקח  משהו  וחלילה  חס  להיות  יכול  מחר 

אלי,   בעד?  מי  קדימה,  כן,  להיות.  יכול  הכל  מלא.  יהיה  והתב"ר  כלום  יקרה  לא  הבחירות  שעד 
, משה, הדר, לא?   , ורדי  בני, גדי

 
   )לא ברור(   כן  : עו"ד הדר מימון 
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יעלה מקליס   פה אחד, תודה רבה.   : עו"ד 

 
 אני מקווה שזה יספיק, בחייך.   : עו"ד הדר מימון 

 
  ₪.   300,000סך התב"ר:  .  תב"ר תשתיות תחזוקת שבר למפגעים דחופים פה אחד.  מועצת העיר מאשרת  החלטה:  

 מקורות מימון: קרנות הרשות 
 

 פתיחת תב"ר לטיפול בתשתיות מאור עירוניות   -  8סעיף מס'  
 _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
יעלה מקליס  התב"ר   : עו"ד  סך  עירוניות,  מאור  בתשתיות  לטיפול  תב"ר    150,000פתיחת 

הרשות.   קרנות  המימון  מקורות  במרחב  שח.  תאורה  תשתיות  להחלפת  נדרש  המקצועי  הצוות 
מסודרות   חשמל  תשתיות  חסרי  במקומות  במרחב   זמנית  תאורה  תגבור  המידי,  במענה  העירוני 

   באופן המהווה מפגע בטיחותי. 
 

 זה לא אישרנו לפני כמה חודשים?   : עו"ד הדר מימון 
 

יעלה מקליס   לא.   : עו"ד 
 

לוי   אישרנו כסף לתאורה.   : מר משה 
 

יעלה מקליס   לא, לא לזה.   : עו"ד 
 

זה אתה מדבר?   : גב' שירה דקל כץ   אישרתם את הפרויקט של תאורת לד. על 
 

לוי   כן.   : מר משה 
 

זה.   : גב' שירה דקל כץ   פה לא מדובר על 
 )מדברים ביחד(  

יעלה מקליס   כן, אדי, אתה רוצה להסביר?   : עו"ד 
 

 מה אתם שואלים, אם אושר תב"ר כזה?   : גב' שירה דקל כץ 
 

   )לא ברור(   לתיקון של ה  : עו"ד הדר מימון 
  

 לא, זה לא קשור.   : שגיא מסר מר  
 

אני   : מר ורדי בושרי  נכון.  לא  זה  לד.  לתאורת  פרויקט  אישרנו  שאנחנו  אומרת  מזכיר  את 
א   נכון?  שיידרש.  ככל  העיר,  ברחבי  לתורה  אישרנו  ואנחנו  זה.  את  דחינו  שאנחנו  זאת  לך 

 אומרת, לפחות תדייקו בנתונים, באמת.  
  

רחובות   : מר שגיא מסר  עם  מסודרת,  עבודה  תכנית  הגשתם  אישרתם.  אתם  ורדי.  נכון,  לא 
  .  ספציפיים, עם עמודי תאורה ספציפיים, בהתאם לסקר בטיחות שביצענו

 
.   : מר ורדי בושרי   נכון

  
 ואישרתם לזה כסף.   : מר שגיא מסר 
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ו   : מר ורדי בושרי   ומשהו מיליון שח.    2אישרנ
  

.   : מר שגיא מסר   נכון
 

 נו? זה נגמר?  : מר ורדי בושרי 
 

ייה.   : גב' שירה דקל כץ   לא, שנ
 

נגמר?   : מר ורדי בושרי   רגע, זה 
 

איפה אתם   : גב' שירה דקל כץ  יגיד לכם  תרצו,  קודם כל, תיכף שגיא אם  רגע, תן ל להסביר. 
 או של הפרויקט.  יכולים כבר ללכת לראות, כי בר אנחנו בשי 

 
 אתם כל שעה מעלים.   : מר אמנון סעד 

  
 מה, אתה בפייסבוק?   : מר שגיא מסר 

 
 ממומן, ממומן. על חשבון הציבור אתם מעלים.   : מר אמנון סעד 

 
העיר,   : גב' שירה דקל כץ  כל  את  עושים  לא  אנחנו  הרי  האלה.  הרחובות  על  מדובר  לא  פה 

 נכון? עכשיו נופל עמוד תאורה במקום אחר.  
 

הזה,   : מר ורדי בושרי  הסרט  את  לנו  אמרת  כבר  נופל.  פעם  כל  העמוד  עם  די  פעם?  עוד 
ינו בו. לא, באמת, זה לא מכובד מה שאת אומרת.    כבר הי

 
נפל עמוד.   : גב' שירה דקל כץ   עזוב, עזוב. נורה נשרפת, טוב? יותר טוב? הנה, לא 

 
ו   : מר ורדי בושרי  ון.    2.1אישרנ  מילי

 
 לא קשור.   : כץ גב' שירה דקל  

 
יעלה מקליס  יקירי, תקשיר.   : עו"ד   ,  ורדי

 
 את מוכנה להוריד את הרמקול הזה?   : מר ורדי בושרי 

 
יעלה מקליס  ואל   : עו"ד  תצעקו  אל  אז  בהתחלה.  לך  הסברתי  צרודה.  אני  יכולה,  לא  י  אנ לא, 

  .  תתווכחו איתי
 

לוי     )לא ברור(   לענות לך אנחנו חייבים  : מר משה 
 

יעלה מקליס  .   : עו"ד  י  אני אתן לך את זכות הדיבור, אתה לא צריך להתפרץ לדברי
 

לוי   אבל את מתפרצת לתוך הדברים.   : מר משה 
 

יעלה מקליס  שירצה   : עו"ד  מי  תסיים,  כשהיא  מדברת.  המנכ"לית  ו  זכות    -עכשי את  יקבל 
 הדיבור.  

 
 כן המורה, כן המורה.   : מר ורדי בושרי 
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יעלה מקליס  , תודה. בא  : עו"ד   פה.  מת דורית חסרה  יופי

 
עמודים    4היו    2.1-ב  : גב' שירה דקל כץ  עוד  והיו  אותם,  יגיד  שגיא  תיכף  ראשיים,  רחובות 

פתאום   עכשיו  לא  זה  העיר,  ברחבי  לא  זה  הזה,  הפרויקט  מוגדר  מאוד  זה  ציבוריות.  בגינות 
יכול   גם  ואתה  פרוטוקול  שיש  רק  לא  משה,  אותו.  ונחליף  מצרים  בקדושי  פה  עמוד  ייפול 
יכולים   אתם  בשטח.  כרגע  קורה  מה  תראו   עבודה,  תכנית  אוציא  אני  י,  אלי תבוא  לבדוק, 

נו.    לראות התחלה במוהליבר. שגיא, תגיד רגע איפה הגנים שכן כבר עשי
  

יודע,   : מר שגיא מסר  לא  כבר  החלפנו  שדה  ,    17עמודים,     18יצחק  החלפנו מרקוס  עמודים. 
ארון חשמ  מחר.  נכנסים  ו  אנחנ ש   9ל במתנ"ס.  גיורא  ולהחליף, מה  לשפץ  סיימנו  )לא    מרכזיות 

סגורים    ברור(  היו  אישורי משטרה שלא  בגלל  עצרנו  רחוב,  נו חצי  עשי ן. במוהוליבר  העניי לפי 
יותר מ  זה.  אנחנו ממשיכים לעבוד על  כבר עשינו.    60%-עד הסוף.  מהפרויקט    70%מהפרויקט 

  .  כבר עשינו
 

ון שח.    1נו, אז נשאר לך בקופה לפחות   : מר ורדי בושרי   מילי
  

 מיליון שח?    1איך נשאר לי בקופה   : מר שגיא מסר 
 

זה   : מר ורדי בושרי   , חצי עשית  אם  לא?  אומר    2מה  הוא  הנה,   , מיליון נשאר   , מיליון
 שכן. אני לא מבין אתכם, באלוהים.  

  
 זה הכל צבוע.   : מר שגיא מסר 

 
 זבר אומר שנשר.  מיליון שח, הנה, הג   1נשאר עוד   : מר ורדי בושרי 

 
יעלה מקליס   ורדי שנייה.   : עו"ד 

 
פשוט   : מר ורדי בושרי  רק  נגד.  לא  אני  כל,  קודם  הבנתי.  לא  עוד?  רוצים  אתם  למה  אז 

ן. אבל אתם לא מסוגלים להסביר.    רוצים להבי
 

יעלה מקליס   אז בוא תיתן לי לנסות להסביר. תנסה.   : עו"ד 
 

 את צריכה להסבביר?   : מר ורדי בושרי 
 

יעלה מקליס  כן.   : עו"ד   אני אסביר. 
 

ר.   : מר ורדי בושרי   בעל מקצוע צריך להסבי
 

יעלה מקליס  רחובות   : עו"ד  באיזה  מסודרת,  עבודה  תכנית  עם  אושר  התב"ר  לך.  אסביר  אני 
התאורה,   את  שמחליפים  כאלה  רחובות  על  מדברים  לא  אנחנו  התאורה.  את  מחליפים  בדיוק 

שוטפת,  תחזוקה  על  מדברים  דברים    אנחנו  על  שנופל,  עמוד  על  שבורות,  מנורות  החלפת  על 
מהתב"  זה  את  ניקח  לא  אנחנו  לכן,  צפויים.  בלתי  והם  שוטפת  תחזוקה  לא  שהם  התב"ר  כי  ר, 

ו זה ברור?   זה. הגדרנו בדיוק לאן הולך הכסף של התב"ר. זה הכל. עכשי  נועד בשביל 
 

 כן. אפשר להעלות להצבעה?    : מר גד מילר 
 

יעלה מקליס   כן.   : עו"ד 
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של התכנית, של   : עו"ד הדר מימון  כבוגר  או שתיים.אני  מילה  איזו  גם  רוצה ברשותכם  אני 

היא   לכם דבר אחד, דמוקרטיה  יכול להגיד  מדיניות ציבורית באוניברסיטה העברית בירושלים, 
שאנחנו   כך   , שלנו בעיר  פה  הייצוגיות  את  רואים  אנחנו  ובאמת  מאחר  לא  אבל  טובה,  באמת 

ה  העוצמה  חברי  את  רואים  אנחנו  אבל  הזאת.  המערכת  את  פה  ז  להזי מצליחים  באמת  מועצה 
  . חגיגי לבוש  עוטה  באמת  שהעיר  רואים  אנחנו  אז  לבחירות.  בסמוך  ממש  הדמוקרטיה  של 
אני   נעשה.  הכל  להישתל,  מתחילות  הכיכרות  לזרום,  מתחילות  התשתיות  לעבוד,  מתחילים 
גם אחרי הבחירות, הברכה שלי היא   זה  אני חושב, ואם אפשר להמשיך עם  זה  כי  מברך על כך, 

 בכלל כפולה ומכופלת.  
 

יעלה מקליס   על עצמך, למרות הרמזים והעקיצות.    )לא ברור(   הדר,   : עו"ד 
 

 לא, לא, אין שום עקיצה.   : עו"ד הדר מימון 
 

יעלה מקליס   אני לקחתי את הטוב.   : עו"ד 
 

.   : עו"ד הדר מימון   אין שום עקיצה, הכל אמיתי
 

יעלה מקליס   אתה לא הקשבת. אמרתי לך, אני מודה לך על הפרגון.   : עו"ד 
 

.   : עו"ד הדר מימון   אמיתי
 

יעלה מקליס  .   : עו"ד   יפה. טוב שזה אמיתי
 

לוי   זה בזכות המנכ"לית שעובדת.   : מר משה 
 

יעלה מקליס   בטוח.   : עו"ד 
 

.  : עו"ד הדר מימון  ויימשך, לא מן הפה אל החוץ, אלא אמיתי , והלוואי   אמיתי
 

יעלה מקליס  זה מאוד משמח.   : עו"ד   אתם מעריכים את עבודת המנכ"לית, 
 

ו   : עו"ד הדר מימון  זקוקה לזה.  כי העיר שלנ  באמת 
 

 את עבודתו של ראש העיר.    )לא ברור(    : מר ורדי בושרי 
 

יקבלו   : עו"ד הדר מימון   שח.    800,000מי היה מאמין שהצופים 
 

יעלה מקליס  אספר   : עו"ד  .  אני  עכשיו לא  אבל  וראשת,  ראש  בגן  שסיפרתי  הסיפור  את  לכם 
סך   עירוניות.  מאור  בתשתיות  לטיפול  תב"ר  פתיחת  מאשרת  העיר  מועצת  החלטה:  הצעת 

היד השבורה?    150,000התב"ר   ורדי עם  פה אחד.  מי בעד?  הרשות.  קרנות  מימון  מקורות  שח, 
 קולות? אתם בעד? אפילו שלא הרמתם את היד? אמנון?    2  זה פעמיים, לא? 

 
ו, הרמנו.    : מר גד מילר   הרמנ

 
יעלה מקליס   הרמתם. תודה רבה.   : עו"ד 
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מקורות     ₪.  150,000סך התב"ר:    מועצת העיר מאשרת פתיחת תב"ר לטיפול בתשתיות מאור עירוניות.החלטה:  
 המימון: קרנות הרשות 

 
 פתיחת תב"ר שיקום גינת עץ האפרסק   -  9סעיף מס'  

 _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
יעלה מקליס   פתיחת תב"ר שיקום פינת עץ האפרסק.    -  9אנחנו בסעיף   : עו"ד 

 
לוי   רגע, זה היטלי השבחה.   : מר משה 

 
יעלה מקליס  זה היטלי שצ"פ.   : עו"ד   לא, לא, 

 
לוי   זה שצ"פ?   : מר משה 

 
יעלה מקליס  כן.   : עו"ד  מתקנים  כן,  כיום  ובמקום  בעיר  וותיקה  גינה  הינה  האפרסק  עץ  גינת 

העיר.  תושבי  רווחת  לטובת  ושיפוץ  שדרוג  המצריכים  ובלויים  לבצע    ישנים  מבקשת  העירייה 
משיכה   למוקד  שתהפוך  כך  כיום,  הקיימת  בגינה  לנוחיות  שיקום  ירוקה  פינה  ותשמש 

דשא   עם  לפעוטות  לגינה  המתקנים  אזור  את  להפוך  העירייה  בכוונת    , זו במסגרת  התושבים. 
מצפון   הנמצאים  הכושר  מתקני  מעל  נוספת  הצללה  וכן  הגינה  מעל  הצללה  להתקין  סינטטי, 

של  ₪   491,000ראשונית    עלות מערב.   תב"ר  לפתיחת  אישורכם  מבקשים  ואנחנו  שח    500,000. 
 כדי לבצע את העבודות האלה.  

 
.    : מר גד מילר   רגע, יש כסף? לא הבנתי

 
זה תלוי במקורות.   : מר גל לניאדו   לא, לא, 

 
יעלה מקליס   זה מהיטל שצ"פ.   : עו"ד 

 
 זה בעיקר היטל שצ"פ. יש לזה מקור.   : מר גל לניאדו 

 
לוי  לנו?   : מר משה   כמה נשר 

 
יעלה מקליס  השגו  : עו"ד  אחד  לאף  אין  עץ  אם  בעד  מי  להצבעה,  זה  את  להעלות  אפשר  ת, 

 האפרסק?  
 

לוי  ו.   : מר משה  גינה עכשי  לעשות 
 

 אבל למה לא להסביר את הנושא?   : עו"ד הדר מימון 
 

נו.   : מר ורדי בושרי   עזוב אותך, 
 

יעלה מקליס  ,   : עו"ד  ורדי נגד?  מי  י.  ואנ גדי   , בני  , אלי בעד?  מי  בעד?  אתה  ן,  אמנו בעד?  מי 
גן עץ האפרסק לא אושר בשל התנגדות    חברי המועצה.    4משה, אמנון והדר. תב"ר לשיקום 

 
 התב"ר לא אושר.  החלטה:  
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 פתיחת תב"ר בטיחות מתקני ספורט במרחב הציבורי הפתוח והבנוי   -  10סעיף מס'  

 _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ 

 
יעלה מקליס  לסעיף   : עו"ד  עוברים  במרחב    -  10אנחנו  ספורט  מתקני  בטיחות  תב"ר  פתיחת 

התב"ר   סך  וי.  והבנ הפתוח  שלא    270,000הציבורי  חבל  הרשות.  קרנות  מימון  מקורות  שח. 
שדרוג  אישרתם.   עבודות  להם  נדרשת  אשר  ישנים  עירוניים  ספורט  מתקני  מצויים  העיר  ברחבי 

מגרש  כגון  שנתית  ועוד. ותחזוקה  הצללות  כושר,  י  מתקנ כדורסל,  סלי  טניס,  תחזוקת    י  כה  עד 
תשתיות.  תב"ר  מתקציב  נעשתה  אלו  תשתיות.    מתקנים  מתב"ר  זה  את  פירקנו  שביקשתם,  כפי 

 מישהו רוצה דברי הסבר? נמצא פה משה שבת.  
 

לוי   מה המקור לכסף?   : מר משה 
 

גינות   : מר גל לניאדו  למשל  הכושר,  מתקני  שאם  מכיוון  הזה,  התב"ר  משולב  מקור  זה  פה 
כמו שהמתקני  ברור(   ציבוריות כאלה  ,    )לא  מוסד חינוכי זה ממש בתוך  לכיוון שצ"פ. אם  ויותר 

העבודה   בסוג  תלוי  זה  אז  של השבחה.  לכיוון  יותר  להיות  צריך  זה  החינוכי,  המוסד  של  בחצר 
 יותר.  

 
זה שצ"פ?   : עו"ד הדר מימון   אז מגרש טניס 

 
לא  מגר  : מר גל לניאדו  שזה  נוטה  אני  דווקא  זה  זה.  ש  הפרשנות  על  לחשוב  צריך  טניס,  ש 

זה.    שצ"פ. תלוי גם במיקום של 
 

זה גם לא שצ"פ.   : עו"ד הדר מימון   סלי כדורסל 
 

מוסד   : מר גל לניאדו  לא  פתוח,  כשצ"פ  מוגדר  שצ"פ,  שהוא  פתוח  במגרש  כדורסל  סלי   . תלוי
יכול להיות שצ"פ. תלוי מה.   . זה   חינוכי

 
עמודי   : גב' שירה דקל כץ  או  נפילה  בסכנת  שנמצא  סל  למשל  כמו  דחופים,  דברים  יש 

 תאורה כמו במגרש טניס, זה בטיחות.  
 

   )לא ברור(   אישרנו בבתי הספר את ה  : עו"ד הדר מימון 
 

   -ברגע שיש לך בטיחות, זה יכול לצאת מיידית, וזה יוצא  : גב' שירה דקל כץ 
 

ו,  אישרנו את זה עכ  : עו"ד הדר מימון  ון שח.    3שי  מילי
 

יעלה מקליס   לא, לא, לא.   : עו"ד 
 

. אני אתן דוגמא.   3 : גב' שירה דקל כץ  ון שח זה מתוכנן  מילי
 

ניים   3 : מר גל לניאדו  ון שח זה לא למגרשים חיצו    )לא ברור(   מילי
 

קריאה   : גב' שירה דקל כץ  קיבל  שבת   משה  חודשים,  מספר  לפני  להסביר.  רגע  לי  תנו 
קונסטרוקטור   דו"ח  כשהגיע  בסדר?  ייפול.  שהוא  סכנה  במתחם השמחה, שהיתה  סל  על  בשבת 
דברים   לפעמים  יש  אותם.  הורדנו  מיד  אז  מסוכנים,  במונוסון  טניס  במגרש  שהעמודים  זה  על 

 שהם דברים דחופים, והם דורשים התייחסות מיידית, גם בנושא של הספורט.  
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פה  : מר משה שבת  צפוי  הבלתי  על  שאמרת,  ברור(   כמו  להיות   )לא  ולא  מסגרת,  ן  )לא    לשריי

האמת.    ברור(  אחת  ברגע  פעם  מסגרת  שתהיה  וההוא,  וההוא  מהתשתיות  לאדי  לבוא  לי  ונמאס 
 )לא ברור(   של התחזוקה 

 )מדברים ביחד(  
ואת   : מר ורדי בושרי  המנכ"לית,  העיר,  ראש  לא  המנכ"לית.  של  ידיה  את  לחזק  רוצה  אני 

מה   אין  תחזוקה,  גם  יש  חירום,  מקרה  יש  צודק.  הוא  הנושא,  את  מכיר  כמי שטיפה  משה שבת. 
ן מה לעשות.   . צריך לאשר. אי  לעשות.

 
 אפשר להביא להצבעה.    : מר גד מילר 

 
יעלה מקליס   טוב, אני מעלה להצבעה.   : עו"ד 

 
שלא   : מר ורדי בושרי  אתם.  לא  התב"ר,  על  אחראי  יהיה  אתם  ומשה  הכסף.  את  לו  תגנבו 

 מסוכנים.  
 

יעלה מקליס  תב"ר   : עו"ד  .    -פתיחת  י והבנו הפתוח  הציבורי  במרחב  ספורט  מתקני  בטיחות 
התב"ר   פה    270,000סך  יצא,  ון  אמנ אחד?  פה  בעד?  מי  הרשות.  קרנות  מימון  מקורות  שח. 

 אחד. תודה רבה.  
 

סך  .  פתיחת תב"ר בטיחות מתקני ספורט במרחב הציבורי הפתוח והבנוי החלטה: מועצת העיר מאשרת פה אחד  
 . מקורות המימון: קרנות הרשות ₪.    270,000התב"ר:  

 
 עת כבישים ומדרכות בעיר ותמרורים תיחת תב"ר צבי פ   -  11סעיף מס'  

 _____________________________ ________________________________________________________________________________ _____________________________________________________________________________________________________________________________ ______________________ ______________________________________________ 

 
יעלה מקליס  לסעיף   : עו"ד  תב"ר    -  11עוברים  ר    -פתיחת  בעי ומדרכות  כבישים  צביעת 

המשתמשים.   לבטיחות  שצריך  כמו  תיקונים  לעשות  ו  עכשי אפשרות  לך  יש  משה,  ותמרורים. 
התב"ר   הרשות.    100,000סך  קרנות  מימון  מקורות  בתדירות  שח,  לתחזק  נדרש  ההנדסה  אגף 

העיר   וכבישי  מדרכות  חציה,  מעברי  לרבות  בעיר  התחבורה  תשתיות  צביעת  את  יותר  גבוהה 
בטיחות   שוטף.  לצרכי  ובאופן  הלימודים   שנת  תחילת  פסח,  מרכזיים,  מועדים  ו  בשני  אנחנ

 מבקשים אישור. מישהו רוצה או שזה ברור מאליו? אפשר להעלות להצבעה?  
 

 זה משהו חריג? זה משהו רגיל, לא?   : עו"ד הדר מימון 
 

 שוטף.   : גב' שירה דקל כץ 
 

 או שזה במסגרת הדמוקרטיה.   : עו"ד הדר מימון 
 

יעלה מקליס  הנה,   : עו"ד  אז  לפרק,  וביקשתם  ומאחר  תשתיות.  מתב"ר  זה  את  עשינו  שנה  כל 
 שח. מי בעד? כולם בעד פה אחד? תודה רבה.    100,000פירקנו. 

 
 פתיחת תב"ר צביעת כבישים ומדרכות פה אחד  החלטה: מועצת העיר מאשרת 

 רשות.  ה מקורות המימון: קרנות    ₪.  100,000סך התב"ר: 
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 יקון ליקויי בטיחות במדרכות העיר ת  -פתיחת תב"ר    -  12סעיף מס'  
 

יעלה מקליס  תב"ר     -  12 : עו"ד  התב"ר    -פתיחת  סך  העיר.  במדרכות  בטיחות  י   ליקוי תיקון 
 שח, סיירת תשתיות.    750,000

 
 .  30פעם.    30התב"ר הזה   : מר ורדי בושרי 

 
זה  : עו"ד הדר מימון  היא  זה כבר    )לא ברור(   האמת  זה. אבל לא צריך להביא את  את  לאשר 

ו   דנ כבר  אנחנו  כי   . נו זני או את  יסבר  המשפטי  היועץ  אולי  הנוסף?  של  הנוסף  של  נוסף  ן  בדיו
 פעמים.    5פעמים בחצי שנה האחרונה. לפחות    5בסעיף הזה לפחות  

 
.   : מר ורדי בושרי   אי אפשר, זה לא חוקי

 
 איך אפשר לדון בזה?   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס     )לא ברור(   אתם החמאתם  : עו"ד 

 
דנו בו.    5י, כבר  הסעיף הזה לא חוק  : מר ורדי בושרי   פעמים 

 
יעלה מקליס  ברור(    : עו"ד  תפסיקי   )לא  באמת,  נו  המדרכות.  את  לתקן  רוצים  לא  )לא    אתם 

 לא רוצים.    -נמאס. לא רוצים    ברור( 
 

 יעלה, רוצים שאת תתנהלי בצורה חוקית.   : עו"ד הדר מימון 
 

 די כבר. באמת, זה לא מכובד מה שאת עוושה.   : מר ורדי בושרי 
 

יעלה מקליס  זה מכובד שאתה צורח?   : עו"ד   ,  ורדי
 

אישה   : מר ורדי בושרי  את  למה  אז  מילה.  דיברנו  ולא  עכשיו   אישרנו  תב"רים  כמה  תראי 
זה?    קטנה 'לא רוצים, לא רוצים'? למה את ומרת את 

 
יעלה מקליס  צודק   : עו"ד  יותר  אותך  עושה  צורך  שאתה  וזה  גדול.  קול  עם  גדול,  איש  ואתה 

גדול.    ויותר 
 

 די, זה לא מכובד איך שאת מדברת.   : מר ורדי בושרי 
 

יעלה מקליס   זה לא מכובד איך שאתה  מדבר.   : עו"ד 
 

דנו בסעיף הזה.   5אני?   : מר ורדי בושרי   פעמים 
 

 אבל יש לפה יועץ משפטי שיגיד.   : עו"ד הדר מימון 
 

חוק,     : מר ורדי בושרי  פי  לך.    3על  יגיד   , משפטי יועץ  פה  ש   . בו לדון  אפשר  אי  חודשים 
'. מספיק. אי אפשר לדון בזה.   'תביאי ותביאי פעמים    5אבל את ממשיכה. רוטמן מבלבל אותך, 

  .  במכתב.    )לא ברור(   חוות דעת אחרת   )לא ברור(   אם דנו בזה. זה לא חוקי
 

יעלה מקליס   מתי דנו בזה?   : עו"ד 
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 פעמים.    5מתי דנו? מתי לא דנו? דנו לפחות   : מר ורדי בושרי 
 

יעלה   ואם נגיד שפעם קודמת הורדנו את זה מסדר היום?   : מקליס   עו"ד 
 

קשור.   : מר ורדי בושרי  זה  מה  חוקי.  היה  לא  זה  אז  גם  את    5אז  תבדוק  בזה,  דנו  פעמים 
 זה בבקשה.  

 
רזניק  ן   פעמים גם.    10אתה יכול להגיד שדנו בזה   : מר בן ציו

 
נגד.   : מר ורדי בושרי  נצביע  להצבעה,  תעלי  בעיה.  ן  אי נגד?  שנצביע  רוצה  את  מספיק. 

ו נגד. יאללה.    יאללה, קדימה. שתאכלי לפרסם בפייסבוק שאנחנ
 

לוי  נגד זה שמעלים כל פעם אותו דבר.   : מר משה  ו   אנחנ
 

ונראה   : מר ורדי בושרי  לפייסבוק  המשפטי  היועץ  של  הדעת  חוות  את  נשלח  ואנחנו 
אישרנו  כלום.  מעריכה  לא  את   , לי י  תאמינ גדולה.  גיבורה  לא    אותך,  התב"רים.  כל  את  פה 

 בסדר.  
 

רזניק  ן  זה קשור?   : מר בן ציו  מה 
 

 אל תתערב, בני. לא מדבר איתך.   : מר ורדי בושרי 
 

יעלה מקליס   אה, לו אסור לדבר ולך מותר לצעוק?   : עו"ד 
 

ו אתם   )לא ברור(    : מר אמנון סעד     )לא ברור(   ועכשי
 )מדברים ביחד(  

ן.   : מר ורדי בושרי   אתם אנשי המינהל התקי
 

 כן.   : מר אמנון סעד 
 

הגלגל  : מר ורדי בושרי  את  המצאתם  ברור(   אתם  .    )לא  ני סי הר  ומעמד  הברית  לוחות  את 
 זה את היית, לא משה.  

 
יעלה מקליס  זה מסדר היום, לכן זה לא נחשב.   : עו"ד   ברור. פעם קודמת הורדנו את 

 
ל  : מר אמנון סעד  הזמן  על  חבל  מה?  בשביל  ורדי?  לדבר,  מה  האישה  בשביל  על  בזבז 

 הזאת. אני אלך, אני אביא גם את המיקרופון שלי מהבית ואני אגיד אני צרוד. נו באמת. 
 

יעלה מקליס  , אתה רוצה להסביר לי עכשיו בשקט  : עו"ד     -ורדי
 

זה להצבעה.   : מר אמנון סעד  ורדי, בוא נעלה את   לא, לא. 
 

יעלה מקליס  .  : עו"ד  לי  אמנון, סליחה, אל תפריע 
 

 אני לא מדבר איתך.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס   אז אל תדבר.   : עו"ד 
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מדבר.   : מר אמנון סעד  אל  לא  תשתוק.  לו  תגידי  את  גם  מפריע,  כשבני  אשתוק.  לא  אני 
לשמוע   ין  מעוני לא  שאתה  לה  תסביר  ורדי,  שכמוך.  תרבות  חסרת  חצופה,  'תשתוק',  לי  תגידי 

 הסבר.  
 

יעלה מקליס  מתנגד  : עו"ד  אתה  למה   , מדרכות    ורדי לתיקון  מתנגד  אתה  למה  למדרכות? 
ועברו מדרכה  מדרכה בכל העיר,  -אחרי שכל כך החמאת לצוות ולמתנדבים שעשו את העבודה, 

תעזוב   לי.  תגיד  בוא  מתנגד?  אתה  למה  התושבים.  בטיחות  לטובת  המדרכות  את  לתקן  כדי 
ו פרוצדורות, בוא נדבר על המהות.    עכשי

 
 אין בעיה, למה את מתנגדת לבנייה באביה?   : מר ורדי בושרי 

 
יעלה מקליס  זה קשור?   : עו"ד   מה 

 
רזניק  ן  זה קשור?   : מר בן ציו  מה 

 
לי. למה? למה?   : מר ורדי בושרי   תעני לי. מה אכפת לך? אל תענה 

 
לוי     )לא ברור(   למה את מתנגדת ל  : מר משה 

 
 זה קשור.   : מר ורדי בושרי 

 
 רה?  דירות באאו   50למה את בעד   : מר אמנון סעד 

 
.    50למה את בעד תוספת   : מר ורדי בושרי   דירות באאורה. אל תתחילי איתי

 
יעלה מקליס  לענות,   : עו"ד  יכול  לא  אתה  אם  ברורה.  מאוד  תרבותית,  שאלה  אותך  שאלתי 

 אני מבינה.  
 

.    3-מה עם ה  : מר אמנון סעד   מיליון שח של אאורה? תעני
 

 יחידות דיור?    50בדיוק, תעני. מה עם התוספת   : מר ורדי בושרי 
 

 מה איתן?   : מר אמנון סעד 
 

 למה את רוצה לאשר להן?   : מר ורדי בושרי 
 

רוני חלמיש  זה ירד מסדר היום, זה לא נחשב.   : עו"ד   אם 
 

רוצים   : מר אמנון סעד  לא  היום,  סדר  על  זה  את  תעלו  נחשב,  לא  נחשב,  בעיה.  אין   , רוני
  .  לדבר איתה. תביאו את זה לסדר היום וזהו

 
 טוב, אני מציעה להעלות את זה להצבעה.   : יעלה מקליס   עו"ד 

 
ואנחנו   : מר ורדי בושרי  חוקי  אינו  הזה  שהסעיף  לפרוטוקול,  מודיע  אני  חוקי.  לא  זה 

נקודה.    . נגד מאחר שהוא לא חוקי  נצביע 
 

לוי   מהסיבה הזו בלבד.   : מר משה 
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 בדיוק.   : מר ורדי בושרי 
 

יעלה מקליס     )לא ברור(   פעמים, אז   3ואם זה לא עלה   : עו"ד 
 

לוי  ן   )לא ברור(   מבנה  : מר משה     )לא ברור(   לוזו
 

יעלה מקליס  זה קשור?   : עו"ד   מה 
 

לוי   הנה, אני קשרתי. מה שנוח לך קשור.   : מר משה 
 

יעלה מקליס  טוב,   : עו"ד  עובד.  לא  זה  אבל  ון,  די אתכם  לנהל  ניסיתי  טמטומי  ברוב  הבנתי. 
, תבדוק בינתיים את הפרוטוקול.   ו אחרי רוני    )לא ברור(   אנחנו נעבור לסעיף הבא. נחזור אלי

 
 לא, לא, לא.   : מר אמנון סעד 

 
 תעלי להצבעה.   : מר ורדי בושרי 

 
 אין דבר כזה.   : מר אמנון סעד 

 
יעלה מקליס     )לא ברור(   אבל אתם לא יכולים להגיד  : עו"ד 

 
 תעלי להצבעה.   : מר ורדי בושרי 

 
יעלה מקליס  ב  : עו"ד  עלה  זה  מתי  לבדוק  חלמיש  מרוני  מבקשת  אתם    3-אני  אם  פעמים. 

זה   לאן  מבינה.  לא  אני  שלכם?  הבעיה  מה  להצבעה.  פעם  עוד  זה  את  נעלה  לא  אנחנו  צודקים, 
 לוקח אותנו? 

 
עוד   : מר אמנון סעד  מתורבתת?  את  מתורבתת.  עאלק  לאבדון.  אותנו?  לוקחת  את  לאן 

מדבר  את  תרבות?  על  מדברת  את  אותי.  שתצלם  גיסתך  את  השקר  הבאת  תרבות  תרבות?  על  ת 
 והמרמה. חדלת אישים שכמותך.  

 
 הוחלט להוריד מסדר היום.  החלטה:  

 
 תיחת תב"ר חניון  חנה סנש. פ   -  13סעיף  

 
יעלה מקליס  בסעיף   : עו"ד  התב"ר    -  13אנחנו  סך  סנש.  חנה  חניון  תב"ר    135,000פתיחת 

 שח, מקורות מימון קרנות הרשות.  
 

 אני בעד, הלאה, חבל על הדיבורים. עזבו אותה.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס   כולם בעד?   : עו"ד 
 

 אני בעד.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס     -מעלים את זה להצבעה. מועצת העיר מאשרת פתיחת תב"ר  : עו"ד 
 

ני לציבור   : מר אמנון סעד   זה מהר.     -את רואה איזה מהר? כשזה חיו
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יעלה מקליס   שח, מקורות מימון קרנות הרשות. מי בעד?    135,000חניון חנה סנש,   : עו"ד 
 

לוי   מה המקור?   : מר משה 
 

 סלילה. יש כסף, הלאה.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס   ה אחד. תודה רבה.  פ  : עו"ד 
 

סנש פה אחד  מועצת העיר מאשרת  החלטה:   חנה  חניון  מימון:    ₪.  135,000סך התב"ר: .  פתיחת תב"ר  מקורות 
 קרנות הרשות 

 
 חניון המורה נחה / בכור שטרית.   -תיחת תב"ר  פ   -  14סעיף  

 
יעלה מקליס  יון המורה נחה בכור שטרית.    -  14 : עו"ד   פתיחת תב"ר חנ

 
נחה.   : מר אמנון סעד  המורה  חניון  סוף.  סוף   , הו שמח.  הציע    3אני  שוורדי  אחרי  שנים 

זה.    את 
 

יעלה מקליס   שח.    185,000סך התב"ר   : עו"ד 
 

 שנים אחרי שוורדי הציע.    3 : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס   ברור, ברור.   : עו"ד 
 

 המתורבתת.     )לא ברור(   לא היא   )לא ברור(    : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס  ן.   : עו"ד  ו  אתה הגדול מכולם, אמנ
 

 לא, את.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס   אתה הגדול מכולם.   : עו"ד 
 

 את, שהגעת פה לכסא. תקרצי לו, תקרצי לו.   : מר אמנון סעד 
 

יעלה מקליס  המור  : עו"ד  ון  חני תב"ר  הרשות.    185,000ה,  פתיחת  קרנות  מימון  מקורות  שח. 
מאחר ואתם לא רוצים לשמוע ואתם בעד, אז בואו נעלה את זה להצבעה. מועצת העיר מאשרת  

התב"ר   סך  נחה,  המורה  חניון  תב"ר  פה    185,000פתיחת  בעד?  אתה   , אמנון בעד?  מי  שח. 
  . יופי  אחד. 

 
מקורות מימון:    ₪.   185,000סך התב"ר: .  פתיחת תב"ר חניון המורה נחה פה אחד  מועצת העיר מאשרת  החלטה:  

 קרנות הרשות 
 

יעלה מקליס  ו אנחנו  : עו"ד     )לא ברור(   עכשי
 

 יאללה, נגמרה הישיבה.   : מר ורדי בושרי 
 )מדברים ביחד(  

יעלה מקליס   אפשר להצביע בהתניה?   : עו"ד 
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   -לא, לא, לא, לא. אין התניות. זה או נגד  : מר ורדי בושרי 
 

יעלה  יכולים ללכת, הישיבה לא הסתיימה.   : מקליס   עו"ד   הישיבה לא הסתיימה. אתם 
 )מדברים ביחד(  

 אני נותן לך מילה. השחצנות והפחדנות הזאת.   : מר אמנון סעד 
 

רזניק  ן  .   : מר בן ציו  שעות.   4יש עוד שעה וחצי
 )מדברים ביחד(  

 
 תביאו את הפרוטוקולים, אנחנו רוצים לאשר אותם.   : עו"ד הדר מימון 

 
יעלה מקליס  הטענה   : עו"ד  את  לבדוק  יכולת  כרגע  לו  אין  המשפטי  שהיועץ  בגלל  חברים, 

   -פעמים   3שכבר עלה  
 

זה להצבעה.   : מר ורדי בושרי   תעלי את 
 

יעלה מקליס  , מותק.   : עו"ד   ורדי
 

 אנחנו רוצים הצבעה.   : מר ורדי בושרי 
 

יעלה מקליס  מוריד   : עו"ד  אני  לעשות?  מה  רוצה.  לא  י  ואנ היועץ  לא,  היום.  מסדר  זה  את 
את   יבדוק  הייתה  המשפטי  ולא  היום  מסדר  ירד  זה  הקודמת  בפעם   לטעמי  הפעמים.  מספר 

 הצבעה. אני מודה לכולם. ערב טוב לכולם, מונדיאל שמח. תעשו חיים.  
 

   . ננעלה   הישיבה
 


